
Законът за привличането
(Учението на Абрахам)
Естер и Джери Хикс

Тази  книга  е  посветена  на  всички  вас,  които  в 
стремежа си към просветление и благополучие сте задали 
въпросите,  на  които  тази  книга  отговаря;  както  и  на 
четирите  прекрасни  деца  на  нашите  деца  -  Лоръл  (8), 
Кевин (4) и Люк (1), които са жив пример за това, на 
което тази книга ни учи. Те засега не задават въпроси, 
защото още не са забравили отговорите.

Това учение е посветено специално и на Луиз Хей, 
чието  желание  да  пита  и  да  учи  -  както  и  да 
разпространява  наученото  по  света  -  принципите  на 
Благополучието, я е подтикнало да създаде издателството 
Хей Хаус. То е направило възможно разпространението на 
толкова много радост по света. 
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чувствам добре?
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Абрахам?
Аз подготвям бъдещето си
Как Вселената изпълнява различните ни желания?
С какво се отличава физическият живот от нефизическия?
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израствам?
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Допускането  при  взаимоотношенията  между  хората  и 
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Изкуството да бъдеш егоист не е ли неморално?
Тяхното неодобрение е техен проблем
А когато един човек нарушава правилата на друг?
Няма такова нещо като недостиг
Има ли полза от това да загубиш живота си?
Аз съм кулминацията на дълга поредица от животи
Защо не си спомням миналите животи?
А когато сексът се превърне в насилие?
Какво очаквам по този въпрос?
Точно в този момент аз подготвям бъдещето си
Ами невинното дете?
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него
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От объркване към яснота и Съзнателно сътворяване
Как да разделям дните си на отрязъци от намерения?
Аз творя на много равнища
Мислите, които мисля днес, подготвят бъдещето ми
Мога  съзнателно  да  подготвям  живота  си  или  да  живея 
неосъзнато
Когато чувствам, аз привличам
Какво искам сега?
Един ден с планиране на отрязъците
Носи си бележник, който да ти помага в процеса планиране 
на отрязъците
Няма ли някаква цел, която трябва да постигна?
Може ли стремежът към щастие да се приеме като достатъчно 
важна цел?
Как можем да разберем дали израстваме?
Има ли точно мерило за успеха?
Може  ли  процесът  Планиране  на  отрязъците  да  ускори 
проявлението на желанията ми?
Разликите между Процесите
Как мога съзнателно да започна да се чувствам щастлив?
А когато хората около мен са нещастни?
Мога  ли  да  планирам  отрязъците,  когато  постоянно  ме 



прекъсват?
Мога ли да спечеля време с Планирането на отрязъците?
Защо всички хора не творят живота си по-осъзнато?
Каква е ролята на искането в живота ни? 
Защо повечето хора се задоволяват с толкова малко?
Говорете ни за подреждането на намеренията по важност
Колко подробни трябва да бъдат намеренията ми
Трябва ли да повтарям намеренията си за всеки отрязък от 
време?
Може ли процесът Планиране на отрязъците да попречи на 
спонтанните ми реакции?
Деликатното равновесие между вярата и желанието
Каква  е  връзката  между  Планирането  на  отрязъците  и 
работата?
Кое е най-подходящото действие, което мога да избера?
Колко  дълго  трябва  да  чакам,  докато  желанието  ми  се 
сбъдне?
Мога ли да ползвам процеса Планиране на отрязъците, за да 
творя съвместно с други?
Как мога да предам намерението си по-ясно?
Може ли човек да преуспява, без да е положил никакъв 
труд?
Когато предложенията за работа валят, валят като из ведро
Защо осиновяването често е последвано от бременност?
Какво е мястото на конкуренцията в тази картина?
Предимство ли е силната воля?
Защо повечето Същества спират да израстват?
Как да се предпазим от влиянието на старите си убеждения 
и навици?
Има  ли  ситуации,  в  които  не  е  проблем  да  говорим  за 
нежелани неща?
Има ли полза от това да се вглеждаме в отрицателните си 
мисли?
А  когато  околните  смятат,  че  желанията  ми  са 
нереалистични?
Как е възможно да постигна всичко за 60 дни?
Сега разбираш

ПРЕДГОВОР
От Нийл Доналд Уолш, автор на бестселърите от серията 

"Разговори с Бога"
Това е то. Ето. Не се налага да търсиш повече. Остави 

всички други книги, отпиши се от всички други семинари и 
кажи на духовния си водач, че нямаш вече нужда от него.

Защото си намерил всичко, което трябва да знаеш за 



живота и за това как да бъдеш щастлив. Ето я картата на 
това необикновено пътешествие. Ето всички инструменти, с 
които да сътвориш преживяванията, които винаги си искал. 
Не се налага да отиваш по-далече от мястото, на което си 
сега.

Наистина,  само  погледни  онова,  което  вече  си 
направил.

Просто погледни.
Имам  предвид  сега,  точно  в  този  момент,  погледни 

какво държиш в ръцете си. 
Ти направи това. Ти постави тази книга там, където е 

сега - точно пред очите си. Ти направи така, че тя да се 
появи, създаде я от нищото. Този факт сам по себе си е 
достатъчно доказателство, че тази книга действа.

Разбираш  ли?  Не,  не  отминавай  нататък.  Важно  е 
наистина да разбереш това. Казвам ти, че в ръцете си 
държиш  най-достоверното  доказателство,  което  изобщо  би 
могъл да си дадеш, за това, че Законът за Привличането е 
истински,  действа  с  пълна  сила  и  води  до  физически 
резултати в реалния свят. 

Нека обясня.
Някъде в дълбините на съзнанието си, в някоя важна 

част от ума си, ти си създал намерението да получиш това 
послание. В противен случай тази книга никога нямаше да 
те намери.

Това  далеч  не  е  дреболия.  Даже  е  много  важно. 
Повярвай ми - много е важно. Защото ти си на път да 
сътвориш точно това, което си възнамерявал да сътвориш: 
голяма промяна в живота си. 

Това беше намерението ти, нали? Разбира се, че да. 
Това, което се случва докато четеш тези думи, нямаше да 
се  случва,  ако  не  беше  насочил  вниманието  си  към 
дълбокото  желание  да  издигнеш  ежедневието  си  до  ново 
равнище. Дълго време си го искал. Единствените ти въпроси 
са били: Как? Какви са правилата? Какви са инструментите?

Ами,  ето  ги.  Поиска  ги  и  ги  получи.  Това,  между 
другото,  е  първото  правило.  Каквото  поискаш,  това 
получаваш. Но освен него има и още - още много. И точно 
за това става въпрос в тази необикновена книга. Тук не 
само ще получиш изумителни инструменти, но и инструкции 
как да ги използваш.

Не  ти  ли  се  е  искало  понякога  животът  да  беше 
придружен от книга с инструкции?  

Е, браво на теб. Ето я. 
Има я благодарение на Естер и Джери Хикс. И, разбира 



се, на Абрахам. (Те сами ще ти разкажат кои са Абрахам на 
следващите  страници  на  тази  изумителна  и  вдъхновяваща 
книга.) Естер и Джери са посветили живота си на радостта 
от това да споделят с другите чудните послания, които им 
дават Абрахам. Възхищавам им се  и ги обичам много, и съм 
им  безкрайно  благодарен,  защото  те  наистина  са 
необикновени хора, заели се с възхитителната задача да ни 
помогнат да изпълним мисията, на която сме се посветили 
всички ние - да живеем и да изпитваме радост от самия 
Живот и от Това, което всъщност сме.

Знам, че това, което ще откриеш тук, ще те впечатли 
дълбоко  и  ще  те  направи  много  щастлив.  Знам,  че 
прочитането на тази книга ще бъде повратна точка в живота 
ти. В нея ще намериш не само описание на най-важния закон 
на Вселената (единственият, който всъщност ти трябва да 
знаеш), но и лесно за разбиране описание на механиката на 
живота. Това е смайваща информация. Това е величествено 
знание. Това е блестящо, гениално проникновение.

Има много малко книги, за които бих казал това, което 
ще кажа сега. Прочети всяка дума и направи всичко, което 
тази книга ти казва да направиш. Тя отговаря на всички 
въпроси, които така горещо си задавал в сърцето си. И 
така, мога да го кажа направо, нали - внимавай.

Тази книга е за това как да внимаваш и ако четеш 
внимателно как да внимаваш, всяко твое намерение може да 
се материализира в твоята реалност, а това ще промени 
живота ти завинаги.  

ПРЕДИСЛОВИЕ
От Джери Хикс

Основополагащата  философия  на  практическата 
духовност, която си на път да откриеш в тази книга, беше 
представена за пръв път пред нас с Естер през 1986 г. В 
резултат от предългия списък от въпроси, чиито отговори 
бях търсил безуспешно в продължение на много години. 

В тези страници ще откриеш основите на Учението на 
Абрахам във вида, в който те с любов ни бяха предадени в 
първите дни на общуването ни с тях (обърни внимание, че 
името "Абрахам" обозначава група любящи същества, поради 
което и говорим за тях в множествено число).

Записите, на базата на които е създадена книгата, 
бяха официално публикувани за пръв път през 1988 г. като 
част  от  албум  с  десет  касети  от  серията  Беседи  по 
специални теми. Оттогава насам много аспекти от основното 
учение на Абрахам за Универсалния Закон за Привличането 



са  публикувани  под  формата  на  книги,  компакт  дискове, 
DVD, календари, статии, радио - и телевизионни предавания 
и семинари, както и в книгите на много известни автори, 
които са включили учението на Абрахам в собствените си 
учения.  Обаче,  за  пръв  път  в  тази  книга  учението  за 
Закона за Привличането е събрано в един том. (Ако желаете 
да чуете някой от оригиналните записи от серията, можете 
да  намерите  безплатния  70-минутен  запис  Въведение  в 
Абрахам на нашия уебсайт:
w  ww.abraham-hicks.com  .)

Тази книга е създадена въз основа на оригиналната 
поредица  от  пет  компактдиска  "Основи  на  Абрахам  за 
начинаещи".  Помолихме  Абрахам  да  я  редактират  с  цел 
написаният  текст  да  е  по-четивен.  Абрахам  добавиха  и 
някои нови пасажи, за да бъде книгата по-ясна и свързана. 

Това учение е променило живота на милиони читатели, 
слушатели  и  зрители.  Сега  ние  с  Естер  сме  много 
развълнувани от възможността да ви предложим основите на 
учението на Абрахам под формата на книга.

По какво се различава тази книга от книгата "Поискай 
и ще ти бъде дадено"? Можете да гледате на Закона за 
Привличането  като  на  основата,  от  която  са  произлезли 
всички други учения. А "Поискай и ще ти бъде дадено" може 
да бъде разглеждана като най-изчерпателният том, в който 
са събрани първите 20 години от учението на Абрахам. 

При подготовката на тази книга, за мен и за Естер 
беше  прекрасно  преживяване  да  се  върнем  към  този 
основополагащ материал, защото си припомнихме простите и 
основни  Закони  ,  които  Абрахам  ни  бяха  обяснили  така 
добре преди толкова много години. 

С Естер се стараем да прилагаме в собствения си живот 
това, което сме научили за Законите, още откакто за пръв 
път получихме въпросния материал. Огромната радост, която 
съпътства живота ни оттогава насам, е поразителна. Ние 
повярвахме на Абрахам, защото всичко, което ни казваха, 
звучеше  толкова  логично.  Днес  собственият  ни  живот  е 
доказателство  за  истинността  на  учението  им.  Сега,  с 
безкрайна радост, изхождайки от личния си опит, можем да 
ви кажем: Това действа!

ЧАСТ ПЪРВА: Нашият път към преживяването "Абрахам"
Въведение от Джери Хикс

Написахме  тази  книга,  за  да  те  запознаем  с 
Вселенските  закони  и  свързаните  с  тях  практически 
процеси, които ясно и разбираемо ще ти покажат пътя към 

http://www.abraham-hicks.com/


осъществяването  на  естественото  ти  състояние  на 
Благополучие. Прочитането на тази книга ще бъде за теб 
уникално  и  благотворно  преживяване  -  ще  чуеш  точни, 
изпълнени с положителна енергия отговори на въпросите, 
които  съм  задавал  през  целия  си  живот.  А  успешното 
приложение  на  тази  пропита  с  радост  философия  и 
практическа духовност ще ти помогне да покажеш и на други 
как  да  заживеят  това,  което  според  тях  самите  е 
перфектният живот. 

Мнозина са ми казвали, че в много отношения моите 
въпроси са отражение на техните собствени. Като преживееш 
яснотата и мъдростта на отговорите на Абрахам, ти не само 
ще почувстваш истинско удовлетворение от това да получиш 
отговорите на отдавна задавани въпроси, но и ще заживееш 
както  ние  с  Естер  заживяхме  своя  живот  с  новооткрит 
ентусиазъм. И когато, въоръжен с нов, свеж поглед към 
живота,  започнеш  да  прилагаш  практическите  процеси, 
предложени в тази книга, ще откриеш, че можеш съзнателно 
да сътвориш за себе си всичко, което искаш да правиш, да 
бъдеш или да имаш. 

Струва ми се, че откакто се помня, животът ми е бил 
низ от безкрайни въпроси, за които не съм можел да намеря 
задоволителни  отговори,  тъй  като  силно  съм  желал  да 
открия  житейска  философия,  която  да  се  базира  на 
абсолютната истина. Но когато Абрахам дойдоха в живота ни 
и  ни  разкриха  своето  обяснение  за  мощните  Закони  на 
Вселената  заедно  с  ефективните  процеси,  които  ни 
помогнаха  да  превърнем  идеологията  и  теорията  в 
практически резултати, осъзнах, че непрекъснатият поток 
от книги, учители и преживявания, на които съм попадал по 
пътя си, е прокарал прекрасна пътека към откриването на 
Абрахам.

Харесва ми да мисля, че чрез тази книга ще можеш да 
откриеш за себе си истината, която ти предлагат Абрахам, 
защото  знам  колко  по-хубав  стана  собственият  ни  живот 
благодарение  на  това  учение.  Знам  също,  че  нямаше  да 
държиш тази книга в ръцете си, ако животът ти не те беше 
подготвил  (така,  както  моят  живот  подготви  мен)  да 
получиш това знание. 

Нямам търпение чрез тази книга и ти самият да откриеш 
за  себе  си  простите,  но  мощни  Закони  и  практически 
процеси, които предлагат Абрахам, за да можеш и ти самият 
да започнеш съзнателно да привличаш в своя живот всичко, 
което желаеш, както и да се освободиш от всичко, което не 
желаеш.



Непрестанен поток от религиозни групи
Родителите ми не бяха религиозни, така че не мога да 

си обясня защо съм изпитвал такъв силен подтик да намеря 
църква,  към  която  да  се  присъединя.  Докато  растях, 
някаква огромна сила ме влечеше към религията. Може би е 
било опит да запълня осезаемата празнина, която усещах в 
себе си, или се е дължало на това, че много хора около 
мен демонстрираха религиозен плам и абсолютна увереност, 
че са открили истината.

През първите 14 години от живота си съм живял в 18 
къщи, в 6 различни щата, така че съм имал възможността да 
се сблъскам с голямо разнообразие от религии и житейски 
философии. Каквато и да е причината, прекарах детството 
си, ходейки от църква в църква, воден от надеждата, че 
зад тези врати ще намеря онова, което търся. Това лутане 
между  религиите  обаче,  ме  изпълваше  с  нарастващо 
разочарование.  Всяка  религиозна  общност  изтъкваше 
правотата на собствената си вяра, отричайки всяка друга 
истина. Всичко това ме натъжаваше и всеки път усещах все 
по-силно,  че  не  съм  намерил  отговорите,  които  търся. 
(Едва когато открих учението на Абрахам, се научих да 
проявявам разбиране към тези очевидни противоречия във 
философиите и да не изпитвам отрицателна емоция спрямо 
тях.) И така, моето пътешествие в търсене на отговори, 
продължи.

Азбуката се изписва на масичката за спиритични сеанси
Имах  силно  отрицателно  мнение  за  спиритическите 

сеанси,  въпреки  че  никога  не  бях  участвал  в  подобна 
практика. Вярвах, че в най-добрият случай тя е просто 
игра, а в най-лошия - чиста проба измама. Затова, когато 
през 1959 г. мои приятели от Спойкен, щата Вашингтон, ми 
предложиха  да  участвам  в  спиритически  сеанс,  веднага 
отхвърлих идеята като абсурдна. Приятелите ми настояха и 
когато накрая успяха да ме склонят да опитам, сам се 
убедих, че пред очите ми се развива истински феномен. 

Тъй  като  все  още  търсех  отговорите  на  предългия 
списък  от  въпроси,  които  бях  трупал  цял  живот,  аз 
попитах:  "Как  мога  да  стана  истински  добър  човек?". 
Първоначално,  на  масичката  за  спиритически  сеанси  с 
впечатляваща скорост се изписа цялата азбука, а след това 
дъсчицата посочи буквите Ч-Е-Т-И.

"Какво да чета?" - учудих се аз. Отговорът беше К-Н-
И-Г-И. "Какви книги?" - беше напълно логичният ми въпрос. 



Отново  с  невероятна  скорост  дъсчицата  изписа:  ВСИЧКИ 
КНИГИ ОТ АЛБЕРТ ШВАЙЦЕР. Приятелите ми не бяха чували за 
Алберт Швайцер, а аз знаех съвсем малко за него. Този 
случай събуди любопитството ми и реших да потърся повече 
информация за човека, който беше поднесен на вниманието 
ми по толкова необичаен начин. 

Намерих голяма колекция от книги на този автор още в 
първата библиотека, която посетих, и ги прочетох до една. 
Въпреки че не мога да заявя, че съм открил конкретни 
отговори  на  дългия  си  списък  от  въпроси,  книгата  на 
Швайцер  "Търсенето  на  историческия  Исус"  ме  накара  да 
осъзная, че има много повече гледни точки, отколкото съм 
бил склонен да приема. 

С  времето  ентусиазмът  ми  утихна,  тъй  като  се  бях 
надявал да открия прозорец към просветлението и отговор 
на  всичките  си  въпроси,  а  масичката  за  спиритически 
сеанси не ми даде нито едното от двете. Това преживяване 
обаче,  ме  накара  да  осъзная,  че  съществува  канал  за 
комуникация,  който  смятах  за  невъзможен,  преди  да  го 
изпитам сам. 

Когато  опитвах  самостоятелно,  масичката  за 
спиритически  сеанси  оставаше  мъртва.  По  време  на 
пътуванията си я изпробвах със стотици хора и успях да 
открия трима души, с които опитите ми постигнаха успех. 
Заедно  с  приятели  в  Портланд,  щата  Орегон  (с  които 
масичката  проработи)  сме  прекарали  стотици  часове  "в 
разговори"  с  тези,  които  смятахме  за  Нефизически 
същества.  Каква  необикновена  поредица  от  пирати, 
свещеници, политици и равини разговаряха с нас! Беше нещо 
като  необичайните  запознанства,  които  човек  може  да 
завърже на парти, с различни хора, всеки от които се 
различава със собствените си цели, възгледи и интелект.

Спиритическите сеанси не ме научиха на нищо ценно, 
което да мога да използвам в живота си или да предам на 
другите. Така че един ден просто изхвърлих масичката и 
това  беше  краят  на  този  период  от  живота  ми. 
Впечатляващите  преживявания  обаче  -  особено  с  разума, 
който ме насочи към книгите на Алберт Швайцер - не само 
ме накараха да осъзная, че неявният свят е много по-
обширен, отколкото съм си мислел, но пробудиха в мен още 
по-силно желание да търся отговори. Започнах да вярвам, 
че е възможно да осъществиш връзка с разум, който има 
отговори  на  въпросите,  свързани  с  функционирането  на 
Вселената, нашата роля в нея, как да живеем по-щастливо и 
как да изпълним предопределението си. 



Мисли и забогатявай
Първият случай, в който намерих приложими отговори на 

нарастващия си списък от въпроси, може би беше, когато 
открих една необикновена книга. Това стана по време на 
пътуванията  ми  за  цикъл  от  концерти,  които  изнасях  в 
колежи  и  университети  през  1965  г.  Книгата  лежеше 
забравена  на  една  масичка  във  фоайето  на  малък  мотел 
някъде  в  Монтана.  Спомням  си  как  в  мен  се  породи 
противоречие  при  вида  на  заглавието:  "Мисли  и 
забогатявай" от Напоолеон Хил.

Това  заглавие  ме  отблъсна,  тъй  като,  както  много 
други, бях научен да имам отрицателно мнение за богатите 
хора  като  оправдание  за  липсата  на  лесни  доходи  в 
собствения ми живот. Нещо в книгата обаче ме привлече и 
ме накара да я отворя. Още след първите двадесет страници 
космите по цялото ми тяло бяха настръхнали, а по гърба ми 
бяха плъзнали тръпки на вълнение. 

Вече знам, че тези физически усещания, тези тръпки са 
доказателство, че съм на път да открия нещо изключително 
ценно. Тогава обаче, дори не осъзнавах, че тази книга 
пробужда у мен разбирането, че мислите ми са важни и че 
по някакъв начин намират отражение в живота ми. Книгата 
беше интересна и всепоглъщаща и ме вдъхнови да опитам да 
приложа на практика методите, описани в нея. 

В  моя  случай  прилагането  на  тези  методи  се  оказа 
толкова ефективно, че за изключително кратко време успях 
да  създам  свой  международен  бизнес,  който  да  ми  даде 
възможност  да  докосна  живота  на  хиляди  хора  и  да  го 
променя  към  по-добро.  Дори  започнах  да  преподавам  на 
другите  принципите,  които  сам  прилагах.  Книгата  на 
Наполеон Хил беше от неоценима полза за мен самия, но 
животите на много от онези, на които преподавах, не се 
подобриха така рязко, както моят собствен, независимо от 
това колко подобни курсове посещаваха. Затова, продължих 
да търся по-конкретни отговори. 

Сет говори за това как създаваме собствената си 
реалност

Продължавах да търся смислени отговори на въпросите 
си, а желанието ми да помагам на другите да осъществяват 
по-пълно целите си беше по-силно от когато и да било. 
Временно обаче, вниманието ми беше отклонено от всичко 
това.  Бях  погълнат  от  новия  живот,  който  с  Естер 
изграждахме  заедно  във  Финикс,  Аризона.  След 



няколкогодишно познанство, през 1980 г ние се оженихме. И 
открихме, че си допадаме в невероятна степен. Дните ни 
бяха изпълнени с радост от това да изследваме новия ни 
град, да създаваме новия си дом и да се опознаваме един 
друг в съвместния ни живот. Естер не споделяше жаждата ми 
за знания и нуждата ми от отговори, но тя беше много 
отворена към живота, винаги щастлива и да се живее с нея 
беше истинско удоволствие. 

Един  ден,  докато  се  разхождах  безцелно  между 
рафтовете на една библиотека, забелязах книга, озаглавена 
"Сет говори" от Джейн Робъртс. Още преди да успея да 
взема  книгата  и  да  я  разтворя,  изпитах  усещането,  че 
цялото  ми  тяло  е  настръхнало  и  през  него  преминават 
тръпки на възбуда. Разлистих книгата, чудейки се какво 
толкова  в  нея  предизвиква  такава  силна  емоционална 
реакция у мен.

По времето на съвместното ни съжителство с Естер бях 
открил само един пункт на несъгласие между нас. Тя не се 
интересуваше  от  преживяванията  ми  на  масичката  за 
спиритически  сеанси.  Всеки  път,  когато  се  впусках  в 
разкази за тези изключително интересни за мен събития, 
Естер излизаше от стаята. В детството й я бяха научили да 
изпитва религиозен страх от всичко нефизическо. Тъй като 
не исках да я разстройвам, престанах да разказвам тези 
истории в нейно присъствие. Затова, изобщо не се учудих, 
че Естер не искаше и да чуе за книгата "Сет говори"

В книгата се разказва как авторката й Джейн Робъртс 
изпада  в  състояние  на  транс  и  позволява  на  Сет, 
Нефизическа  личност,  да  говори  чрез  нея  и  така  да 
продиктува  изключително  въздействащите  книги  от 
поредицата Сет. За мен те бяха невероятно вдъхновяващи и 
в тях видях път към отговорите на някои от въпросите в 
дългия ми списък. За Естер книгата беше плашеща. Още щом 
чу по какъв начин е написана, в нея се породи смущение. 
То  само  се  засилваше  от  странната  снимка  на  задната 
корица, на която се виждаше как Джейн, изпаднала в транс, 
говори от името на Сет.

"Можеш да четеш, ако искаш - ми каза Естер - но моля 
те, не я внасяй в спалнята ни."
Винаги съм вярвал, че за дървото се съди по плодовете му, 
така че съдя по това как то ме кара да се чувствам..., а 
в  книгите  от  серията  Сет  имаше  много  неща,  които  ме 
караха да усещам, че съм открил някаква важна истина. 
Затова, за мен нямаше значение откъде идва тя и как е 
достигнала  до  мен.  Важното  беше,  че  усещах,  че  съм 



попаднал на ценна информация, която можех да приложа в 
живота  си  и  да  предам  на  други  хора,  за  които  също 
смятах, че и на тях тя ще е полезна. Бях изпълнен с 
въодушевление!

Разсейването на страховете ми
От Естер Хикс

Беше много мъдро и много мило от страна на Джери да не ми 
натрапва книгите от серията Сет, защото наистина усещах 
силно нежелание да се доближавам до тях. Самата мисъл за 
човек, който осъществява контакт с Нефизическо същество, 
ме караше да изпитвам огромен дискомфорт. За да не ме 
притеснява, Джери ставаше рано сутрин и четеше книгите, 
докато  спях.  Отвреме  -  навреме,  когато  откриеше  нещо 
много  интересно,  го  вмъкваше  в  разговорите  ни  между 
другото. В такива моменти аз бях в състояние на понижено 
съпротивление  и  думите  му  често  ми  звучаха  смислено. 
Малко по малко Джери ме запознаваше с все нови и нови 
понятия, докато накрая в мен се събуди истински интерес 
към тези невероятни книги. С времето това се превърна в 
наш сутрешен ритуал. Сядахме заедно, а Джери четеше на 
глас от книгите на Сет. 

Страховете ми не се основаваха на някакво отрицателно 
лично преживяване, а по-скоро на това, което бях чувала 
от други хора, които от своя страна сигурно също са го 
чували от други хора. Сега, като погледна назад, тези 
страхове  ми  се  струват  крайно  нелогични.  Във  всеки 
случай,  отношението  ми  коренно  се  промени,  когато 
установих, че що се отнася до личното ми преживяване ..., 
това ме караше да се чувствам добре.

След  време,  страхът  от  начина,  по  който  Джери 
получаваше  информацията,  понамаля  и  тогава  започнах 
истински  да  ценя  тези  чудесни  книги.  Всъщност  бяхме 
толкова въодушевени, че дори си мислехме да отидем до Ню 
Йорк, за да се запознаем с нея и съпруга й Робърт - и 
дори със Сет! Представяте ли си колко далеч бях стигнала, 
че  да  поискам  да  се  запозная  с  Нефизическо  същество? 
Телефонният номер на авторите обаче, не беше публикуван и 
затова не знаехме какво да направим, за да осъществим 
тази среща. 

Един ден обядвахме в малко кафене до една книжарница 
в  Скотсдейл,  Аризона,  и  Джери  прелистваше  нова  книга, 
която  току-що  беше  купил.  Точно  тогава  един  непознат, 
който седеше наблизо, ни попита: "Чели ли сте книгите от 
серията Сет?".



Не можехме да повярваме на ушите си, защото не бяхме 
казали на никого, че ги четем. Тогава човекът продължи: 
"Знаете ли, че Джейн Робъртс е мъртва?".

Помня, че въздействието на тези думи беше толкова 
голямо, че очите ми се напълниха със сълзи. Сякаш ми бяха 
казали, че сестра ми е мъртва, а аз не съм знаела. Беше 
шокиращо.  Почувствахме  такова  разочарование,  когато 
осъзнахме, че сега няма никакъв начин да се запознаем с 
Джейн и Роб... и Сет.

Тео "говори" чрез Шийла
Ден-два  след  като  чухме  за  смъртта  на  Джейн, 

излязохме на вечеря с нашите приятели и бизнес партньори 
Нанси и съпруга й Уес. "Има един запис, който искаме да 
чуете" - каза Нанси и набута в ръката ми аудио касета. 
Поведението на приятелите ни ми се стори необичайно; в 
него  имаше  нещо  много  странно.  Всъщност  от  тях  се 
излъчваше същото чувство, което долових у Джери, когато 
откри книгите от серията Сет. Сякаш имаха тайна, която 
искаха да споделят с нас, но се притесняваха от реакцията 
ни. 
"Какво има на касетата?" - попитахме. 
"Това е запис на медиум" - прошепна Нанси.

Не мисля, че някой от нас с Джери беше чувал думата 
медиум, употребена в този контекст. "Какво имаш предвид?" 
- учудих се аз.
Докато  Нанси  и  Уес  ни  даваха  своето  кратко  и  някак 
несвързано обяснение, ние  с Джери осъзнахме, че описват 
същия процес, по който са написани и книгите от серията 
Сет. "Казва се Шийла" - продължиха те - и чрез нея говори 
същество, наречено Тео. Щийла ще идва във Финикс и ако 
искате, можете да се срещнете с нея."

Решихме да си запишем час и до ден днешен помня колко 
бяхме  развълнувани.  Срещата  се  състоя  в  красива  къща 
(проектирана от Франк Лойд Райт) във Финикс. Беше пладне, 
слънцето грееше и, за мое успокоение, не се случи нищо 
страшно.  Всичко  беше  много  удобно  и  приятно.  Докато 
седяхме  и  разговаряхме  с  Тео  (по-точно  докато  Джери 
разговаряше  с  Тео,  защото  аз  не  продумах  през  цялото 
време), бях напълно изумена!

Джери си имаше една тетрадка, пълна с въпроси, които 
беше  събирал  още  от  шест  годишен.  Беше  толкова 
развълнуван, задаваше въпрос след въпрос, като понякога 
прекъсваше отговора по средата, само и само да успее да 
чуе  още  нещо,  преди  да  е  изтекло  времето  ни.  Нашият 



половин  час  мина  ужасно  бързо,  а  ние  се  чувствахме 
чудесно!

"Може ли да дойдем отново утре?" - вметнах аз, защото 
в мен самата също се оформяше списък с въпроси, които 
исках да задам на Тео. 
Да медитирам ли?

Когато  се  върнахме  на  следващия  ден,  попитах  Тео 
(чрез Шийла) какво можем да направим, за да постигаме по-
бързо целите си. Тео отвърна "Утвърждаване", след което 
ми даде едно чудесно твърдение: “Аз, Естер Хикс, виждам и 
привличам към себе си, посредством Божествената любов, 
тези  Същества,  които  търсят  просветление  чрез  моето 
развитие. Сега споделянето ще издигне и двама ни”.

И двамата с Джери знаехме за силата на утвърждаването 
и вече го използвахме. Добавих: "Какво друго?", а Тео 
незабавно отговори: "Медитирай".Не познавах някой, който 
медитира и самата идея ми се стори странна. Не беше нещо, 
което бих направила. Джери каза, че го асоциира с хора, 
които виждат колко лош може да бъде животът им - колко 
болка  и  бедност  могат  да  преживеят  -  и  все  още 
съществуват. В моето съзнание медитацията се числеше към 
същата категория като ходенето по живи въглени, спането 
върху легла от пирони и стоенето на един крак цял ден с 
протегната за подаяния ръка. 

Все пак се обърнах към Тео: "Какво имаш предвид под 
"медитация"?".

Отговорът не закъсня:  "В продължение на 15 минути 
всеки ден сядай в тиха стая, облечена с удобни дрехи и се 
съсредоточавай  върху  дишането  си.  Когато  мислите  ти 
блуждаят, което със сигурност ще се случва, освобождавай 
съзнанието си от тях и отново се съсредоточавай върху 
дишането си". Помислих си: "Е, това не звучи чак токова 
странно."

Попитах дали мога да доведа 14-годишната ни дъщеря, 
Трейси, за да се запознае с Тео. Реакцията беше: "Ако тя 
го желае - да, но не е необходимо, защото и вие сте 
канали  за  връзка  с  Нефизическия  свят".  Помня  колко 
неправдоподобно ми прозвуча, че нещо толкова странно - 
или толкова значимо - като това да бъдеш медиум, е могло 
да остане незабелязано от нас. В този момент диктофонът 
се изключи, показвайки, че часът ни отново е изтекъл. 

Не можех да повярвам колко бързо е минало времето. 
Гледах  списъка  си  с  въпроси,  които  бяха  останали  без 
отговор. Тогава Стиви, приятелката на Шийла, която беше 
пуснала  диктофона  и  си  водеше  записки  по  време  на 



разговора  ни  с  Тео  (може  би  забелязала  лекото  ми 
раздразнение)  попита:  "Има  ли  последен  въпрос,  който 
искате да зададете? Бихте ли искали да узнаете името на 
своя духовен водач?".

Това  не  беше  въпрос,  който  би  ми  хрумнал,  защото 
никога не бях чувала термина духовен водач. Но самата 
мисъл ми хареса, затова казах: "Да, кой е духовният ми 
водач?".

Тео отвърна: "Казва ни се, че името му ще ти бъде 
съобщено лично. Ще чуеш откровение и така ще разбереш."

Когато  си  тръгнахме  от  тази  красива  къща,  се 
чувствахме по-добре от когато и да било. Тео ни беше 
окуражил да медитираме заедно. Тъй като сте съвместими, 
преживяването ще бъде по-силно, бе казал той. Следвайки 
предложението на Тео, ние се прибрахме в къщи, облякохме 
халатите си (най-удобните ни дрехи), дръпнахме завесите в 
хола и се настанихме удобно с намерение да медитираме 
(каквото и да значеше това). Помня, че си мислех: "Ще 
медитирам по 15 минути всеки ден и ще открия името на 
духовния си водач". С Джери се чувствахме неудобно да 
правим това в присъствието на другия, затова седнахме в 
големи кресла, разделени от етажерка, за да не можем да 
се виждаме един друг.

Нещо започва да ме "диша"
Инструкциите  на  Тео  за  медитационния  процес  бяха 

много кратки: "В продължение на 15 минути всеки ден сядай 
в тиха стая, облечена с удобни дрехи и се съсредоточавай 
върху дишането си. Когато мислите ти блуждаят, което със 
сигурност ще се случва, освобождавай съзнанието си от тях 
и отново се съсредоточавай върху дишането си".

Навихме часовника за 15 минути и аз се отпуснах в 
голямото  си  удобно  кресло  и  се  съсредоточих  върху 
дишането си. Започнах да отброявам вдишване - издишване, 
вдишване - издишване. Почти веднага усетих как тялото ми 
изтръпва. Усещането беше много приятно. Хареса ми. 

Часовникът иззвъня и ме стресна. Когато се окопитих и 
осъзнах  присъствието  на  Джери,  казах:  "Хайде  да  го 
направим отново!". Нагласихме часовника за още 15 минути 
и отново изпитах това прекрасно чувство на откъснатост, 
на изтръпване. Този път не усещах стола под себе си. 
Сякаш висях в стаята, а около мен нямаше нищо друго. 

Затова нагласихме часовника за още 15 минути и отново 
се отпуснах в това прекрасно чувство на откъснатост - и 
тогава усетих невероятното усещане, че някой ме "диша". 



Сякаш нещо силно и любящо вкарва въздуха в дробовете ми, 
а след това го изхвърля навън. Сега осъзнавам, че това е 
бил първият ми контакт с Абрахам, но тогава знаех само, 
че нещо, изпълнено с любов, по-силна от всичко, което бях 
преживявала дотогава, протича през тялото ми. По-късно 
Джери ми каза, че когато е чул промяната в дишането ми, е 
надзърнал над етажерката и му се е сторило, че съм в 
състояние на екстаз. 

Когато  часовникът  иззвъня  и  започнах  да  възвръщам 
възприятието си за нещата около мен, имах усещането за 
енергия, която протича през тялото ми - усещане, което не 
можеше да се сравни с нищо изпитвано дотогава. Това беше 
най-необикновеното преживяване в живота ми и зъбите ми 
жужаха  (не  просто  тракаха)  в  продължение  на  няколко 
минути. 

Какъв необикновен низ от събития ни бяха довели до 
тази необикновена среща с Абрахам: бях се освободила от 
ирационалните  страхове,  съпътствали  ме  през  целия  ми 
живот, без да имам основа в собственото ми преживяване, а 
на  тяхно  място  дойде  изпълнена  с  любов  среща  с 
Изначалната енергия. Никога не бях чела нещо, което да ми 
даде истинско разбиране за същността на Бог, но усещах, 
че с това преживяване съм се докоснала до него.

Носът ми изписва азбуката
Заради  това  силно  емоционално  преживяване,  което 

постигнах  още  на  първия  си  опит,  с  Джери  решихме  да 
отделяме  по  15-20  минути  всеки  ден  за  медитация.  В 
продължение на приблизително 9 месеца всеки ден с Джери 
сядахме  в  удобните  си  кресла,  дишахме  и  чувствахме 
Благополучие.  Точно  преди  Деня  на  благодарността  през 
1985 г. по време на медитация преживях нещо ново: главата 
ми  започна  леко  да  се  движи.  Беше  много  приятно  от 
състоянието си на откъснатост да чувствам това недоловимо 
движение. Беше почти като усещане за летене. 

Не си помислих нищо конкретно, освен че не го правя 
аз и че усещането е изключително приятно. Главата ми се 
движеше по този начин в продължение на два или три дни по 
време на медитация и някъде към четвъртия ден осъзнах, че 
това движение не е безцелно, а всъщност изписвам букви с 
носа си, сякаш с тебешир на черна дъска. "Джери, изписвам 
азбуката с носа си!" - възкликнах изумено.

Когато осъзнах, че се случва нещо забележително и че 
някой се опитва да общува с мен, през тялото ми преминаха 
силни тръпки на вълнение. Никога до този момент не бях 



изпитвала нито толкова интензивни, нито толкова хубави и 
вълнуващи усещания да преминават през тялото ми. И тогава 
те изписаха: Аз съм Абрахам. Аз съм твоят духовен водач. 
Обичам те, тук съм, за да работим заедно.

Джери взе бележника си и започна да записва всичко, 
което несръчно изписвах с носа си. Буква по буква Абрахам 
започна да отговаря на въпросите на Джери, понякога с 
часове. Бяхме толкова развълнувани, че сме осъществили 
контакт с Абрахам!

Абрахам започват да печатат азбуката
Този начин за комуникация беше бавен и неудобен, но 

Джери получаваше отговори на въпросите си и преживяването 
изпълваше и двама ни с оживление. Затова, в продължение 
на  около  два  месеца,  Джери  задаваше  въпроси,  Абрахам 
отговаряха, като караха носа ми да изписва думи, а Джери 
записваше всичко. Тогава се случи нещо ново - една вечер 
лежахме в леглото си и ръката ми започна леко да барабани 
по гърдите на Джери. Това ме изненада и му обясних: "Не 
съм аз. Сигурно са Те.". В същия миг изпитах силен импулс 
да пиша на машина. 

Отидох до пишещата си машина и задържах ръцете си над 
клавиатурата.  По  същия  начин,  по  който  главата  ми  се 
движеше, водена от чужда воля, за да изписва букви с носа 
ми, сега ръцете ми започнаха да се движат по клавиатурата 
на  пишещата  машина.  Те  се  движеха  толкова  бързо  и  с 
такава сила, че Джери се стресна. Стоеше до мен, готов да 
хване  ръцете  ми,  ако  се  наложи,  защото  не  искаше  да 
нараня пръстите си. Каза, че се движели толкова бързо, че 
едва ги виждал. Но нямаше нищо страшно. 

Пръстите ми натискаха всички клавиши отново и отново, 
докато започнаха да изписват поред буквите от азбуката, а 
след това продължиха, като напечатаха почти цяла страница 
с: искам да пиша искам да пиша искам да пиша, без главни 
букви  и  без  разстояние  между  думите.  После  бавно  и 
методично  пръстите  ми  започнаха  да  набират  свързано 
послание, с което Те ме молеха да отивам до пишещата 
машина  всеки  ден  по  15  минути.  Така  общувахме  през 
следващите два месеца.

От печатане към говорене
Един ден се движехме по една автострада с малкия си 

кадилак  Севил,  а  от  двете  ни  страни  имаше  огромни 
камиони.  Пътят  явно  не  беше  проектиран  много  добре, 
защото когато трябваше да направим завой, и двата камиона 
сякаш тръгнаха да преминават в нашето платно. Струваше ни 



се,  че  всеки  момент  ще  бъдем  смачкани.  Точно  в  тази 
интензивна  емоция  Абрахам  започнаха  да  говорят. 
Почувствах как челюстта ми се стяга (почти както, когато 
човек се прозява) и устата ми, движена от друга сила, 
произнесе  думите:  Завий  на  следващата  отбивка!  Така  и 
направихме. Седяхме под един надлез и Джери прекара дълги 
часове в разговори с Абрахам. Беше много вълнуващо!

С всеки изминал ден се чувствах все по-комфортно да 
превеждам думите на Абрахам. Въпреки това помолих Джери 
да запазим заниманията ни в тайна, защото се страхувах от 
реакцията на околните, когато разберат какво се случва с 
мен. Все пак след време шепа от най-близките ни приятели 
започнаха да се събират за да общуват с Абрахам. Около 
година  по-късно  решихме  да  направим  тези  учения 
обществено достояние, както го правим и до днес. 

Връзката ми с Абрахам се задълбочава с всеки ден, 
през който превеждам вибрацията им. След всеки семинар с 
Джери  оставаме  удивени  от  тяхната  яснота,  мъдрост  и 
любов. 

Помня  колко  се  смях,  когато  осъзнах,  че  някога 
толкова  съм  се  страхувала  от  масичката  за  спиритични 
сеанси,  а  сега  Нефизични  същества  говорят  през  самата 
мен!

Възхитителните ни преживявания с Абрахам продължават
Никога няма да намерим думи, за да опишем как ни кара 

да се чувстваме работата ни с Абрахам. Джери сякаш винаги 
е знаел какво желае най-силно и е успял да го постигне в 
голяма степен още преди срещата ни с Абрахам. Но както 
казва той, Абрахам са го накарали да разбере каква е 
целта  на  съществуването  ни  и  как  става  така,  че 
получаваме или не получаваме това, което искаме. Заедно с 
това е дошло и осъзнаването, че имаме пълен контрол над 
живота си. Няма "сривове", няма "лош късмет" и няма нужда 
да се носиш по вълни, създадени от някой друг. Ние сме 
абсолютно  свободни...,  ние  сме  единствените  творци  на 
преживяването  си  -  и  това  ни  изпълва  с  безгранична 
радост!

Абрахам  казват,  че  със  съпруга  ми  сме  идеалната 
комбинация , чрез която да бъде предадено това учение. 
Силното желание на Джери да намери отговори на въпросите 
си е повикало Абрахам при нас, а моята способност да 
релаксирам  и  да  не  се  съпротивлявам  е  позволила  на 
отговорите да дойдат. 

Отнема  ми  много  малко  време  да  се  отпусна  и  да 



позволя  на  Абрахам  да  започнат  да  говорят  чрез  мен. 
Просто  си  казвам:  "Абрахам,  искам  ясно  да  изговарям 
думите ви" и се съсредоточавам върху дишането си. След 
няколко секунди вече усещам как в мен се надига яснотата, 
мъдростта и силата на Абрахам и се впускам в поредното 
вълнуващо приключение...

Разговарям с Абрахам
Ние (Абрахам) наричаме себе си Учители

Абрахам: Добро утро! Радваме се, че имаме възможност 
да разговаряме с вас. Искаме да изкажем благодарността си 
на Естер, че позволява това общуване, и на вас, че сте го 
пожелали. За нас то е изключително ценно, защото ще даде 
възможност на физическите ни приятели да се запознаят с 
това, което представляваме. Още по-съществено е, че тази 
книга  ще  ви  помогне  да  осъзнаете  важната  роля  на 
Нефизическото  във  физическия  ви  свят.  Защото  тези  два 
свята  са  неразривно  свързани  и  е  невъзможно  да  се 
разглеждат поотделно.

Освен това, със създаването на тази книга всички ние 
изпълняваме  обещание,  което  сме  дали  много  преди  да 
дойдете  във  физическите  си  тела.  Ние,  Абрахам,  сме 
обещали, че ще останем съсредоточени тук, в по-широката, 
по-ясна и следователно по-силна Нефизическа перспектива, 
докато вие, Джери и Естер, сте се съгласили да се родите 
в тези великолепни физически тела и да живеете на гребена 
на вълната на мисълта и на съзиданието. И когато животът 
породи  у  вас  ясното  и  силно  желание  за  това,  ние 
изпълнихме уговорката си и се срещнахме с вас, за да 
творим заедно. 

Джери,  нямаме  търпение  да  отговорим  на  безкрайния 
списък от въпроси (родени от контрастите в живота ти и 
така старателно събирани от теб), защото има много неща, 
които искаме да предадем на нашите физически приятели. 
Искаме да осъзнаеш великолепието на своето Аз, искаме да 
разбереш кой си всъщност и защо си дошъл в това физическо 
измерение. 

За нас винаги е изключително интересно преживяване да 
обясняваме  на  физическите  си  приятели  неща,  които  по 
своята същност са Нефизически, защото всичко, което ви 
предлагаме,  трябва  да  премине  през  призмата  на  вашия 
физически  свят.  Естер  получава  нашите  мисли,  като 
радиосигнали, на подсъзнателното ниво на своето Аз и след 
това  ги  предава  с  физически  думи  и  понятия.  Така  се 
осъществява съвършено взаимодействие между физическото и 



Нефизическото. 
Ще ви съдействаме, за да разберете по-ясно кои сте 

всъщност,  тъй  като  можем  да  ви  помогнем  да  проумеете 
съществуването на Нефизическия план, от който ви говорим. 
В действителност, вие сте продължение на това, което сме 
ние. Ние сме много и сме се събрали, защото намеренията и 
желанията ни в този момент съвпадат. Във вашия физически 
свят  се  наричаме  Абрахам  и  сме  познати  като  учители, 
което ще рече Същества, които в момента се намират в 
състояние на по-дълбоко осъзнаване и желаят да помогнат и 
на  други  да  постигнат  това  по-дълбоко  осъзнаване.  Ние 
знаем ,че думите не учат, че само преживяването може да 
постигне  това,  но  съчетанието  от  преживявания  и  думи, 
които  ги  определят  и  обясняват,  може  да  задълбочи 
осъзнаването - и в този дух ви предлагаме думите си. 

Има  Вселенски  закони,  които  влияят  на  всичко  във 
Вселената - всичко физическо и всичко Нефизическо. Тези 
Закони са абсолютни, вечни и вездесъщи. Когато разбирате 
тези Закони и умеете да ги прилагате, преживяването ви се 
подобрява  неимоверно.  Всъщност,  само  като  разбирате  и 
прилагате тези Закони, можете да бъдете съзнателни творци 
на собствения си живот. 

Ти имаш Вътрешно Аз
Безспорно ти си физическото Същество, което виждаш 

тук,  във  физическото  си  обкръжение.  В  теб  обаче,  има 
много повече от това, което виждаш с физическите си очи. 
Всъщност  ти  си  продължение  на  Нефизическата  Изначална 
Енергия.  С  други  думи,  това  по-голямо,  по-древно,  по-
мъдро  "Ти"  сега  също  е  съсредоточено  във  физическото 
същество, което определяш като своя същност. Ние наричаме 
Нефизическата част от теб твое Вътрешно Аз.

Физическите същества често се определят като живи или 
мъртви. От тази гледна точка те понякога приемат, че са 
съществували  в  Нефизическия  план  преди  да  дойдат  във 
физическото си тяло и след смъртта си отново ще се върнат 
в  него.  Малцина  обаче,  наистина  разбират,  че 
Нефизическата част от тях остава постоянно съсредоточена 
в Нефизическия план на съществуването, а само част от нея 
преминава във физическата перспектива и в сегашното им 
физическо тяло. 

Важно е да проумееш и двете гледни точки и връзката 
помежду им, за да постигнеш разбирането кой си всъщност и 
с какво намерение  си дошъл в това физическо тяло. Някои 
наричат Нефизическата част "по-висша същност" или "душа". 



Няма значение как я наричаш - най-важното е да знаеш, че 
твоята  Вътрешна  Същност  е  реална,  защото  само  когато 
съзнателно  взаимодействаш  с  Вътрешното  си  Аз,  ще 
получаваш истинско напътствие.  

Не искаме да променяме вярванията ти
Ние не идваме, за да променяме вярванията ти, а за да 

ти  припомним  Законите  на  Вселената,  за  да  можеш 
съзнателно да твориш нещата, които си дошъл да твориш. 
Ние не се противопоставяме на нищо от онова, в което 
вярваш.  Когато  гледаме  тази  чудесна  физическа  Земя, 
виждаме  огромно  разнообразие  от  вярвания  -  и  в  това 
разнообразие има съвършено равновесие. 

Ще ти представим простичко Вселенските закони. Ще ти 
предложим  и  практически  процеси,  чрез  които  ще  можеш 
съзнателно да използваш Законите, за да постигаш нещата, 
които  са  важни  за  теб.  Разбираме  каква  радост  ще  ти 
донесе съзнанието за съзидателния контрол, който ще имаш 
върху  живота  си.  Най-ценна  за  теб  обаче,  ще  бъде 
свободата, която ще откриеш, когато се научиш да прилагаш 
Закона за допускането.

Тъй като по-голямата част от теб вече знае всичко 
това, нашата работа е да ти напомним, че на някакво ниво 
от съществото си ти вече знаеш. Очакваме, че като четеш 
тези думи, ако пожелаеш, стъпка по стъпка, ще достигнеш 
до Пробуждане, ще познаеш  Абсолютното си Аз. 

Ти си ценен за Всичко, Което Е
Нашето желание е да се върнеш към разбирането на това 

колко си ценен за Всичко, Което Е, защото се намираш на 
гребена на вълната на мисълта и обогатяваш Вселената с 
всяка своя мисъл и действие. Вие тук не сте по-нисши 
Същества, които се опитват да се извисят, а творци, които 
разполагат с всички ресурси на Вселената. 

Искаме  да  осъзнаеш  своята  важност,  защото  ако  не 
разбираш този факт, не привличаш към себе си онова, което 
наистина ти се полага. Когато не оценяваш себе си, ти 
отказваш  да  приемеш  вечната  радост,  която  е  твоя  по 
право.  Въпреки  че  Вселената  печели  от  всичко,  което 
преживяваш,  ние  искаме  ти  също  да  жънеш  плодовете  на 
труда си тук и сега.

Ние сме абсолютно убедени, че ще намериш ключовете 
към  преживяванията,  през  които  си  възнамерявал  да 
преминеш  още  преди  да  се  появиш  в  това  тяло.  Ще  ти 
помогнем да изпълниш предопределението си и знаем колко е 
важно това за теб, защото чуваме как питаш: Защо съм тук? 



Как мога да подобря живота си? Как мога да знам кое е 
правилно? Ние сме тук, за да отговорим подробно на всички 
тези въпроси. 
Готови сме, питай.

Въвеждане в Благополучието
Джери: Абрахам,  това,  което  искам,  е  встъпителна 

книга, предназначена специално за онези хора, които искат 
да имат съзнателен контрол над собствения си живот. Иска 
ми се в тази книга да има достатъчно информация, за да 
може всеки читател веднага да започне да прилага това 
учение и следователно, веднага да почувства подобрение в 
своето  състояние  на  Благополучие...  като  разбирам,  че 
читателите вероятно ще поискат някои аспекти да им бъдат 
обяснени допълнително. 

Абрахам: Всеки  ще  започне  от  мястото,  където  се 
намира и очакваме тези, които задават въпроси, да намерят 
отговорите, които търсят, тук, в тази книга. Никой от нас 
не може да предаде всичко, което знае или иска да каже, в 
един-единствен отрязък от време. Затова тук ще предложим 
ясна  основа  за  разбирането  на  Законите  на  Вселената, 
знаейки, че някои от читателите ще пожелаят да отидат 
отвъд това, което е написано, а други не. Нашата работа 
непрекъснато продължава, защото под влияние на темите, 
които обсъждаме, винаги се раждат нови и нови въпроси. 
Развитието на онова, което сме, няма край. 

Вселенските Закони: определение
Вселенските Закони са три. Искаме да ви помогнем да 

ги разберете по-ясно, така че да можете да ги прилагате 
съзнателно и ефективно във физическия си живот. 

Първият закон, който ще ви предадем, е “Законът за 
Привличането”.

Ако не го разберете и не се научите да го прилагате, 
няма да успеете да оползотворите и другите Закони. 

Вторият е “Законът за Съзнателното Сътворяване”, а 
Третият е “Законът за Допускането”. Първо трябва да 

проумеете и да прилагате първия Закон, за да разберете и 
приложите втория. По същият начин трябва да осъзнаете и 
да умеете да прилагате втория Закон, за да можете да 
схванете и да включите в живота си третия. 

Първият  Закон,  Законът  за  Привличането,  гласи: 
Сходните неща се привличат. (От векове народната мъдрост 
го  е  казала  така:  Което  си  прилича,  се  привлича.  - 
бел.ред.)  Това  може  би  ви  звучи  като  елементарно 



твърдение, но то дефинира най-силния Закон на Вселената - 
Закон,  на  който  се  подчиняват  всички  неща  във  всеки 
момент. Не съществува нещо, на което този вселенски Закон 
да не влияе. 

Вторият, Законът за Съзнателното Сътворяване, гласи: 
“Онова, за което мисля, в което вярвам, и онова, което 
очаквам,  се  реализира.  Накратко,  получавате  това,  за 
което мислите, независимо дали го искате или не.” Науката 
за  Съзнателното  Сътворяване  предполага  съзнателно 
насочване на мисълта, защото ако не разбирате тези Закони 
и не ги прилагате съзнателно, рискувате да се носите по 
течението.

Третият, Законът за Допускането, гласи: “Аз съм това, 
което съм и позволявам на другите да бъдат това, което 
са”. Когато  позволяваш  на  другите  да  бъдат  такива, 
каквито са, дори ако те не приемат това, което си ти, 
тогава  ще  бъдеш  Допускащ.  Малко  вероятно  е  обаче,  да 
постигнеш  това  състояние,  докато  не  проумееш  как 
привличаш нещата, които идват при теб.

Първо трябва да разбереш, че никой не може да стане 
част от живота ти, ако сам не го поканиш с мислите си 
(или  с  вниманието,  което  му  обръщаш)  и  че  никое 
обстоятелство не може да влезе в живота ти, освен ако сам 
не го привлечеш с мислите си (или с енергията, която 
влагаш в него). Едва тогава ще започнеш да бъдеш онзи 
Допускащ, който си възнамерявал да бъдеш, когато си дошъл 
в това тяло. 

Разбирането  на  тези  всесилни  Вселенски  Закони  и 
съзнателното  им  прилагане  ще  ти  донесе  радостта  и 
свободата да можеш да твориш собствения си живот точно 
такъв, какъвто го искаш. Щом веднъж разбереш, че всички 
хора, обстоятелства и събития идват в живота ти, защото 
сам си ги поканил с мислите си, ще започнеш да живееш 
така,  както  си  възнамерявал  преди  да  дойдеш  в  това 
физическо  тяло.  И  така,  разбирането  на  Закона  за 
Привличането,  съчетано  с  намерението  Съзнателно  да 
сътворяваш  своя  живот,  ще  ти  даде  несравнима  свобода, 
която може да дойде единствено от пълното разбиране и 
прилагане на Изкуството за Допускането.

ЧАСТ ВТОРА: ЗАКОНЪТ ЗА ПРИВЛИЧАНЕТО
Вселенският Закон за Привличането: дефиниция
Джери: Абрахам, предполагам, че първата тема, която 

искате  да  обсъдим  в  подробности,  е  Законът  за 
Привличането.  Неведнъж  сте  казвали,  че  това  е  най-



могъщият Закон.
Абрахам: Законът за Привличането е най-могъщият Закон 

на Вселената. Важно е да го разбереш, защото иначе всичко 
което ти казваме, няма да има стойност за теб. Ако не 
разбираш Закона за Привличането, няма да разбираш защо ти 
и хората около теб преживявате нещата, които преживявате. 
Всичко в твоя живот и в живота на другите около теб се 
управлява от Законът за Привличането. Той е в основата на 
всичко, което се случва. Той е в основата на всичко, 
което се проявява в живота ти. Да познаваш този закон и 
да разбираш как действа е необходимо условие за това да 
живееш  осъзнато.  Да  познаваш  Закона  за  Привличането  е 
съществено, за да можеш да живееш радостния живот, за 
който си дошъл на Земята.

Законът  за  Привличането  гласи:  Сходните  неща  се 
привличат.  Поговорката  "с  какъвто  се  събереш,  такъв 
ставаш",  всъщност  говори  за  Закона  за  Привличането. 
Виждаш проявленията му всеки ден. Например, събуждаш се в 
лошо настроение и след това през целия ден нещата вървят 
все по-зле, докато накрая си казваш "по-добре да не бях 
ставал от леглото". Виждаш проявленията му в обществото - 
прави  впечатление,  че  онзи,  който  най-много  говори  за 
болести,  е  болен,  а  онзи,  който  говори  най-много  за 
успех, преуспява. Действието на Закона за Привличането е 
очевидно, когато настроиш радиото си на 630MHz и очакваш 
да чуеш станцията, която предава на 630MHz, защото знаеш, 
че настройката на радиоприемника и честотата на сигнала, 
който искаш да уловиш, трябва да съвпадат.

Когато започнеш да разбираш - или по-точно, когато 
започнеш да си спомняш - мощният Закон за Привличането и 
свидетелствата  за  действието  му  в  света  ще  станат 
очевидни,  защото  ще  започнеш  да  виждаш  връзката  между 
това, за което мислиш, и това, което се проявява в живота 
ти. Нищо не идва в живота ти просто ей така. Ти привличаш 
всичко. Без изключение.

Законът за Привличането откликва на мислите ти във 
всеки един момент. Затова не е преувеличение да се каже, 
че  ти  създаваш  собствената  си  действителност.  Всичко, 
което  преживяваш,  е  дошло  при  теб,  защото  Законът  за 
Привличането  откликва  на  мислите,  които  излъчваш. 
Независимо дали си спомняш нещо от миналото, наблюдаваш 
нещо от настоящето или си представяш нещо за бъдещето, 
мисълта, върху която си съсредоточен сега, активира в теб 
определена вибрация и Законът за Привличането й откликва.

Когато  хората  преживяват  нещо  нежелано,  те  често 



изразяват абсолютната си убеденост, че не са го създали 
сами. "Не бих си причинил това нежелано нещо", казват те. 
Ние знаем, че не си го привлякъл в живота си нарочно. Все 
пак сме длъжни да ти кажем, че никой друг не би могъл да 
бъде причина за него, защото само ти и никой друг имаш 
силата да привличаш това, което ти се случва. Като си се 
съсредоточил  върху  нежеланото  нещо  или  върху  нещото, 
което  му  съответства  по  вибрация,  ти  си  творил 
неосъзнато.  Тъй  като  не  си  разбирал  Законите  на 
Вселената, или иначе казано "правилата на играта", ти си 
привлякъл  нежелани  неща  в  живота  си  чрез  вниманието, 
което си им обръщал. 

За  да  разбереш  по-добре  Закона  за  Привличането, 
гледай  на  себе  си  като  на  магнит,  който  привлича 
същността  на  това,  което  мислиш  и  чувстваш.  Ако  се 
чувстваш дебел, не можеш да привлечеш добра фигура. Ако 
се чувстваш беден, не можеш да привлечеш богатство, и 
т.н., тъй като това противоречи на Закона.  

Като мислиш за нещо, ти го привличаш
Колкото  по-добре  разбираш  силата  на  Закона  за 

Привличането, толкова повече ще се стараеш съзнателно да 
насочваш  мислите  си,  защото  получаваш  онова,  за  което 
мислиш, независимо дали го искаш или не.

Всичко,  към  което  насочваш  мислите  си,  без 
изключение, си проправя път в живота ти. Когато през ума 
ти  премине  незначителна  мисъл  за  това,  което  искаш, 
благодарение на Закона за Привличането тя става все по-
голяма и все по-силна. Когато през ума ти премине мисъл 
за нещо, което не искаш, Законът за Привличането привлича 
и други подобни мисли към нея и я прави все по-силна. 
Колкото  по-силна  става  мисълта,  толкова  по-силно  тя 
привлича и други към себе си и толкова по-сигурно е, че 
ще се превърне в действителност. 

Когато  видиш  нещо,  което  искаш  да  преживееш  и  си 
кажеш: "Да, бих могъл да имам това", ти го привличаш в 
живота  си  чрез  вниманието,  което  насочваш  към  него. 
Когато обаче, видиш нещо, което не искаш да преживееш и 
извикаш: "Не, не, не искам това!", самото ти внимание към 
него го привлича в живота ти. В тази Вселена, основана на 
привличане, няма такова нещо като изключване. Вниманието 
ти  към  нещо  го  включва  във  вибрацията  ти  и  ако  го 
задържиш  в  съзнанието  си  достатъчно  дълго,  Законът  за 
Привличането ще го извика в живота ти, защото няма такова 
нещо като "Не". Когато гледаш нещо и крещиш: "Не, не 



искам  да  преживея  това,  махай  се!",  ти  всъщност  го 
извикваш в живота си, защото във Вселената, основана на 
привличане,  няма  такова  нещо  като  "Не".  Самото  ти 
внимание сякаш казва на нещата, които не желаеш "да, ела 
при мен!".

За щастие, тук във вашата пространствено - времева 
реалност  нещата  не  се  проявяват  в  живота  ви  веднага. 
Съществува един чудесен времеви буфер между момента, в 
който  започнеш  да  мислиш  за  нещо  и  момента  на 
проявяването му. Този времеви буфер ти дава възможността 
да пренасочиш вниманието си по посока на нещата, които 
желаеш да се проявяват в живота ти. Така, дълго преди да 
се реализира дадено явление (всъщност, от първия момент, 
от който помислиш за него), можеш да определиш дали искаш 
да  го  поканиш  в  живота  си.  Трябва  само  да  обърнеш 
внимание на начина, по който се чувстваш, когато мислиш 
за него. Ако продължаваш да насочваш вниманието си към 
него - независимо дали го искаш или не - то ще дойде в 
живота ти. 
Когато осмислиш прочетеното в тази книга и започнеш да 
забелязваш  връзката  между  нещата,  за  които  мислиш  и 
говориш, и онова, което получаваш, тогава ще започнеш да 
разбираш мощния Закон за Привличането. И когато започнеш 
съзнателно да насочваш мислите и вниманието си към това, 
което  искаш  да  привлечеш,  ще  заживееш  такъв  живот, 
какъвто искаш, във всяко отношение.

Вашият физически свят е обширно и разнообразно място, 
пълно с безброй различни събития и обстоятелства, някои 
от които одобряваш (и би искал да преживееш) и други, 
които не одобряваш (и не би искал  да преживееш). Когато 
си дошъл в този физически свят, не си имал намерение да 
искаш от него да се промени съобразно твоите виждания. Не 
си  смятал  да  искаш  да  елиминира  всичко,  което  не 
одобряваш и да остави само това, което одобряваш.

Ти си тук, за да твориш света около себе си такъв, 
какъвто  ти  го  желаеш,  като  същевременно  позволяваш  на 
света да съществува и такъв, какъвто и другите го желаят. 
Техните избори по никакъв начин не могат да попречат на 
твоите  собствени,  но  вниманието,  което  насочваш  към 
чуждите избори, влияе на вибрацията ти и оттам на твоята 
точка на привличане.    

Моите мисли са магнит
Със своята магнетична сила Законът за Привличането 

прониква във Вселената, взема онези мисли, чиято вибрация 



съвпада  с  твоята  ...  и  ги  привлича  към  теб.  Твоето 
внимание  към  определени  неща  и  откликът  на  Закона  за 
Привличането  към  мислите  ти  е  причина  за  идването  на 
човек, всяко събитие и всяко обстоятелство в живота ти. 
Всички  те  влизат  в  живота  ти  през  един  своеобразен 
"филтър",  който  пропуска  само  онова,  чиято  вибрация 
съвпада със собствените ти мисли. 

Получаваш  същината  на  онова,  за  което  мислиш, 
независимо дали то е нещо, което искаш, или е нещо, което 
не искаш. В началото тази мисъл може да те смути, но 
вярваме,  че  след  време  ще  започнеш  да  оценяваш 
справедливостта, последователността и безусловността на 
мощния Закон за Привличане. Когато разбереш този Закон и 
започнеш да обръщаш внимание на мислите си, ти ще си 
възвърнеш контрола над собствения си живот. Този контрол 
ще  ти  припомни,  че  няма  нещо,  което  да  не  можеш  да 
постигнеш, и нещо, от което да не можеш да се освободиш.

Разбирането за Закона за Привличането и осъзнаването 
на зависимостта между онова, което мислиш и чувстваш, и 
онова, което се проявява в живота ти, ще те накара да 
бъдеш по-осъзнат за влиянието на собствените ти мисли. Ще 
започнеш  да  забелязваш,  че  мислите  ти  могат  да  бъдат 
повлияни  от  нещата,  които  четеш  или  гледаш  по 
телевизията, или чуваш и виждаш в живота на другите около 
теб. Благодарение на Закона за Привличането тези мисли 
стават все по-големи и по-силни вследствие на вниманието, 
което им обръщаш. Когато видиш този ефект, ще почувстваш 
в  себе  си  желание  да  насочиш  мислите  си  повече  към 
нещата, които искаш да преживееш. Защото каквато и да е 
мисълта,  върху  която  си  съсредоточен  в  момента,  и 
откъдето и да е дошла тя ... докато я мислиш, Законът за 
Привличането действа върху нея и започва да ти предлага 
още мисли, разговори и преживявания, сходни с нея. 

Независимо  дали  си  спомняш  миналото,  наблюдаваш 
настоящето или си представяш бъдещето, ти го правиш в 
момента и онова, върху което си съсредоточен, активира 
вибрация, на която Законът за Привличането намира други, 
излъчващи подобна вибрация, и ги води при теб. Колкото 
по-дълго  си  съсредоточен  върху  нещо,  толкова  по-силно 
става  то;  колкото  по-близо  до  него  е  точката  ти  на 
привличане,  толкова  повече  свидетелства  за  него  се 
появяват  в  живота  ти.  Независимо  дали  си  съсредоточен 
върху  нещо,  което  искаш,  или  нещо,  което  не  искаш, 
физическите доказателства за мислите ти непрестанно текат 
към теб. 



Вътрешното Аз общува чрез емоции
В  теб  има  много  повече,  отколкото  виждаш  тук  във 

физическото си тяло. Ти си наистина един прекрасен творец 
във физическия свят, но едновременно с това съществуваш и 
в  друго  измерение.  Има  една  част  от  теб  която  е 
Нефизическа  -  ние  я  наричаме  твое  Вътрешно  Аз  -  тя 
съществува във всеки един момент, докато си тук в това 
физическо тяло.

Емоциите ти са физически признак за връзката ти с 
Вътрешното Аз. С други думи, когато си съсредоточен върху 
дадена  тема  и  имаш  конкретна  гледна  точка  и  мнение, 
Вътрешното Аз също е съсредоточено върху нея и има своя 
гледна точка и свое мнение. Емоциите, които чувстваш, са 
твоят ориентир за това дали тези две мнения съвпадат. 
Например, случило се е нещо и твоето мнение за теб не е 
добро - смяташ, че е трябвало да се справиш по-добре, или 
че не си умен, или че не заслужаваш хубави неща. В същото 
време,  мнението  на  Вътрешното  Аз  е,  че  се  справяш 
отлично, че си умен и достоен. Вашите мнения определено 
се разминават и ти усещаш това разминаване под формата на 
отрицателна емоция. От друга страна, когато си горд от 
себе си или обичаш себе си или някой друг, мнението ти в 
този момент е много по-близко до мнението на Вътрешното 
Аз.  В  този  случай  ти  усещаш  положителни  емоции  на 
гордост, любов и благодарност. 

Вътрешното Аз или Енергията на първоизточника винаги 
предлага гледната точка, която е от най-голяма полза за 
теб. Когато собствената ти гледна точка съвпада с тази на 
Вътрешното Аз, тогава се случва положително привличане. 
Колкото по-добре се чувстваш, толкова по-добра е твоята 
точка на привличане и токова по-добри неща ти се случват. 
Резултатът  от  сравнението  между  вибрацията  на  твоята 
гледна  точка  и  тази  на  Вътрешното  Аз  е  чудесно 
Напътствие, което винаги е на твое разположение.

Законът за Привличането винаги откликва и се води от 
вибрацията, която излъчваш. Затова е извънредно полезно 
да  разбираш,  че  емоциите  ти  показват  дали  в  момента 
сътворяваш нещо, което желаеш, или нещо, което не желаеш. 

Когато  узнаят  за  силния  Закон  за  Привличането  и 
започнат да разбират, че привличат към себе си онова, за 
което мислят, нашите физически приятели често се опитват 
да  контролират  всяка  мисъл,  като  проявяват  излишна 
предпазливост. Контролът над мислите не е лесна работа, 
защото  има  много  неща,  които  минават  през  ума  ти,  а 



същевременно Законът за Привличането ти носи и други. 
Ние те съветваме: вместо да се опитваш да контролираш 

мислите си, просто обръщай внимание на начина, по който 
се  чувстваш.  Защото  ако  избереш  мисъл,  която  не  е  в 
хармония с виждането на твоето по-голямо, по-мъдро и по-
древно Вътрешно Аз, ще усетиш дисонанса и ще можеш лесно 
да промениш посоката на мисълта си към нещо, което те 
кара да се чувстваш по-добре и следователно е от по-
голяма полза за теб.

Когато си взел решение да дойдеш в това физическо 
тяло,  ти  си  знаел,  че  тази  Емоционална  Система  за 
Напътствие  ще  бъде  непрекъснато  на  твое  разположение. 
Чрез  чудесните  емоции,  които  винаги  са  с  теб,  тя  ти 
показва дали се отклоняваш от по-висшето си разбиране или 
си в хармония с него.

Когато мислите ти са насочени към нещо, което искаш, 
изпитваш  положителна  емоция.  Когато  мислите  ти  са 
насочени към нещо, което не искаш, изпитваш отрицателна 
емоция. И така, просто като обръщаш внимание на начина, 
по който се чувстваш, ще знаеш във всеки един момент от 
каква посока силният магнит на твоето Същество привлича 
онова, за което мислиш.

Моята вездесъща Емоционална Система за Напътствие
Твоята чудесна Емоционална Система за Напътствие ти 

дава огромно предимство, защото Законът за Привличането 
винаги действа, независимо дали го знаеш или не. Когато 
насочиш мислите си към нещо, което не искаш и останеш 
съсредоточен върху него, по силата на Закона ти привличаш 
още и още, и още, докато накрая привлечеш и съответните 
събития и обстоятелства в живота си.

Ако  обаче  разбираш  Емоционалната  Система  за 
Напътствие  и  обръщаш  внимание  на  начина,  по  който  се 
чувстваш, тогава още на съвсем ранен етап ще забележиш, 
че си съсредоточен върху нещо, което не искаш. Ако не 
обръщаш внимание на начина, по който се чувстваш, няма да 
осъзнаваш кога мислите ти са насочени към нещо нежелано и 
е възможно да привлечеш в живота си нещо голямо и силно, 
което не искаш и с което по-късно ще ти бъде много трудно 
да се справиш.

Когато ти хрумне някаква мисъл, която те вдъхновява, 
това означава, че твоето Вътрешно Аз е във вибрационен 
съвпад  с  нея.  Положителната  емоция,  която  изпитваш, 
показва, че вибрацията на онова, за което мислиш, съвпада 
с  вибрацията  на  Вътрешното  Аз.  Всъщност,  това  е 



Вдъхновението. В този момент вибрацията ти е в абсолютна 
хармония  с  по-широката  перспектива  на  Вътрешното  Аз  и 
благодарение на тази хармония, в този момент получаваш 
ясни сигнали, или Напътствие, от него.

Ами ако искам да стане по-бързо?
Благодарение  на  Закона  за  Привличането,  мислите, 

чиито вибрации съвпадат, се привличат една към друга и по 
този начин стават по-силни. Колкото по-силни стават - и 
съответно се приближават до материалното си проявление - 
толкова по-силна е емоцията, която изпитваш. Когато си 
съсредоточен върху нещо, което желаеш, тогава чрез Закона 
за Привличането към теб ще бъдат притеглени все повече и 
повече  мисли  за  желаното  и  ще  изпитваш  все  по-силна 
положителна емоция. За да ускориш физическото проявление 
на нещо е достатъчно просто да му обръщаш повече внимание 
- Законът за Привличането се грижи за останалото и ти 
донася онова, чиято вибрация съвпада с обекта на мислите 
ти. 

Ние бихме дефинирали думите искам и желая така: да 
съсредоточаваш  вниманието  си  върху  или  да  насочваш 
мислите си към дадена тема, като в същото време изпитваш 
положителна емоция - когато насочваш вниманието си към 
нещо  и  това  те  кара  да  усещаш  единствено  положителна 
емоция, то бързо ще дойде в живота ти. Понякога виждаме 
как нашите физически приятели казват искам и желая, и в 
същото време изпитват чувства на съмнение или страх, че 
желанието им не може да бъде изпълнено. От наша гледна 
точка,  не  е  възможно  да  желаеш  нещо  истински  и  да 
изпитваш отрицателна емоция, когато мислиш за него. 

Чистото желание винаги е съпътствано от положителна 
емоция. Може би това е причината, поради която много хора 
не са съгласни с начина, по който използваме думите искам 
и желая. Те често казват, че искането предполага някаква 
липса и по този начин е в противоречие със собственото си 
значение. Ние сме съгласни с това. Проблемът обаче, не е 
в  думата,  която  използваме,  а  в  емоцията,  която  се 
опитваме да изразим с нея. 

Нашето желание е да ти помогнем да разбереш, че можеш 
да стигнеш там, където искаш да бъдеш, от мястото, на 
което се намираш, без значение къде се намираш в момента 
и какво е сегашното ти състояние. Най-важното нещо, което 
трябва  да  разбереш  е,  че  състоянието  на  ума  ти,  или 
твоето отношение към живота в момента, е основата, от 
която  и  към  която  ще  привлечеш  повече.  Мощният  и 
неизменен Закон за Привличането откликва на всичко в тази 



вибрационна  Вселена  -  събира  хората,  чиито  вибрации 
съвпадат, ситуациите, чиито вибрации съвпадат и мислите, 
чиито ситуации съвпадат. Всъщност, всичко в живота ти  - 
от начина, по който мислите преминават през ума ти, до 
хората,  с  които  се  срещаш  в  градския  транспорт  -  е 
такова,  каквото  е,  благодарение  на  Закона  за 
Привличането.

Как искам да гледам на себе си?
В  живота  на  повечето  хора  има  много  неща,  които 

вървят добре и те искат да ги задържат, но има и такива 
неща,  които  те  искат  да  се  променят.  За  да  промениш 
нещата,  трябва  да  ги  виждаш  такива,  каквито  искаш  да 
бъдат,  вместо  да  продължаваш  да  ги  наблюдаваш  такива, 
каквито са. Най-вероятно, по-голямата част от мислите ти 
са  породени  от  това,  което  наблюдаваш  около  себе  си, 
което означава, че това, което е, определя фокуса ти, 
вниманието ти, вибрацията ти и оттам и точката ти на 
привличане. Това положение се усложнява допълнително от 
факта, че хората около теб също те наблюдават. 

Като резултат от огромното внимание, което обръщаш на 
ситуацията  в  момента  (това,  което  е),  промяната  идва 
много  бавно  или  изобщо  не  идва.  Постоянен  поток  от 
различни хора се влива в живота  ти, но в същността си 
преживяванията ти не се променят особено. 

За  да  предизвикаш  истинска  положителна  промяна  в 
живота си, трябва да спреш да обръщаш внимание на нещата 
такива, каквито са в момента - както и на начина, по 
който другите гледат на тези неща - и да отдадеш по-
голямата част от вниманието си на това какви предпочиташ 
да  бъдат  те.  С  времето  ще  промениш  своята  точка  на 
привличане и ще преживееш значителна промяна в живота си. 
Болестта може да се превърне в здраве, недоимъкът може да 
се превърне в изобилие, лошите взаимоотношения могат да 
бъдат заменени с добри, объркването може да бъде заменено 
с яснота и т.н.

Като насочваш съзнателно мислите си - вместо просто 
да наблюдаваш какво се случва около теб - ще започнеш да 
променяш  вибрационните  си  модели,  на   които  откликва 
Законът  за  Привличането.  След  време,  с  много  по-малко 
усилия, отколкото би повярвал в момента, ще престанеш да 
твориш бъдеще, което да е толкова сходно с миналото и 
настоящето ти, като реагираш по начина, по който очакват 
околните. Вместо това ще бъдеш силен и осъзнат творец на 
собствения си живот. 



Надали ще видиш скулптор, който захвърля голяма буца 
глина върху работната маса и казва: "Не се получава!". 
Той знае, че трябва да хване глината и да работи с нея, 
като я извайва така, че онова, което излиза изпод ръцете 
му,  да  съвпада  с  онова,  което  вижда  в  главата  си. 
Разнообразието от житейски преживявания ти дава глината, 
от която да изваеш живота си. Можеш само да я гледаш 
такава,  каквато  е,  без  да  положиш  ръце  върху  нея  и 
съзнателно да я оформиш така, че да съвпада с желанията 
ти. Това обаче, не те задоволява и не е това, което си 
възнамерявал  да  правиш,  когато  си  взел  решението  да 
дойдеш  в  тази  пространствено  -  времева  реалност.  Ние 
искаме  да  разбереш,  че,  независимо  от  това  какво  си 
мислиш в момента, твоята "глина" може да бъде оформяна. 
Това правило няма изключения.      

Добре дошло, мъниче, на планетата Земя
Може би усещаш, че за теб би било по-лесно да чуеш 

тези думи още първият ден от живота ти на планетата Земя. 
И  ако  ти  говорехме  през  първия  ден  от  физическия  ти 
живот, щяхме да ти кажем:

„Добре дошло, мъниче, на планетата Земя... няма нищо, 
което да не можеш да бъдеш, да правиш или да имаш. Ти си 
великолепен творец и си тук, защото сам съзнателно си го 
пожелал.  Ти  си  приложил  целенасочено  чудния  Закон  за 
Съзнателното Сътворяване и си тук, заради способността си 
да го направиш.

Върви,  мисли  за  това,  което  искаш,  привличай 
преживяванията, които да ти помогнат да решиш какво искаш 
и когато откриеш какво е то, мисли само за него. 

По-голямата част от времето ти ще премине в събиране 
на информация - информация, която ще ти помогне да решиш 
какви са желанията ти ... твоята задача е да разбереш 
какво искаш и да се съсредоточиш върху него, защото като 
се съсредоточаваш върху нещата, които искаш, ти ще ги 
привличаш. Това е процесът на съзидание: да мислиш за 
това,  което  искаш,  толкова  много  и  толкова  ясно,  че 
Вътрешното Аз да излъчи емоция. И като излъчиш мисли, 
съпътствани  от  емоции,  ти  се  превръщаш  в  най-силния 
магнит.  Това  е  начина,  по  който  ще  привличаш  нещата, 
които искаш да присъстват в живота ти. 

Много от мислите, които ще минават през ума ти, няма 
да  имат  голяма  притегателна  сила,  не  и  в  началото  - 
освен, ако не се съсредоточиш върху тях достатъчно дълго, 
че  да  станат  повече.  Защото  заедно  с  броя  им,  се 



увеличава и силата им. Колкото по-силни стават, толкова 
по-силна ще бъде емоцията, която ще получаваш от своето 
Вътрешно Аз.

Когато  в  главата  ти  се  въртят  мисли,  които 
предизвикват  емоция,  ти  получаваш  достъп  до  силата  на 
Вселената. Върви (бихме ти казали ние) и живей живота си, 
знаейки, че задачата ти е да решиш какво искаш - и да се 
съсредоточиш върху него. 

Ние  обаче  не  ти  говорим  през  първия  ден  от  твоя 
живот. Ти вече си бил тук известно време. Повечето хора 
виждат себе си не само през собствените си очи (всъщност, 
дори не предимно през тях), а през очите на другите. 
Следователно,  мнозина  от  вас  в  момента  не  са  в 
състоянието  на  Съществуване,  в  което  биха  искали  да 
бъдат.      

Реална ли е наистина моята "реалност"?
Възнамеряваме да ти предложим процес, който ще ти 

помогне  да  достигнеш  избрано  от  теб  състояние  на 
Съществуване. От него ще можеш да използваш ресурсите на 
Вселената,  за  да  започнеш  да  привличаш  онова,  което 
искаш, а не онова, което чувстваш, че е твоето реално 
състояние на Съществуване. Защото от наша гледна точка 
има огромна разлика между онова, което съществува сега - 
онова,  което  допускаш  в  своята  "реалност"  -  и 
действителната ти реалност. Ние искаме да ти помогнем да 
разбереш: дори ако се намираш в тяло, което не е здраво 
или няма размерите, формата и жизнеността, които ти би 
избрал;  живееш  живот,  който  не  ти  харесва;  караш 
автомобил, от който те е срам; общуваш с хора, които не 
ти носят радост... и макар да ти се струва, че това е 
твоето състояние на Съществуване, не е необходимо да е 
така.  Твоето  състояние  на  Съществуване  е  начинът,  по 
който се чувстваш в дадения момент.

Как мога да увелича силата си на привличане?
Мислите,  които  преминават  през  ума  ти  без  да 

предизвикват  силна  емоция,  нямат  голяма  сила  на 
привличане. Въпреки  че  всяка  мисъл  има  творчески 
потенциал  (или  потенциал  да  привлича),  най-силни  са 
мислите,  които  са  съчетани  със  силна  емоция. 
Следователно,  повечето  от  мислите  ти  нямат  голяма 
притегателна сила. Те повече или по-малко поддържат това, 
което вече си привлякъл.

И като знаеш това, не виждаш ли колко полезно ще бъде 



за теб да отделяш по 10-15  минути всеки ден, в които 
съзнателно да се съсредоточаваш върху силни мисли, които 
предизвикват у теб големи, силни страстни, положителни 
емоции,  за  да  привлечеш  в  живота  си  обстоятелства  и 
събития,  които  искаш?  Ние  смятаме,  че  това  е  много 
полезно. 

Тук ще ти предложим процес, с който всеки ден по 
няколко  минути  съзнателно  ще  привличаш  в  живота  си 
здравето, жизнеността, успеха, добрите взаимоотношения и 
всички неща, които изграждат представата ти за това какъв 
би бил идеалният живот за теб. А тази представа постоянно 
ще се променя. Защото като искаш и получаваш, няма да 
получаваш само радостта от това, което си сътворил, но и 
нова  гледна  точка,  която  ще  носи  със  себе  си  нови 
желания. Това е еволюцията. Това е растежът.

Процесът "Творческа работилница" на Абрахам
Ето  процесът:  всеки  ден  ще  отиваш  в  един  вид 

Творческа  работилница.  Няма  нужда  да  прекарваш  дълго 
време  там  -  15  минути  е  добре,  най-много  20.  Не  е 
задължително тази Работилница да бъде едно и също място 
всеки  ден,  но  е  добре  да  избереш  място,  където  ще 
навлизаш  в  изменено  състояние  на  съзнанието;  не  е 
състояние на медитация. Това е състояние, в което просто 
ще мислиш за нещата, които искаш, с такава яснота, че 
Вътрешното Аз да откликва с емоция.

Важно е да си щастлив, когато започваш този процес. 
Ако идеш там нещастен или без да изпитваш никаква емоции, 
работата  ти  няма  да  има  голяма  стойност,  защото 
притегателната  ти  сила  няма  да  я  има.  Когато  казваме 
"щастлив",  нямаме  предвид  да  скачаш  от  радост.  Имаме 
предвид добро настроение, лекота, усещане, че всичко е 
наред. Препоръчваме ти да направиш всичко необходимо, за 
да  се  почувстваш  щастлив.  Всеки  човек  го  постига  по 
различен начин. За Естер слушането на музика е много бърз 
начин да предизвика в себе си чувство на спокойствие и 
радост - разбира се, не с всяка музика и дори не една и 
съща всеки път. Други го постигат като прекарват известно 
време с домашния си любимец или близо до течаща вода. 
Когато  се  доведеш  до  това  положително  чувство,  седни 
удобно и твоята Работилница е започнала.

Работата ти в Работилницата е да смелиш информацията, 
която си събирал в реалния живот (докато си общувал с 
други и си се движил във физическата си среда). Твоята 
задача е да използваш тази информация, за да нарисуваш 



картина на себе си, която те удовлетворява и ти доставя 
удоволствие. 

Животът ти извън Работилницата ще ти бъде от огромна 
полза.  Независимо  какво  правиш  през  деня  -  ходиш  на 
работа, грижиш се за дома си, общуваш с партньора си или 
с родителите си, можеш да използваш времето си, като едно 
от намеренията ти бъде да събираш информация и да търсиш 
неща,  които  ти  харесват  и  искаш  да  ги  използваш  в 
Работилницата  си.  Тогава  ще  откриеш,  че  всеки  ден  е 
интересен и забавен.

Случвало ли ти се е някога да тръгнеш на пазар с джоб 
пълен с пари, с намерението да намериш нещо, което да 
искаш да купиш? И докато разглеждаш, виждаш много неща, 
които не искаш, но намерението ти е да намериш нещо, за 
което искаш да размениш парите си. Е, точно така искаме 
да гледаш на всеки ден от живота си ... сякаш имаш пълен 
джоб  с  нещо,  което  разменяш  за  информацията,  която 
събираш.

Може,  например,  да  видиш  човек  с  весел  характер. 
Запази  тази  информация  и  по-късно  я  използвай  в 
Работилницата си. Може да видиш някой, който кара хубава 
кола. Запази тази информация. Може да видиш занимание, 
което ти харесва... Каквото и да видиш, което ти харесва, 
запомни го. (Може дори да си го запишеш.) Когато видиш 
нещо, което искаш да привлечеш в живота си, представи си 
как депозираш тази информация в един вид мисловна банка. 
След това, когато отидеш в своята Работилница, можеш да 
започнеш да обработваш тази информация и по този начин ще 
нарисуваш картина на себе си, от която ще започнеш да 
привличаш нещата, които ти харесват. 

Ако се съгласиш, че истинската ти задача - независимо 
от това какви други дейности извършваш - е да се оглеждаш 
за  неща,  които  искаш,  с  намерението  да  ги  занесеш  в 
своята Работилница и да нарисуваш образ на себе си, от 
който да привличаш - тогава ще си разбрал, че няма нищо, 
което да не можеш да бъдеш, да правиш или да имаш.

Сега съм в моята Творческа работилница
Сега  се  чувстваш  щастлив  и  се  намираш  в  своята 

Работилница. Ето един пример за нещата, които можеш 
да направиш там:

Тук ми харесва; разбирам колко е ценно времето, което 
прекарвам тук. Тук се чувствам прекрасно. Виждам себе си 
в една завършена картина. Знам, че съм я създал сам от 
неща, които сам съм избрал. В тази картина аз съм пълен с 



енергия - неуморим, и наистина преминавам през живота си 
без  съпротивление.  Виждам  се  как  се  движа,  влизам  и 
излизам от колата си, влизам и излизам от града, влизам и 
излизам от стаи, влизам и излизам от разговори, влизам и 
излизам от различни преживявания, виждам се как се движа 
без усилие, уверено и щастливо. 

Виждам  се  как  общувам  само  с  хора,  които  са  в 
хармония със сегашното ми намерение. С всеки момент ми 
става  все  по-ясно  какво  искам.  Когато  се  кача  в 
автомобила си и отивам някъде, виждам се как пристигам 
здрав, освежен и навреме, напълно подготвен да направя 
това, за което съм отишъл. Виждам се красиво облечен, 
точно така, както сам съм избрал. И ми харесва да знам, 
че  няма  значение  какво  избират  другите,  няма  значение 
дори какво мислят за това, което аз избирам. 

Важното е аз да съм доволен от себе си, а така, както 
се виждам, съм повече от доволен. 

Виждам,  че  нямам  никакви  ограничения  в  нито  един 
аспект от живота си... имам банкова сметка с неограничено 
количество пари и, гледайки как преминавам през живота 
си, съм изпълнен от ентусиазъм от осъзнаването, че нито 
един от изборите ми не е ограничен от липса на пари. 
Всичките ми решения се основават на избора дали искам 
някое преживяване или не - а не на това дали мога да си 
го позволя. Защото знам, че съм магнит, който във всеки 
един момент привлича всички пари, здраве и връзки, които 
искам.

Избирам  пълното  и  непрестанно  изобилие,  защото 
разбирам, че изобилието във Вселената е неограничено и 
като привличам изобилие за себе си, не ощетявам никой 
друг... има достатъчно за всички. Ключът е в това, да го 
видим и да го поискаме - и тогава всеки от нас ще го 
привлече. Като избирам "неограничено изобилие", това не 
означава  задължително  да  се  презапасявам,  защото 
разбирам,  че  имам  силата  да  привлека  толкова,  колкото 
искам за конкретната си цел в момента. И като си помисля 
за нещо друго, което искам да имам, парите лесно потичат 
към мен, така че имам неограничен запас от изобилие и 
благосъстояние.

Всичко в живота ми е изобилно... виждам се заобиколен 
от хора, които като мен искат да израстват и които са 
привлечени  към  мен  от  желанието  ми  да  им  позволя  да 
бъдат, да имат и да правят каквото искат. Същевременно 
знам,  че  не  е  задължително  да  привличам  в  живота  си 
нещата, които те може би са избрали за себе си, а аз не 



харесвам. Виждам се как общувам с други, как си говорим, 
как се смеем и се радвам на съвършеното у тях, докато те 
се радват на съвършеното в мен. Всеки от нас оценява 
другите и никой не критикува и не забелязва нещата, които 
не харесва.

Виждам се в прекрасно здраве. Виждам се преуспял във 
всяко отношение. Виждам се бодър и жизнен, изпълнен с 
благодарност от това, че живея живота, който съм искал, 
още  когато  съм  решил  да  бъда  физическо  Същество. 
Прекрасно е да съм тук, в това физическо измерение, да 
вземам решения, използвайки физическия си мозък, но да се 
свързвам  с  Вселената  чрез  силата  на  Закона  за 
Привличането.  И  от  това  прекрасно  състояние  на 
Съществуване,  сега  привличам  още  от  същото.  Хубаво  е. 
Забавно е. Много ми харесва. 

Сега ще си тръгна от Работилницата с намерението през 
остатъка на деня да търся още неща, които ми харесват. 
Хубаво е да знам, че ако видя някой, който е богат, но 
болен, няма нужда да внасям всичко това в Работилницата 
си, а само тази част, която ми харесва. Така че ще взема 
примера на богатството и ще оставя примера на болестта. 
Моята работа, засега, е приключена.
     

Не са ли всички Закони Вселенски Закони?
Джери: Абрахам, ти говориш за трите основни Вселенски 

Закона. Има ли закони, които не са Вселенски?
Абрахам: Има  много,  които  вие  може  да  наречете 

Закони. Ние запазваме своето определение за Закон само за 
онези неща, които са Универсални, т.е. те са в сила за 
цялата Вселена. С други думи, когато навлезете в това 
физическо измерение, вие сключвате споразумение за време, 
споразумение за гравитация, споразумение за възприемане 
на пространството по този начин, но тези споразумения не 
са Вселенски, защото има други измерения, за които тези 
споразумения не важат. В много случаи това, което вие 
наричате  Закон,  ние  наричаме  споразумение.  Няма  други 
Вселенски Закони, които пазим за по-късно.

Как мога да приложа най-добре Закона за Привличането?
Джери:  Има  ли  различни  начини,  по  които  можем 

съзнателно да прилагаме Закона за Привличането? 
Абрахам: Първо  трябва  да  кажем,  че  вие  винаги  го 

прилагате,  независимо  дали  го  осъзнавате  или  не.  Не 
можете да спрете да го прилагате, защото той присъства 
във всичко, което правите. Все пак се радваме, че зададе 



този въпрос, защото искаш да разбереш как да го прилагаш 
съзнателно, за да постигаш нещата, които желаеш. 

Най-важното, което трябва да знаеш за прилагането на 
Закона за Привличането е, че той съществува. Тъй като 
Законът за Привличането винаги откликва на мислите ти, 
важно е също и това съзнателно да насочваш мислите си. 

Избери теми, които те интересуват и мисли за тях по 
полезен за теб начин. Иначе казано, търси положителните 
страни на нещата, които са важни за теб. Като избереш 
дадена мисъл, Законът за Привличането ще се задейства, 
като привлече към нея и други, и по този начин ще я 
направи по-силна.

Като  задържиш  вниманието  си  върху  избран  от  теб 
въпрос, спрямо този въпрос точката ти на привличане ще 
стане по-силна, в сравнение със случая, в който мислите 
ти прескачат от тема на тема. Съсредоточаването крие в 
себе си огромна сила. 

Като  правиш  съзнателни  избори  за  това  какво  да 
мислиш,  какво  да  правиш  или  дори  с  какви  хора  да 
прекарваш времето си, ще усетиш благотворното влияние на 
Закона за Привличането. Когато прекарваш време с хора, 
които те оценяват, това те стимулира и ти самия да се 
оценяваш.  Когато  обаче  прекарваш  време  с  хора,  които 
виждат само недостатъците ти, тогава тяхното възприятие 
за недостатъците ти става твоя точка на привличане. 

Като осъзнаеш, че нещата, за които мислиш, се усилват 
(заради Закона за Привличането), може би ще станеш по-
придирчив  към  нещата,  към  които  първоначално  насочваш 
вниманието си. Много по-лесно е да промениш посоката на 
мисълта си в ранните етапи, в която тя все още не е 
набрала голяма инерция. Но е възможно да го направиш и 
във всеки друг момент.

Мога ли изведнъж да започна да творя в друга посока?
Джери: Има хора, които са привлекли нещо в живота си 

чрез своите мисли в миналото и сега решават, че искат 
изведнъж да променят посоката, в която творят. Инерцията 
играе ли някаква роля тук? Не трябва ли първо да забавят 
това,  което  творят  в  момента?  Или  могат  изведнъж  да 
поемат в друга посока? 

Абрахам: Има  инерция,  причинена  от  Закона  за 
Привличането. Той гласи: Сходните неща се привличат. Така 
че  мислите,  които  си  активирал  с  вниманието  си,  се 
засилват. Но искаме да разбереш, че инерцията се набира 
постепенно.  Така  че  вместо  да  се  опиваш  веднага  да 



обърнеш някоя мисъл на сто и осемдесет градуса, можеш да 
се съсредоточиш върху друга мисъл.

Да речем, че от известно време насам мислиш за нещо, 
което  не  искаш,  така  че  вече  си  набрал  доста  голяма 
инерция  в  отрицателна  посока.  Не  би  било  възможно 
изведнъж  да  започнеш  да  мислиш  за  точно  обратното. 
Всъщност, от мястото, където се намираш, ти дори нямаш 
достъп до подобни мисли, но би могъл да избереш мисъл, 
която  да  те  кара  да  се  чувстваш  малко  по-добре,  в 
сравнение с мислите, които си имал до момента, а след 
това още една и още една, докато постепенно съумееш да 
промениш посоката на мислите си.

Друг ефективен начин да промениш посоката на мисълта 
си е да избереш напълно нов обект на вниманието си, като 
съзнателно  търсиш  положителните  страни  на  нещо.  Ако 
успееш  да  го  направиш  и  ако  останеш  известно  време 
съсредоточен върху тази по-приятна мисъл, тогава общата 
картина на излъчването ти се подобрява, тъй като Законът 
за Привличането вече откликва на нея. Ако сега се върнеш 
към  предишната  си  отрицателна  мисъл,  тя  леко  ще  се 
повлияе от общото подобрение във вибрацията ти, тъй като 
вече си в различна вибрационна честота. Малко по малко ще 
подобриш вибрационното съдържание на това, за което си 
избрал  да  мислиш  и  с  това  всичко  в  живота  ти  ще  се 
промени в положителна посока.

Как човек може да се пребори с обезсърчението си?
Джери: Ако  човек  се  опитва  да  постигне  рязък 

положителен  обрат  в  здравето  или  във  финансовото  си 
състояние, но вече е набрал инерция в друга посока, колко 
вяра е нужна, за да преодолее обезсърчението си и да си 
каже "Знам, че по този начин ще се получи", въпреки че 
все още не е видял резултат?

Абрахам: Разбираш  ли,  от  това  състояние  на 
обезсърчение  човек  може  само  да  привлече  повече  неща, 
които допълнително го обезсърчават... най-добрият начин е 
наистина да разбираш съзидателния процес. Точно това е 
ценното  в  Творческата  Работилница  -  първо  да  се 
почувстваш  щастлив,  а  след  това  да  отидеш  на  място, 
където виждаш живота си такъв, какъвто искаш да бъде. 
Виждаш го, докато не повярваш в него толкова силно, че в 
теб  да  се  породи  емоция  -  и  от  това  състояние  на 
Съществуване вече привличаш нещата такива, каквито искаш 
да бъдат.

Обезсърчението е послание на Вътрешното Аз, че това, 



върху което си съсредоточил вниманието си, не е това, 
което  искаш.  Ако  обръщаш  внимание  на  емоциите  си,  то 
самото  обезсърчение  ще  ти  покаже,  че  това,  за  което 
мислиш, не е това, което искаш да преживееш. 

Какво причинява вълните от нежелани събития по света?
Джери: Много пъти през годините ми се е случвало да 

гледам  по  телевизията  новини  за  отвлечен  самолет, 
терористичен  акт,  особено  тежък  случай  на  блудство  с 
дете,  масово  убийство  или  нещо  друго  също  толкова 
негативно - и след това да забележа как вълна от подобни 
събития залива почти целия свят. Това на същия процес ли 
се дължи?

Абрахам: Всяко нещо се усилва от вниманието, което е 
насочено към него, защото вниманието активира вибрацията 
му и Законът за Привличането откликва на тази вибрация. 

Онези, които може би планират да отвлекат самолет, 
добавят енергия към тази мисъл, но и онези, които ги е 
страх  от  подобно  нещо,  също  добавят  енергия  към  нея. 
Защото човек усилва нещата, които не желае, когато им 
обръща внимание. Онези, които имат ясното намерение да не 
привличат никаква негативна информация в живота си, най-
вероятно изобщо не гледат тези репортажи. 

Има  толкова  много  намерения  и  комбинации  от 
намерения, че ни е много трудно да посочим някакъв общ 
механизъм, по който се случват всички такива събития... 
Със  сигурност  репортажите  по  телевизията  имат  огромен 
принос  за  тези  нещастия.  Защото  колкото  повече  хора 
насочват  вниманието  си  към  нещата,  които  не  желаят, 
толкова  по-сигурно  е,  че  тези  неща  ще  се  случат. 
Емоционалната сила на хората оказва огромно влияние върху 
събитията  във  вашия  свят.  Именно  това  е  груповото 
съзнание. 

Може ли вниманието към медицински процедури да привлече 
повече такива процедури?

Джери: Напоследък  има  все  повече  телевизионни 
предавания, които са посветени на хирургически операции. 
Смятате ли, че това ще увеличи броя на хирургическите 
операции на глава от населението? С други думи, когато 
хората гледат операции по телевизията, това ще доближи ли 
вибрацията им до вибрацията на операциите?

Абрахам: Когато  насочиш  вниманието  си  към  нещо, 
вероятността да го привлечеш се увеличава. Колкото по-
живо виждаш подробностите, толкова  повече внимание му 



обръщаш и толкова по-вероятно е да го привлечеш в живота 
си.  Всяка  отрицателна  емоция,  която  изпитваш,  докато 
гледаш  нещо  подобно,  е  признак,  че  привличаш  нещо 
нежелано в живота си. 

Естествено, болестта не идва при теб веднага, така че 
често  не  можеш  да  направиш  връзката  между  мислите, 
последвалата отрицателна емоция и самата болест, но те 
несъмнено са свързани. Вниманието, което обръщаш на нещо, 
каквото и да е то, го привлича към теб.

За щастие, благодарение на времевия буфер мислите ти 
не се материализират веднага, така че имаш възможност да 
оцениш посоката им (по начина, по който се чувстваш) и да 
я промениш, ако прецениш, че изпитваш отрицателни емоции. 

Постоянното  показване  на  болести  по  телевизията 
оказва огромно влияние върху влошаването на здравето във 
вашето общество. Ако си позволиш да се съсредоточиш върху 
постоянния поток от неприятни статистики на всевъзможни 
болести, това не може да не повлияе върху личната ти 
точка на привличане. 

Вместо  това  можеш  да  намериш  начин  да  насочиш 
вниманието си към онези неща, които  искаш да привлечеш в 
живота си, защото за каквото и да мислиш често, ти го 
привличаш... Колкото повече мислиш и се притесняваш за 
болести, толкова повече ги привличаш.
 
Трябва ли да търся причината за отрицателните си емоции?

Джери: Да  приемем,  че  човек  използва  процеса 
Творческа Работилница и си представя нещата, които иска 
да  има,  но  след  това  извън  нея  изпитва  отрицателна 
емоция. Трябва ли да се помъчи да открие каква мисъл я е 
предизвикала? Или е по-добре да пренасочи мислите си към 
някое от нещата, за които е мислил в Работилницата? 

Абрахам: Силата на процеса Творческа Работилница е в 
това,  че  колкото  повече  внимание  насочваш  към  дадена 
тема, толкова по-силна става тя, толкова по-лесно ти е да 
мислиш за нея и толкова по-голяма част от нея се проявява 
в  живота  ти.  Когато  усетиш,  че  изпитваш  отрицателна 
емоция, е важно да разбереш, че макар и да не си го 
осъзнавал,  може  би  в  Творческата  Работилница  си  се 
настроил отрицателно. 

Когато  се  хванеш,  че  изпитваш  отрицателна  емоция, 
предлагаме внимателно да опиташ да пренасочиш мислите си 
към нещо, което искаш да преживееш, като така малко по 
малко ще промениш мисловните си навици по дадения въпрос. 
Винаги, когато можеш да посочиш какво не искаш, можеш да 



определиш  и  какво  искаш.  И  като  го  правиш  отново  и 
отново, мисловният ти модел по всеки въпрос който е важен 
за теб, ще се премества все повече в желаната от теб 
посока.  Постепенно  ще  построиш  мостове,  по  които  да 
стигнеш от сегашните ти мисли за нещата, които не искаш, 
до убежденията за нещата, които искаш.

Пример за построяване на мост
Джери: Можете ли да ни дадете пример за "построяване 

на мост"?
Абрахам: Твоята  Емоционална  Система  за  Напътствие 

функционира най-добре, когато излъчваш постоянен стремеж 
да постигнеш нещата, които искаш. Да речем, че в твоята 
Работилница си се съсредоточавал върху стремежа към добро 
здраве.  Представял  си  си,  че  си  здраво  и  жизнено 
Същество.  След  това  си  се  върнал  към  ежедневните  си 
занимания  и  обядваш  с  приятелка,  която  говори  за 
собствената си болест. Докато тя говори за болестта си, 
ти  започваш  да  чувстваш  дискомфорт...  Това,  което  се 
случва  в  този  момент,  е  следното:  Системата  ти  за 
Напътствие ти дава знак, че това, което чуваш и върху 
което  са  съсредоточени  мислите  ти  -  темата,  по  която 
говори приятелката ти - не е в хармония с твоя стремеж. 
Тогава ти вземаш ясно решение да не позволяваш разговорът 
да се върти около болестите. Опитваш се да смениш темата, 
но приятелката ти е силно свързана с нея и настойчиво 
връща  разговора  към  болестта  си.  Системата  ти  за 
Напътствие отново вдига тревога.

Причината да изпитваш отрицателна емоция не е само в 
това,  че  тя  ти  говори  за  нещо,  което  не  искаш  да 
преживяваш. Отрицателната ти емоция е сигнал, че в теб 
има  убеждения,  които  противоречат  на  собственото  ти 
желание.  Разговорът с приятелката ти просто е активирал 
твоите  собствени  убеждения,  които  противоречат  на 
желанието ти да си здрав. Така че ако просто избягаш от 
нея и от разговора, това няма да промени убежденията ти. 
Необходимо  е  точно  в  този  момент,  в  който  у  теб  е 
активирано  отрицателното  убеждение,  да  започнеш  да 
изграждаш  мост  към  убеждение,  което  е  в  хармония  с 
убеждението ти да си здрав. 

Полезно е, когато изпитваш отрицателна емоция, да се 
спреш и да си дадеш сметка каква мисъл я е предизвикала. 
Отрицателните емоции винаги се опитват да ти кажат, че 
онова,  за  което  мислиш,  е  обратното  на  това,  което 
наистина искаш. Така че въпроси от рода на: "За какво 



мислех, когато се появи тази емоция?" или "Какво всъщност 
е желанието ми?" ще ти помогнат да осъзнаеш, че в този 
момент си съсредоточен върху точно обратното на онова, 
което в действителност искаш да привлечеш в живота си.

Например: "За какво мислех, когато  се появи тази 
отрицателна емоция? Мислех, че сега е сезонът на грипните 
епидемии и колко тежко съм преживявал грипа в миналото. 
Не стига, че не можех да ходя на работа и да върша много 
други неща, които исках, но се чувствах отвратително в 
продължение  на  толкова  много  дни.  Какво  искам  в 
действителност? Искам тази година да остана здрав."

При  тези  обстоятелства  обаче  обикновено  не  е 
достатъчно просто да кажеш "Искам да съм здрав", защото 
споменът  ти  за  грипа  и  оттам  убеждението  ти,  че  има 
голяма вероятност да се разболееш пак, са много по-силни 
от желанието ти да останеш здрав.

На твое място бихме опитали да изградим мост между 
това убеждение и друго, по-благоприятно, така:

Сега е сезонът, в който обикновено се разболявам от 
грип. 

Тази година не искам да се разболявам.
Надявам се тази година да не се разболея.
Струва ми се, че всички се разболяват.
Това  може  би  е  малко  пресилено  -  не  всички  се 

разболяват от грип.
Всъщност е имало много години, през които и аз не съм 

се разболявал от грип.
Не винаги боледувам от грип.
Възможно е този грипен сезон да мине и да замине, без 

изобщо да ме засегне. 
Харесва ми да съм здрав.
Миналите ми боледувания бяха преди да осъзная, че 

мога да контролирам преживяванията си.
Сега, когато разбирам силата на собствените си мисли, 

нещата стоят по-иначе.
Сега,  когато  осъзнавам  силата  на  Закона  за 

Привличането, всичко е различно.
Не е необходимо тази година да боледувам от грип.
Не е необходимо да преживявам нещо, което не желая.
Възможно е да пренасоча мислите си към неща, които 

искам да преживея.
Харесва ми мисълта, че мога да насочвам живота си към 

това, което искам да преживея.
Сега вече си прокарал мост. Ако отрицателната мисъл 

се завърне - което най-вероятно ще се случва още известно 



време - просто пренасочвай мислите си съзнателно и рано 
или късно тя ще престане.

Мислите ми привличат ли докато спя?
Джери: Иска  ми  се  да  разбера  света  на  сънищата. 

Творим ли докато спим? Привличаме ли нещо с мислите и 
преживяванията от сънищата си?

Абрахам: Не. Докато спите, съзнанието ви се оттегля 
от физическата пространствено - времеви реалности през 
това време не творите. 

Това,  което  мислиш  (и  съответно  чувстваш)  винаги 
съвпада с това, което привличаш. Също така, това което 
мислиш и чувстваш в сънищата си, винаги съвпада с това, 
което се проявява в живота ти. Сънищата ти позволяват да 
надзърнеш в бъдещето, което твориш в момента, но докато 
сънуваш, не твориш нищо. 

Често осъзнаваш какви са мисловните ти модели чак, 
когато се проявят в живота ти, защото си ги създавал 
постепенно, в продължение на дълъг период от време. И 
въпреки, че е възможно дори след като нещо се е проявило 
да се съсредоточиш и да го промениш в желаната за теб 
посока, тогава е много по-трудно да го направиш. Когато 
разбираш какво всъщност представляват сънищата, това може 
да ти помогне да видиш посоката на мислите си, преди да 
са се материализирали в живота ти. Много по-лесно е да 
коригираш посоката на мислите си, когато те се проявяват 
само  в  сънищата  ти,  отколкото,  когато  те  вече  са 
започнали да се материализират.
 

Трябва ли да приема и доброто, и лошото в другите?
Джери: До каква степен сме свързани с това, което 

привличат хората около нас (желано и нежелано)? С други 
думи, каква част от това, което са привлекли хората около 
нас,  влиза  в  живота  ни  -  нещата,  които  искаме,  или 
нещата, които не искаме? 

Абрахам: Нищо не може да дойде при теб, без ти сам да 
си го поканил с вниманието си. Повечето хора обаче, не са 
много избирателни по отношение на това към кои черти на 
околните насочват вниманието си. Ако забелязваш всичко в 
другия, тогава каниш всички негови черти в живота си. Ако 
обръщаш внимание само на нещата, които най-много харесваш 
в него, ще поканиш само тях в живота си. 

Ако някой е част от живота ти, то е, защото сам си го 
привлякъл. И въпреки че в някои случаи ти е трудно да го 
повярваш,  ти  си  привлякъл  и  всички  характеристики  на 



взаимоотношенията си с него. Защото нищо не може да дойде 
в живота ти, без да си го поканил.
 

Трябва ли да не се съпротивлявам на злото?
Джери: Значи  не  трябва  да  се  противопоставяме  на 

отрицателните неща? Трябва само да привлечем това, което 
искаме?

Абрахам: Не  е  възможно  да  отблъснеш  от  себе  си 
нещата, които не желаеш, защото като се бориш с тях, ти 
всъщност  активираш  вибрацията  им  и  така  ги  привличаш. 
Всичко  във  Вселената  е  основано  на  привличане.  Няма 
такова нещо като изключение. Когато крещиш: "Не!" срещу 
нещата, които не желаеш, ти всъщност каниш тези нежелани 
неща в живота си. Когато крещиш "Да!" на нещата, които 
желаеш, ти всъщност каниш тези желани неща в живота си.

Джери: Може  би  оттам  е  произлязла  фразата  "Не  се 
противете на злото".

Абрахам: Ако  се  съпротивляваш  на  нещо,  ти  се 
съсредоточаваш  върху  него  и  докато  се  бориш  с  него, 
активираш вибрацията му, като по този начин го привличаш. 
Така че не е добра идея да се бориш с нещо, което не 
желаеш. "Не се противете на злото" са думи на човек, 
достатъчно мъдър, за да разбира, че това, което хората 
наричат "зло", не съществува. 

Джери: Вие как бихте определили думата "зло"?
Абрахам: Няма  причина  тази  дума  да  присъства  в 

речника ни, защото не познаваме нищо, което бихме нарекли 
с нея. Когато хората я използват, обикновено имат предвид 
"Обратното на доброто". Забелязали сме, че когато хората 
казват "зло", те имат предвид нещо, което противоречи на 
тяхната представа за това какво е добро и за това какво е 
Бог. Зло е това, за което човек вярва, че е в дисхармония 
с това, което той иска.

Джери: А добро?
Абрахам: Добро е това, което човек вярва, че иска. 

Разбираш ли, добро и зло са просто други имена на желано 
и нежелано. А желано и нежелано важат само за конкретния 
човек, който желае. Нещата стават доста сложни, когато 
хората започнат да се бъркат в искането на другите, и 
дори  още  по-сложни,  когато  се  опитват  да  контролират 
желанията на другите.      

Как да разбера какво искам в действителност?
Джери: Едно от нещата, които най-често съм чувал през 

годините,  е:  "Просто  не  знам  какво  искам".   Как  да 
разберем какво искаме?  



Абрахам: Вие идвате в този физически свят именно с 
намерението  да  преживеете  разнообразието  и  контраста, 
които ще ви помогнат да определите собствените си желания 
и предпочитания.

Джери: Можете ли да ни предложите процеси, които да 
ни помогнат да определим какво искаме?

Абрахам: Самият  живот  постоянно  ви  помага  да 
идентифицирате какво искате. Дори, когато остро усещате 
неща, които не искате, в този момент ви става по-ясно 
какво искате. Добре е да си кажете:  "Искам да разбера 
какво искам", защото осъзнаването на този стремеж засилва 
процеса на привличане.

Джери: Значи човекът, който казва: "Искам да знам 
какво  искам",  в  този  момент  прави  първата  стъпка  към 
получаването на отговор?

Абрахам: През  живота  си  човек  не  може  да  не 
идентифицира от своя гледна точка личните си мнения и 
предпочитания. "Предпочитам това пред онова, това искам 
да  преживея,  онова  -  не."  Не  можеш  да  не  си  извадиш 
заключения, когато пресяваш подробностите на собствените 
си житейски преживявания.

Не вярваме, че на хората им е толкова трудно да решат 
какво искат. Те по-скоро не вярват, че могат да получат 
това, което искат... Защото не разбират силния Закон за 
Привличането  и  тъй  като  не  осъзнават  собственото  си 
вибрационно  излъчване,  нямат  съзнателен  контрол  над 
нещата, които идват в собствения им живот. Мнозина са 
изпитвали дискомфорта от това наистина да искат нещо и да 
работят  много  усилено,  за  да  го  постигнат,  но  го 
отблъскват  от  себе  си,  понеже  мислят  за  липсата  му 
повече, отколкото за това как ще го получат. Така че с 
времето тези хора започват да асоциират получаването на 
желани неща с тежък труд, борба и разочарование. 

Така  че,  когато  казват  "Не  знам  какво  искам", 
всъщност искат да кажат "Не знам как да получа това, 
което искам" или "Не съм склонен да направя онова, което 
според мен е необходимо, за да получа това, което искам" 
и "Не искам отново да работя толкова усилено, само за да 
изпитам дискомфорта от това все пак да не го получа"!

Да си кажеш "Искам да знам какво искам" е важна първа 
стъпка  в  Съзнателното  Сътворяване.  След  това  обаче, 
трябва да дойде съзнателното насочване на вниманието ти 
към нещата, които искаш да привлечеш в живота си.

Повечето хора не насочват съзнателно мислите си по 
посока на нещата, които наистина искат, а вместо това 



просто наблюдават какво се случва около тях. Така че, 
когато  видят  нещо,  което  им  харесва,  те  изпитват 
положителна  емоция,  а  когато  видят  нещо,  което  не  им 
харесва, изпитват отрицателна емоция. Малцина осъзнават, 
че могат да контролират начина, по който се чувстват и да 
влияят положително върху нещата, които влизат в живота 
им, като умишлено насочват мислите си. И тъй като не са 
свикнали да го правят, това им отнема известно време и 
упражнения,  докато  се  научат.  Именно  по  тази  причина 
препоръчваме процеса Творческа Работилница. Като насочваш 
мислите си съзнателно и разиграваш в ума си ситуации, 
които  ти  доставят  удоволствие  и  предизвикват  в  теб 
положителни емоции, започваш да променяш собствената си 
точка на привличане. 

Вселената откликва на това, което мислиш и не прави 
разлика  между  мисъл,  породена  от  наблюдавано  нещо,  и 
мисъл, породена от въображението ти. И в двата случая 
тази мисъл е твоята точка на привличане и ако останеш 
съсредоточен върху нея достатъчно дълго време, тя ще се 
превърне в твоя реалност.
   

Исках синьо и жълто, а получих зелено
Когато  имаш  представа  за  всичко,  което  искаш,  ще 

получиш всичко, което искаш. Но често на хората не им е 
съвсем ясно. Казвате си: "Искам жълто и искам синьо". Но 
получавате  зелено.  И  тогава  си  казвате:  "Е,  как  така 
получих  зелено?  Изобщо  не  съм  се  стремил  към  това". 
Разбирате  ли,  то  се  е  породило  от  смесването  на 
желанията. (Естествено, от смесването на жълто и синьо се 
получава зелено.)

По  подобен  начин  (на  подсъзнателно  ниво)  в  теб 
непрекъснато се смесват стремежи, но процесът е толкова 
сложен, че съзнанието ти не може да ги отдели един от 
друг  и  да  ги  идентифицира.  Но  Вътрешното  Аз  разбира 
всичко и ти изпраща емоции, които те насочват. Необходимо 
е  само  да  обръщаш  внимание  на  емоциите  си  и  да  си 
позволиш да бъдеш привлечен към нещата, които те карат да 
се чувстваш добре, както и да стоиш далече от нещата, 
които  не  те  карат  да  се  чувстваш  добре.  Когато  се 
поупражняваш в това да правиш желанията си по-ясни, ще 
установиш, че още в най-ранните етапи от общуването с 
някого знаеш дали това, което той ти предлага, е ценно за 
теб или не. Ще знаеш дали искаш да го поканиш в живота си 
или не.



Жертвата привлича ли крадеца?
Джери: Разбирам,  че  крадците  са  привлечени  към 

жертвите си, но ми е трудно да си представя, че невинните 
хора  (както  ги  наричаме)  привличат  грабежа  или  че 
жертвата на дискриминация привлича предразсъдъците.

Абрахам: Но  те  все  пак  го  правят.  Насилникът  и 
жертвата сътворяват случката заедно.

Джери: Т.е. единият от тях мисли за това, което не 
желае и то му се случва, а другият мисли за това, което 
желае и го получава (или получава онова, което съвпада с 
вибрациите му). Така ли е?

Абрахам: Няма значение дали желаеш точно това, което 
се случва, защото онова, което съответства по вибрация на 
нещата, към които насочваш вниманието си, бива привлечено 
към  теб.  Получаваш  това,  което  наистина,  ама  наистина 
искаш - както и това, което наистина, ама наистина не 
искаш.

Единственият  начин  да  избегнеш  силните  емоционални 
мисли  по  даден  въпрос  е  да  избегнеш  първото  плахо 
хрумване,  което  след  това  се  засилва  под  влияние  на 
Закона за Привличането.
Да речем, че прочетеш във вестника за това как някой е 
бил ограбен. Освен ако не прочетеш подробно описание на 
събитието, което да предизвика в теб силни емоции, самото 
прочитане или чуване на историята няма непременно да те 
постави в режим на привличане. Но ако четеш за нея или 
гледаш репортажи по телевизията или я обсъждаш с други 
хора,  докато  накрая  започнеш  да  усещаш  емоционална 
реакция в себе си, тогава започваш да привличаш подобно 
преживяване към себе си.

Когато слушаш статистики за това какъв процент от 
населението  ще  бъде  ограбен  тази  година,  трябва  да 
разбереш, че цифрите са толкова големи и стават все по-
големи с всяка изминала година, точно защото на толкова 
много хора им минава мисълта за обир. Тези предупреждения 
не  те  защитават  от  грабежи,  а  напротив,  увеличават 
вероятността да бъдеш ограбен. Те толкова добре успяват 
да  доведат  до  вниманието  ти  увеличаващият  се  брой 
грабежи, като ти напомнят за него отново и отново, че 
вече не само мислиш за тях емоционално, но и ги очакваш. 
Нищо чудно, че получаваш толкова много нежелани неща - та 
ти отделяш толкова много внимание на нещата, които не 
искаш...

Препоръчваме  ти,  като  чуеш  за  нападение,  да  си 
кажеш: "Това е чуждо преживяване. Аз не го избирам за 



себе си." И след това да се освободиш от мисълта за това, 
което не искаш и да помислиш за това, което искаш, защото 
получаваш това, за което мислиш, независимо дали го искаш 
или не. 

Дошъл си в тази среда, където има толкова много други 
хора, защото си искал да преживееш това да твориш заедно 
с други. Можеш да привлечеш от всички хора онези, с които 
би желал да твориш положителни преживявания и от хората в 
живота  си  можеш  да  привлечеш  преживяванията,  които  би 
искал да сътвориш. Не е нито необходимо, нито възможно да 
е  скриеш  или  да  избягаш  от  нежелателните  хора  или 
преживявания. Но е възможно да привличаш само онези хора 
и преживявания, които ти носят радост.
   

Аз реших да направя живота си по-хубав
Джери: Помня, че като дете имах много лошо здраве и 

тялото ми беше много слабо. Затова в юношеските си години 
реших да увелича физическата сила и да се науча да се 
защитавам. Тренирах бойни изкуства и станах много добър в 
самоотбраната.

Оттогава  до  33-та  ми  годишнина  почти  не  минаваше 
седмица, без да се сбия или да нараня някого. Чак на 33 
години прочетох (в книгата Антология на Талмуда) колко е 
вредно отмъщението и взех някои важни решения. Едно от 
тях беше да спра да отмъщавам. От този момент насам не ми 
се е налагало да удрям дори един единствен човек. Всички 
онези хора, които, както ми се струваше, се заяждаха с 
хората и предизвикваха сбивания с мен, просто престанаха 
да се появяват в живота ми от деня, в който аз престанах 
да се бия (физически и умствено).

Абрахам: Значи  на  33-годишна  възраст  си  променил 
посоката си на привличане. Разбираш ли, докато си живял 
живота  си  по  този  начин  и  си  се  сбивал  почти  всяка 
седмица, си стигнал до много изводи за това какво искаш и 
какво не искаш. И въпреки че навярно не си го осъзнавал, 
с всяко следващо сбиване желанието ти това преживяване да 
не се повтаря се е избистряло все повече. 

Не ти е харесвало да бъдеш удрян. Не ти е харесвало 
да удряш други. И въпреки че всеки път ти се е струвало, 
че имаш достатъчно основателна причина да се сбиеш, в теб 
са се раждали ясни предпочитания. Именно благодарение на 
тези предпочитания си привлякъл и книгата, която спомена. 
Тя е отговорила на много въпроси, които са се оформяли на 
много  нива  на  твоето  Същество.  С  идването  на  тези 
отговори в теб се е избистрил нов стремеж, който е създал 



нова точка на привличане.
 
Какво стои зад религиозните и расовите ни предразсъдъци?

Джери: Защо съществуват предразсъдъци?
Абрахам: Има немалко хора, които не харесват дадени 

черти на други Същества и тези хора носят отговорност за 
предразсъдъците, пораждани от тяхната неприязън. Искаме 
обаче, да изтъкнем, че предразсъдъците не са дело само на 
онези, които са обвинявани, че са предубедени. По-често 
онзи, който се чувства жертва на дискриминация, е по-
силният творец на това преживяване. 
Има хора, които усещат, че другите не ги харесват - по 
каквато  и  да  били  причина  -  религия,  раса,  пол  или 
социален  статус...тези  хора  се  чувстват  жертва  на 
дискриминация  не  поради  конкретна  причина.  Вниманието, 
което те отделят на тази тема, всъщност води до бедите 
им.
 

Кое е вярно: "Подобните неща се привличат" или 
"Противоположностите се привличат"?

Джери: Абрахам,  има  едно  твърдение,  според  което 
"Противоположностите  се  привличат",  което  сякаш  не  е 
вписва  в  това,  което  ни  говорите.  Вие  ни  учите,  че 
"Подобните  неща  се  привличат".  Изглежда  обаче, 
противоположностите наистина се привличат. Например, по-
общителните мъже често се женят за тихи и скромни жени, и 
обратно.

Абрахам: Всичко,  което  познаваш  и  всички,  които 
познаваш излъчват вибрационни сигнали, които трябва да 
съвпадат, за да има привличане. Така че дори в ситуации, 
в  които  хората  изглеждат  различни,  за  да  са  заедно, 
преобладаващите им вибрации трябва да съвпадат. Такъв е 
Законът.  Във  всички  хора  има  вибрации  за  това,  което 
искат и за липсата на това, което искат, и затова всичко, 
което влиза в живота им, винаги съвпада с вибрациите, 
които  преобладават  в  момента.  Това  правило  няма 
изключения.

Нека намесим и думата хармония. Когато двама души са 
съвсем  еднакви,  стремежите  им  не  могат  да  бъдат 
изпълнени. С други думи,  на продавача не му трябва да 
привлече друг продавач. Само привличането на купувач носи 
хармония. 

Срамежливият  мъж  привлича  общителна  жена,  защото 
намерението  му  е  да  бъде  по-общителен,  така  че  той 
всъщност привлича обекта на стремежите си. 



Намагнетизираният  къс  желязо  ще  привлече  друг  къс 
желязо, но не и къс мед или алуминий. 

Когато  настроиш  радиоприемника  си  на  98,7MHz,  не 
можеш да уловиш сигнала на 630KHz. Тези две честоти не 
съвпадат. 

Никъде във Вселената няма вибрационно доказателство, 
че противоположностите се привличат. Не е така.
  

Ами нещата, които някога са ни привличали, а сега ни 
карат да се чувстваме зле?

Джери: Как става така, че някои хора с огромни усилия 
най-накрая  успяват  да  привлекат  нещо,  което  много  са 
искали, но когато го получат, откриват, че всъщност са 
попаднали в много отрицателна ситуация? Това ги наранява.

Абрахам: Често хората решават какво искат, когато все 
още са много далеч от него. Те обаче, не разбират, че 
трябва  да  се  съсредоточават  върху  желанието  си  и  да 
практикуват  тази  вибрация,  докато  накрая  постигнат 
хармония с нея и позволят на Закона за Привличането да 
протегне ръка към Вселената и да им даде точно това, 
което са поискали. Вместо това е стават нетърпеливи и се 
опитват  да  го  накарат  да  се  случи,  като  веднага  се 
хвърлят в действие. Но като се впуснат в действие преди 
да са подобрили вибрацията си, те получават неща, които 
съответстват на старата им вибрация, а не на желанието 
им. 

Ако не си усвоил желаната от теб честота, често има 
голяма разлика между вибрацията на това, което всъщност 
искаш и вибрацията, която излъчваш. А нещата, които идват 
при теб, винаги съвпадат именно с излъчваната вибрация.

Например, дадена жена току-що е излязла от връзка, в 
която е била удряна и обиждана от партньора си. Тя нито е 
харесвала  това, нито го е искала. Всъщност, животът с 
този човек й е бил омразен. От позицията, в която тя 
прекрасно  вижда  какво  не  иска,  тя  взема  ясно  решение 
какво иска. Иска партньор, който да я обича, уважава и се 
държи  мило  с  нея.  Самата  тя  обаче,  се  чувства  много 
несигурна и затова иска да си намери приятел веднага. 
Отива на място, където ходи често и там среща нов човек, 
който й се струва приятен. На този етап тя може би не 
осъзнава,  че  Законът  за  Привличането  продължава  да 
привлича към нея хора, които отговарят на преобладаващата 
й вибрация. А в този момент в нея все още преобладава 
вибрацията  на  това,  което  не  иска,  защото  нежеланите 
аспекти  на  последната  й  връзка  са  много  по-живи  в 



съзнанието й, отколкото новите стремежи, които все още не 
са се затвърдили. В желанието си да успокои чувството си 
за несигурност тя решава да действа и се впуска в новата 
връзка само за да получи още от онова, което преобладава 
във вибрацията й. 

Ние  бихме  я  посъветвали  да  си  даде  малко  повече 
време, през което да мисли за това, което иска, докато то 
стане основа за нова доминантна вибрация в нея. И след 
това да позволи на Закона за Привличането да доведе при 
нея чудесния й нов партньор.        

Джери: Има  логика.  Както  казваме  ние,  получила  е 
неща, които не са част от сделката.  

Абрахам: Точно затова процесът Творческа Работилница 
е  толкова  ценен.  Като  влезеш  в  Работилницата  и  си 
представяш всички прекрасни възможности, позволявайки на 
емоциите си да ти покажат кога си попаднал на нещо, което 
наистина искаш и след това да се постараеш да задържиш 
вниманието си върху мисълта, която те е накарала да се 
чувстваш добре, нещата, които не искаш, ще престанат да 
ти се случват. И когато Законът за Привличането ти донесе 
това,  върху  което  си  се  съсредоточавал,  няма  да  си 
изненадан.  Всъщност  ще  започнеш  да  разпознаваш 
проявлението на прекрасните неща, които си виждал в ума 
си.
  

Всичко ли е съставено от мисъл?
Джери: Кое е по-вярно - че всичко е изградено от 

мисъл или чрез мисъл? Или нито едното от двете?
Абрахам: И двете. Мислите могат да привличат други 

мисли чрез силата на Закона за Привличането. Мисълта е 
вибрация, която задейства Закона за Привличането. Тя е 
самото  нещо,  т.е.  проявлението,  и  същевременно  е 
средството,  чрез  което  биват  привлечени  или  сътворени 
всички неща. 

Гледай на света като на добре заредена кухня, в която 
се намира в изобилие всяка възможна съставка, за която 
някой някога е помислял, а на себе си гледай като на 
готвач, който взема от рафтовете точно онези продукти, 
които иска и точно в такова количество, каквото му е 
необходимо, за да направи тортата, която му харесва.
 

Искам повече радост, щастие и хармония
Джери: Ами ако някой ви каже: "Абрахам, искам да бъда 

по-щастлив. Как мога да използвам  това, на което ни 
учите, за да привлека повече радост, щастие и хармония в 



живота?"
Абрахам: На първо място бихме поздравили този човек 

за  това,  че  е  открил  най-важното  от  всички  желания: 
търсенето  на  щастие.  Защото,  когато  търсиш  и  намираш 
радост, ти не само постигаш пълна хармония с Вътрешното 
си Аз и с истинската си същност, но и с всички неща, 
които желаеш. 

Когато радостта е истински важна за теб, ти не си 
позволяваш да се съсредоточаваш върху неща, които не те 
карат да се чувстваш добре. Като мислиш само за това, 
което те прави щастлив, ще създадеш за себе си прекрасен 
живот, пълен с всички неща, които желаеш. 

Когато се стремиш към радост и обръщаш внимание на 
начина,  по  който  се  чувстваш,  и  следователно  насочваш 
мислите си към неща, които те карат да се чувстваш все 
по-добре, ти подобряваш вибрацията си и точката ти на 
привличане става такава, че Законът за Привличането ти 
носи само онова, което желаеш.

Съзнателното насочване на мислите ти е ключът към 
живот, изпълнен с радост, но стремежът към самата радост 
е най-добрата стратегия..., защото търсейки радост, ти 
намираш  мислите,  които  ще  привлекат  прекрасния  живот, 
който желаеш.
    

Не е ли егоистично да искаш повече радост?
Джери: Някои биха казали, че е много егоистично човек 

да иска през цялото време да е радостен, сякаш да търсиш 
радост е нещо лошо.

Абрахам: Често  ни  обвиняват,  че  учим  хората  на 
егоизъм. Ние винаги се съгласяваме, че това наистина е 
така, защото човек не може да види живота от друга гледна 
точка, освен от своята собствена. Егоизмът е осъзнаване 
на себе си. Независимо дали мислиш за себе си или за 
някой  друг,  ти  винаги  гледаш  от  собствената  си 
вибрационна  гледна  точка,  а  това,  което  чувстваш,  е 
твоята точка на привличане.

Ако от своята лична гледна точка се съсредоточаваш 
върху нещата, които те карат да се чувстваш добре, тогава 
точката ти на привличане е такава, че всичко, което идва 
към теб благодарение на Закона за Привличането, също ще 
те кара да се чувстваш добре. 

Ако обаче, не си достатъчно голям егоист, за да се 
съсредоточаваш  върху  нещата,  които  те  карат  да  се 
чувстваш добре, тогава точката ти на привличане е такава, 
че привличаш неприятни неща, които няма да ти харесат, 



когато дойдат при теб.
Ако не си достатъчно голям егоист и не те интересува 

как се чувстваш, като съответно не насочваш мислите си 
така, че да позволяваш пълното си свързване със своето 
Вътрешно Аз, така или иначе няма да имаш нищо, което да 
дадеш на друг.
Всеки е егоист. Не може да бъде другояче.
   

Кое е по-морално: да даваш или да получаваш?
Джери: Следователно, в получаването има също толкова 

радост и добро, колкото и в даването. С други думи, в 
морално отношение едното не е повече от другото?

Абрахам: Благодарение  на  Закона  за  Привличането, 
каквото даваш - с вибрационното си излъчване - това и 
получаваш... Законът за Привличането безпогрешно донася 
на всеки плодовете от градината на собствените му мисли. 
Когато  мислиш  за  Благополучие,  винаги  получаваш 
съответните резултати. Когато излъчваш омраза, Законът за 
Привличането не може да ти донесе любов. Това би нарушило 
Закона.

Когато  хората  говорят  за  даване  и  получаване,  те 
често  имат  предвид  физически  действия  или  материални 
неща, но Законът за Привличането не откликва на думи или 
действия, а на вибрацията, която лежи в основата им.

Виждаш например някой, който има някаква нужда. Може 
би няма пари, не може да се прибере у дома си или пък 
няма храна. Това те кара да се чувстваш тъжен (защото 
мислиш за това, че нещо не му достига, а така вибрацията 
за недостиг се активира у теб). От това състояние на тъга 
ти му предлагаш нещо физическо - пари или храна. Обаче, 
вибрацията, която излъчваш, всъщност му казва: Правя това 
за теб, защото виждам, че ти не си в състояние да го 
направиш за себе си. Вибрацията ти всъщност е фокусирана 
върху  неговия  недостиг  на  Благополучие.  По  този  начин 
преобладаващата  ти  вибрация  всъщност  затвърждава 
недостига му, въпреки че с действията си му предлагаш 
пари или храна. 

Бихме ти предложили да отделиш малко време и да си 
представиш  този  човек  в  по-добро  положение.  Първо 
затвърди мисълта за неговия успех и щастие в собственото 
си съзнание и едва когато тя стане твоята преобладаваща 
вибрация по този въпрос, тогава му предложи онова, което 
новата ти гледна точка те вдъхновява да му дадеш. Така, 
благодарение на положителната вибрация, която преобладава 
в  мислите  ти  за  този  човек,  ти  ще  привлечеш  подобна 



вибрация на Благополучие към него. С това ще го насърчиш 
и ще му помогнеш да намери вибрацията, която съответства 
на  желанието  за  Благополучие,  вместо  тази,  която 
съответства на сегашното му положение. Според нас, това 
единственият полезен начин да даваш.

Следователно,  въпросът  не  е:  "Кое  е  по-добро  - 
даването или получаването?" Въпросът е: "Кое е по-добро - 
да се съсредоточаваш върху това, което искаш или върху 
това, което не искаш?". "Кое е по-добро - да насърчиш 
някого, като повярваш в успеха му или да го обезсърчиш 
още  повече,  като  обръщаш  внимание  на  сегашното  му 
положение?".  "Кое  е  по-добро  -  да  си  в  хармония  с 
Вътрешното си Аз, преди да предприемеш някакво действие 
или да не си в хармония?". "Кое е по-добро - да добавяш 
към успеха на някого или да добавяш към неуспеха му?".

Най-големият подарък, който можеш да дадеш на някого, 
е да си убеден в успеха му.

Има толкова светове, колкото и наблюдатели, Същества 
или индивиди. Не си дошъл тук, за да създадеш свят, в 
който всички са еднакви, искат едно и също и получават 
едно и също. Тук си, за да бъдеш това, което искаш да 
бъдеш, като позволяваш и на всички други да бъдат това, 
което те искат да бъдат.

Какво щеше да стане, ако всички получаваха това, което 
искат?

Джери: Позволи ми да вляза в ролята на адвокат на 
дявола и да попитам какво щеше да стане, ако всяко едно 
егоистично същество на планетата получаваше всичко, което 
иска? Какъв ли хаос щеше да настъпи на Земята?!

Абрахам: Нямаше  да  бъде  и  не  е  никакъв  "хаос". 
Благодарение  на  Закона  за  Привличането  хората  щяха  да 
привличат към себе си тези, които са в хармония с техните 
стремежи.  Разбираш  ли,  планетата,  на  която  живеете,  е 
много  добре  балансирана.  Тук  има  всичко  в  достатъчно 
големи  количества  и  разнообразие,  за  да  разполагате  с 
всички съставки, които може да са ви нужни в тази голяма 
"кухня", в която сте дошли "да готвите".
 

Как мога да помогна на хората, които изпитват болка?
Джери: Моят живот е хубав и пълен с радост, но често 

си спомням, че в света около мен има много агония. Какво 
мога  да  направя  ,за  да  бъде  животът  безболезнен  за 
всички?

Абрахам: Не можеш да твориш в живота на друг, защото 



не можеш да мислиш от негово име... мислите, които са в 
неговата глава, думите, които той говори и действията, 
които извършва, предизвикват емоционална реакция (агония) 
на  неговото  Вътрешния  Аз.  Той  създава  собствената  си 
агония, когато мисли за това, което не иска.

Това, което все пак можеш да направиш за него, е да 
му дадеш добър пример. Бъди същество, което мисли само за 
това, което иска, което говори само за това, което иска, 
което  прави  само  това,  което  иска  и  по  този  начин 
предизвиква само радостни емоции. 

Джери: Мога да го направя. Мога да се съсредоточавам 
върху това, което искам, върху радостта и да позволявам 
на хората да живеят собствения и живот такъв, какъвто 
сами са го създали. А може ли да се каже, че ако се 
съсредоточавам  върху  тяхната  болка,  ще  донеса  болка  в 
собствения си живот? И тогава ще давам такъв пример на 
всички около себе си - на човек, който изпитва болка.  

Абрахам: Да речем, че в живота ти се е появил някой, 
който изпитва болка. Когато виждаш ситуацията, в която се 
намира, в теб се поражда желание той да намери начин да 
се измъкне от нея - така, болката му те е засегнала само 
за  миг  и  ти  бързо  си  стигнал  до  позитивна  мисъл  - 
желанието за щастливо разрешаване на проблемите му. Ако в 
този  момент  насочиш  цялото  си  внимание  към  успешното 
справяне с болезнената ситуация, в която е изпаднал този 
човек,  няма  сам  да  изпиташ  истинска  болка.  Напротив, 
можеш да се превърнеш в катализатор, който да го вдъхнови 
да намери щастливо разрешение. Това е пример за истинска 
помощ. Ако обаче, се съсредоточаваш само върху болката му 
или  върху  ситуацията,  която  я  е  предизвикала,  ще 
активираш  у  себе  си  съответната  вибрация  и  сам  ще 
започнеш да изпитваш болка, защото тогава ще си инициирал 
привличане на нещо, което не желаеш.    

В добрият пример ли се крие тайната?
Джери: Това ли е начинът - просто да продължавам да 

търся радост за себе си?  Да давам такъв пример и да 
позволявам на другите - наистина да им позволявам - да 
живеят  живота,  който  те  сами  избират  за  себе  си 
(независимо какъв точно е техният избор)? 

Абрахам: Всъщност  нямаш  друг  избор,  освен  да  им 
позволиш да преживеят това, което привличат. Не можеш да 
мислиш  вместо  тях  или  да  вибрираш  вместо  тях,  и 
следователно не можеш да привличаш нищо в техния живот. 

Истинското Позволяване е да поддържаш собственото си 



равновесие,  да  подхранваш  собствената  си  радост, 
независимо  от  това  какво  правят  другите.  Това,  което 
можеш  да  им  предложиш,  е  да  останеш  в  равновесие,  в 
хармония  със  собственото  си  Вътрешно  Аз,  настроен  към 
непресекващия даващ живот поток на Вселената. Задържането 
на  вниманието  ти  върху  този  поток  ще  им  подейства 
благотворно. Колкото по-добре се чувстваш, когато мислиш 
за  някой  друг,  толкова  по-силно  е  положителното  ти 
въздействие. 

Ще  познаеш,  че  си  достигнал  състояние,  в  което 
Позволяваш на другите да бъдат, да правят или да имат, 
каквото  искат  (или  не  искат),  по  това,  че  няма  да 
изпитваш  отрицателни  емоции  спрямо  тях  и  техните 
действия. Когато си Позволяващ, преживяванията на другите 
те карат да изпитваш само радост. 

Трябва да познаваш и да прилагаш трите Закона, които 
са толкова важни и за които говорихме, отговаряйки на 
въпросите ти. 

Законът  за  Привличането  откликва  на  вибрациите  на 
мислите ти.

Когато насочваш мислите си съзнателно, като избираш 
тези, които те карат да се чувстваш добре, ти се свързваш 
със своето Вътрешно Аз, с истинската си същност. Когато 
си  в  хармония  с  истинската  си  същност,  това 
облагодетелства всеки,  върху когото задържиш вниманието 
си. И разбира се, всичко това те изпълва с радост!

След време ще се научиш така добре да усещаш как се 
чувстваш и така умело да насочваш  съзнателно мислите си, 
че през по-голямата част от времето ще бъдеш в състояние 
на положително привличане. И чак тогава (наистина едва 
тогава) ще можеш спокойно да позволяваш на другите да 
творят  така,  както  те  желаят.  Когато  проумееш,  че 
нежелателните неща не могат да се натрапят в живота ти и 
че с мислите си сам каниш преживяванията в живота си, 
вече няма да се чувстваш заплашен от онова, което избират 
другите, дори и да са съвсем близо до теб - защото те не 
могат да бъдат част от преживяването ти.
    
Мога ли да мисля за лоши неща и пак да се чувствам добре?

Джери: А как можем да насочим вниманието си към или 
да  мислим  за  нещо  отрицателно  и  да  не  изпитваме 
отрицателна емоция? 

Абрахам: Не  можете.  И  не  бихме  ви  съветвали  да 
опитвате. Да ви кажем никога да не изпитвате отрицателни 
емоции,  би  било  същото  като  да  ви  посъветваме:  "Не 



обръщайте  внимание  на  Емоционалната  си  Система  за 
Напътствие!  А  ние  казваме  точно  обратното.  Искаме  да 
осъзнавате емоциите и да насочвате мислите си в по-добра 
посока, докато изпитате облекчение. 

Когато  през  ума  ти  премине  кратка  (отрицателна) 
мисъл, ще усетиш кратка (отрицателна) емоция. Ако обръщаш 
внимание на начина, по който се чувстваш и искаш да се 
чувстваш по-добре, ще избереш да мислиш за нещо друго. 
Лесно е да насочваш вниманието си към нещо друго, когато 
става въпрос за незначителна мисъл и незначителна емоция. 
Много по-трудно е, когато мисълта е била продължителна и 
съответно емоцията е била много по-интензивна. Силата на 
чувствата, които изпитваш, е пропорционална на силата, 
която е натрупала мисълта ти, благодарение на Закона за 
Привличането. Колкото по-дълго останеш съсредоточен върху 
онова, което не искаш, толкова по-голяма и силна ще стане 
тази мисъл. Но ако си чувствителен към емоциите си и 
бързо  оттеглиш  вниманието  си  от  неприятната  тема,  ще 
започнеш да се чувстваш по-добре и ще спреш да привличаш 
нежелателното нещо.
 
Има ли думи, които могат да увеличат нашето Благополучие?

Джери: Можете  ли  да  ни  дадете  думи,  които  да 
използваме, за да привлечем различни неща, например добро 
здраве? 

Абрахам: Искам прекрасно здраве! Харесва ми да се 
чувствам добре. Наслаждавам се на здравото си тяло. Имам 
много хубави спомени за моменти, когато съм се чувствал 
добре  в  тялото  си.  Виждам  много  хора,  които  явно  се 
радват на добро здраве и е очевидно, че това ги прави 
много щастливи. Когато мисля за такива неща, се чувствам 
добре. Тези мисли са в хармония с едно здраво тяло. 

Джери: А за финансово благополучие?
Абрахам: Искам финансово благосъстояние! Има толкова 

хубави неща в този прекрасен свят, а парите са начин да 
получа много от тях. Тъй като Законът за Привличането 
откликва на мислите ми, вземам решение да мисля основно 
за изобилието, на което бих могъл да се радвам. Разбирам, 
че е само въпрос на време мислите ми за благосъстояние да 
привлекат постоянен поток от пари в живота ми. Знаейки, 
че Законът за Привличането ще ми донесе това, върху което 
задържам  вниманието си, аз избирам изобилието.  

Джери: А за хармонични взаимоотношения?
Абрахам: Искам да съм в прекрасни взаимоотношения с 

околните!  Толкова  ми  харесва  да  съм  в  компанията  на 



приятни, умни, забавни, енергични и вдъхновяващи хора и 
много ме радва фактът, че тази планета изобилства с тях. 
Познавам толкова много интересни личности и обожавам да 
намирам  положителни  черти  у  хората,  с  които  се 
запознавам. Струва ми се, че колкото повече се радвам на 
другите, толкова повече хора, които ме радват, идват в 
живота ми.

Обожавам да творя заедно с други.
Джери: А за положителни Нефизически преживявания?
Абрахам: Искам  да  привличам  Същества,  които  са  в 

хармония с мен, физически и Нефизически. Очарован съм от 
Закона за Привличането и ме успокоява мисълта, че когато 
се чувствам добре, мога да привлека само приятни неща. 
Харесва ми да знам, че в основата на Нефизическото стои 
чиста, положителна Енергия. Обичам да общувам с Извора 
чрез Емоционалната си Систела за Напътствие.

Джери: А за непрекъснато, радостно израстване?
Абрахам: Аз  съм  Същество,  което  се  стреми  към 

израстване!  Мисълта,  че  израстването  е  не  само 
естествено, но и неизбежно, ме изпълва с бодрост. Харесва 
ми да знам, че радостта е просто избор. Така че, тъй като 
израстването ми е неизбежно, избирам то да е изпълнено с 
радост.

Джери: И така ще привлека тези неща?
Абрахам: Думите  ти  няма  да  доведат  до  незабавно 

проявление на това, което искаш, но колкото по-често ги 
казваш и колкото по-добре се чувстваш, когато ги казваш, 
толкова по-чиста и по-еднозначна ще бъде вибрацията ти. И 
скоро  светът  ти  ще  се  изпълни  с  нещата,  за  които 
говориш... Сами по себе си думите не привличат, но когато 
ги изговаряш с емоция, това означава, че вибрацията ти е 
силна и Законът за Привличането трябва да откликне.
 

Как да измерваме успеха си?
Джери: Какво  е  според  вас  успехът?  Кога  можем  да 

кажем, че сме постигнали успех?
Абрахам: Постигането на всяко нещо, което желаеш, е 

успех - било то някакъв трофей,  пари, връзка или вещ. Но 
ако  мерилото  ти  за  успех  е  радостта,  която  изпитваш, 
всичко  друго  бързо  ще  си  дойде  на  мястото.  Защото 
изпитвайки радост, ти влизаш във вибрационна хармония с 
неизчерпаемите ресурси на Вселената.

Не можеш да изпитваш радост, когато се съсредоточаваш 
върху нещо нежелано или върху липсата на нещо желано. 



Следователно,  когато  изпитваш  радост,  не  можеш  да 
излъчваш вибрация на противоречие. А само противоречието 
в собствените ти мосли и вибрация може да ти попречи да 
имаш нещата, които желаеш.

Забавно  ни  е  да  гледаме  как  по-голямата  част  от 
хората прекарват живота си, търсейки набор от показатели, 
спрямо които да измерват живота си или пък търсейки хора, 
които да им кажат кое е правилно и кое грешно. В същото 
време, в тях самите винаги е на разположение Системата им 
за Напътствие , която е толкова фино настроена, толкова 
сложна, толкова безпогрешна и толкова достъпна.

Като обръщаш внимание на тази Емоционална Система за 
Напътствие и като търсиш най-приятната мисъл, до която 
можеш да се добереш от мястото, на което се намираш, ще 
позволиш на своето Вътрешно Аз да ти помогне да получиш 
нещата, които наистина искаш. 

Като  проявяваш  великолепния  контраст  на  тази 
физическа пространствено - времева реалност, осъзнавайки 
начина,  по  който  се  чувстваш  и  съзнателно  насочваш 
мисълта си към нещата, които те карат да се чувстваш все 
по-добре, след време ще започнеш да виждаш себе си през 
очите на своето по-мъдро Вътрешно Аз. И докато го правиш, 
ще  усещаш  задоволство  от  това  да  вървиш  по  пътеката, 
която си избрал от своята Нефизическа перспектива, когато 
си взел решение да дойдеш тук, в това прекрасно тяло. 
Защото от своята Нефизическа гледна точка ти си разбрал, 
че твоето Същество по природа се стреми към израстване и 
че този свят на контрастите ще ти предостави прекрасна 
среда за развитие. Разбирал си великолепната си система 
за напътствие и сега, с малко упражняване, можеш да видиш 
света такъв, какъвто го вижда твоето Вътрешно Аз. Тогава 
си  разбрал  Закона  за  Привличането,  както  точността  и 
справедливостта, с които той откликва на свободната воля 
на всички творци.

Като търсиш най - приятното чувство, до което можеш 
да се добереш, ти отново се свързваш с тази гледна точка 
и ще потрепериш от вълнение в мига, в който отново се 
слееш в едно със своя стремеж, с жаждата си за живот, със 
себе си!
 

ЧАСТ ТРЕТА: НАУКАТА ЗА СЪЗНАТЕЛНОТО СЪТВОРЯВАНЕ
Науката за Съзнателното сътворяване: дефиниция

Джери: Абрахам,  вие  сте  говорили  за  Съзнателното 
Сътворяване. Бихте ли обяснили с какво то може да ни бъде 
полезно и какво имате предвид под Съзнателно Сътворяване?



Абрахам: Наричаме  го  Науката  за  Съзнателното 
Сътворяване,  защото  приемаме,  че  искате  да  творите 
целенасочено. Всъщност, по удачно е да се нарече Закон за 
Сътворението, защото действа независимо дали мислиш за 
това,  което  искаш  или  за  това,  което  не  искаш.  Без 
значение  дали  мислиш  за  желаното  или  липсващото  (сам 
избираш посоката на мислите си), Законът за Сътворението 
действа на това, върху което задържаш вниманието си. 

От физическа гледна точка това уравнение се състои от 
две важни части: инициирането на мисъл и очакваното от 
тази мисъл - желанието да създадеш нещо и позволяването 
на  неговото  проявление.  От  нашата  Нефизическа  гледна 
точка  ние  преживяваме  и  двете  части  на  уравнението 
едновременно,  защото  няма  разлика  между  това,  което 
желаем и това, което очакваме да се случи. 

Повечето  хора  не  осъзнават  силата  на  мислите  си, 
вибрационната природа на Съществото си и на Закона за 
Привличането и затова очакват действията им да накарат 
нещата да се случат.  Ние сме съгласни, че действието е 
важна част от физическия свят, в който сте съсредоточени, 
но  вие  творите  физическите  си  преживявания  не  чрез 
действие. 

Когато  осъзнаваш  силата  на  мисълта  и  я  насочваш 
съзнателно, ще откриеш огромен творчески потенциал, който 
може да се прояви само в резултат на комбинацията между 
желание и позволяване. Когато подготвиш почвата, т.е. в 
мислите  си  очакваш  най-доброто,  нуждата  от  действие  е 
далеч  по-малка,  а  самото  действие  -  далеч  по-
удовлетворително. Ако не отделиш необходимото време, за 
да настроиш мислите си, се налага да вложиш много повече 
действие, при това без удовлетворяващите резултати. 

Болниците ви са пълни с хора, които чак след като са 
се  разболели,  предприемат  действия,  с  които  да 
компенсират  неподходящите  си  мисли.  Те  не  са  създали 
болестта нарочно, но все пак са я създали - с мислите и 
очакванията си - и след това са отишли в болницата, за да 
компенсират  всичко  това  с  физически  действия.  Виждаме 
много  хора,  които  прекарват  дните  си  в  разменяне  на 
действията си за пари, защото парите са необходими, за да 
живее  човек  свободно  в  това  общество.  И  все  пак,  в 
повечето случаи тези действия не са радостни. Те са опит 
да се компенсира зле настроена мисъл. 

Ти си дошъл с намерение да бъдеш активен - това е 
част от удоволствието да живееш в този физически свят. Не 
си  възнамерявал  обаче,  да  използваш  действието  си  за 



сътворение - имал си намерение да използваш тялото си, за 
да се наслаждаваш по-пълно на това, което си сътворил с 
мисълта си.

Когато настроиш мисълта си предварително, изпитвайки 
положителна емоция, ти даваш начало на творението си. И 
когато  се  движиш  през  времето  и  пространството  към 
неговото  проявление  в  бъдещето,  знаейки,  че  то  ще  е 
там...,  тогава,  от  това  радостно  творение,  което  си 
създал  в  бъдещето,  ще  бъдеш  вдъхновен  за  действие, 
изпълнено с радост. 

Ако в настоящето предприемеш действие, което не е 
изпълнено с радост, ние можем да ти кажем със сигурност, 
че то няма да завърши добре. Не е възможно - това би 
нарушило Закона.

Вместо да си така склонен да се хвърлиш в действие, 
за да получиш нещата, които искаш, ние те приканваме да 
ги сътвориш  с мисъл, да ги видиш, да си ги представиш, 
да ги очакваш - и те ще се случат. А ти ще бъдеш насочен, 
вдъхновен или предизвикан към най-доброто действие, което 
да те доведе до това, което търсиш... Има огромна разлика 
между  това,  което  ти  казваме   и  начина,  по  който 
подхождат повечето хора.
        

Поканил съм го с мислите си
Когато  започнем  да  предаваме  на  нашите  физически 

приятели  знанието  си  по  въпроса  за   Съзнателното 
Сътворяване, често срещаме съпротивление, защото в живота 
на мнозина има неща, които те не желаят. И когато им 
кажем,  че  сами  са  поканили  всичко  в  живота  си,  те 
възразяват: "Абрахам, аз не бих поканил това, защото не 
го искам!"

Така  че  ние  с  огромно  желание  ти  предлагаме  тази 
информация, за да ти помогнем да разбереш как привличаш 
нещата, които идват при теб. Тогава ще можеш да твориш 
по-осъзнато и съзнателно ще привличаш онези неща, които 
искаш, като избягваш да привличаш нещата, които не искаш.

Ние  знаем  ,че  ти  не  ги  каниш,  привличаш  или 
сътворяваш нарочно. Но сме длъжни да ти кажем, че въпреки 
това, именно ти си този, който ги е поканил, привлякъл 
или създал..., защото точно това правиш, когато мислиш за 
нещо. Ти постоянно излъчваш вибрацията на някаква мисъл и 
Законите, които не разбираш, откликват на мисълта ти и ти 
носят  резултати,  които  не  разбираш.  Точно  затова  сме 
дошли ние - за да ви говорим за Вселенските Закони, така 
че да можете да разбирате как привличате нещата, които 



идват при вас, а оттам и как да установите съзнателен 
контрол над живота си.

Повечето физически Същества са така приспособени към 
физическия и свят, че почти не осъзнават връзката си с 
Нефизическия.  Например,  ако  искаш  в  стаята  ти  да  е 
светло, отиваш до ключа на лампата, натискаш го и гледаш 
как стаята се осветява. Ако те попитат, ти би казал: 
"Този ключ дава светлина". Но и без наша помощ разбираш, 
че истината за това откъде идва светлината, е много по-
сложна. Същото е и с всичко, което преживяваш в тази 
физическа среда. Обясняваш си съвсем малка част от това, 
което кара нещата да се случват. Ние сме тук, за да ти 
кажем и останалото. 

Ти си се появил в това физическо измерение от своята 
по-висока, Нефизическа перспектива съвсем целенасочено, 
воден от силен стремеж. Дошъл си, защото много си искал 
да поживееш във физическия свят. Не ти е за пръв път. 
Живял  си  много  животи,  както  физически,  така  и 
Нефизически. А сега си дошъл тук, защото искаш да добавиш 
още  към  вечно  еволюиращото  Същество,  което  е  твоя 
същност. Съществото, което гледа през физическите ти очи, 
може би не го знае, но в теб има една огромна, вечно 
израстваща, търсеща развитие, търсеща радост, развиваща 
се част.
   

Моето Вътрешно Аз ми говори
Искаме да ти помогнем да си спомниш, че ти твориш 

своята действителност и че когато го правиш съзнателно, 
това ще те изпълва с радост. Искаме да ти помогнем да си 
припомниш  връзката  си  с  Нефизическата  част  от  теб,  с 
Вътрешното ти Аз, което те усеща и участва заедно с теб 
във всичко, което правиш.

Не  си  спомняш  подробности  за  живота  си  преди  да 
дойдеш в това физическо тяло, но твоето Вътрешно Аз знае 
прекрасно  в  какво  си  се  превърнал  и  непрекъснато  ти 
изпраща информация, с която иска да ти помогне да живееш 
по възможно най-радостния начин във всеки един момент.

Когато си дошъл в този свят, ти не си взел със себе и 
спомена  за  предишните  си  преживявания,  защото  подобна 
информация би могла само да те разсейва от силата на 
настоящето. Благодарение обаче, на своето Вътрешно Аз, ти 
имаш достъп до знанията на тази по-широка перспектива, на 
Абсолютното си Аз. Тази по-широка, Нефизическа част от 
теб общува с теб и го прави още от деня, в който си се 
родил в това физическо тяло. Това общуване се осъществява 



под много различни форми и най-важната от тях - емоцията, 
е позната на всички.  
Всяка емоция е или приятна, или неприятна

Всяка  емоция,  която  изпитваш,  без  изключени,  е 
послание от твоето Вътрешно Аз, което ти показва доколко 
е целесъобразно това, което в този момент мислиш, говориш 
или вършиш. С други думи, когато помислиш нещо, което не 
е в хармония с цялостното ти намерение, Вътрешното Аз ти 
изпраща  отрицателна  емоция.  Когато  правиш  или  казваш 
нещо, което не е в хармония с истинската ти същност и с 
това, което желаеш, Вътрешното Аз ти изпраща отрицателна 
емоция.  По  същия  начин  ,когато  говориш,  мислиш  или 
действаш по посока на това, което е в хармония с твоите 
намерения, Вътрешното Аз ти изпраща положителна емоция.

Съществуват само две емоции - едната е приятна, а 
другата  е  неприятна. Наричаш  ги  с  различни  имена  в 
зависимост от ситуацията, която ги е предизвикала. Когато 
обаче,  разбереш,  че  тази  Система  за  Напътствие  (чиито 
послания  извират  от  вътрешността  ти  под  формата  на 
емоция)  ти  говори  от  твоята  по-широка  перспектива,  ще 
осъзнаеш, че можеш да реализираш всички стремежи, с които 
си дошъл в това физическо тяло. А също така и че имаш 
възможност да вземеш предвид всички подробности на всички 
свои желания и убеждения, за да можеш да вземаш най-
правилните решения във всеки един момент.

Мога да се доверя на вътрешния си глас
Много хора пренебрегват собствената си интуиция, като 

я заместват с мнението на родители, учители, специалисти 
и какви ли не водачи. Но колкото повече търсиш напътствия 
от други, толкова повече се отдалечаваш от собствените си 
мъдри съвети. Затова, когато напомняме на физическите си 
приятели  какво  са  всъщност  и  им  помагаме  отново  да 
преоткрият връзката си със Системата за Напътствие, която 
се намира във всеки човек, често усещаме колебание от 
тяхна  страна.  Те  толкова  дълго  са  били  убеждавани  в 
собствената  им  липса  на  правота  и  стойност,  че  се 
страхуват  да  продължат  напред,  доверявайки  се  на 
собствените  си  напътствия  и  на  собствената  си  съвест, 
защото  вярват,  че  другите  знаят  по-добре  какво  е  по-
правилно за тях.

Ние искаме да ти помогнем да си припомниш, че си 
силно,  стойностно  същество,  а  също  и  да  си  припомниш 
каква  е  причината  да  дойдеш  в  тази  пространствено  - 
времева реалност. Искаме да ти припомним намерението ти 



да  изследваш  контраста  на  този  смайващо  разнообразен 
свят, знаейки, че той ще поражда в теб непрестанен поток 
от нови стремежи и че истинската ти същност - твоето 
Вътрешно  Аз,  Абсолютно  Аз  или  Първоизточник  -  изпитва 
безкрайна  радост  от  твоето  израстване.  Искаме  да  си 
спомниш, че по интензивността на емоциите си във всеки 
момент можеш да усетиш дали гледаш на всяка ситуация през 
очите на своята по-мъдра същност или сам се отразяваш от 
Първоизточника,  като  избираш  мисли,  които  не  са  в 
хармония  с  него.  С  други  думи,  когато  си  изпълнен  с 
любов, това означава, че начина, по който виждаш обекта 
на вниманието ти, съвпада с начина, по който го вижда 
твоето  Вътрешно  Аз.  Когато  изпитваш  омраза,  това 
означава, че връзката ти с Вътрешната ти Същност липсва.

Ти инстинктивно си знаел всичко това, особено когато 
си  бил  по-малък,  но  постепенно  усещанията  ти  са  били 
притъпени  от  настояванията  на  по-възрастните  и  според 
собствените  ти  думи,  "по-мъдри"  от  теб  хора.  Те  са 
вложили огромно усилие в това да те убедят, че не можеш 
да се доверяваш на собствените си импулси.

И така, по-голямата част от физическите Същества не 
вярват  в  самите  себе  си,  което  ни  изумява,  защото 
напътствието, което извира от вас самите, е единственото, 
в което можете да вярвате. Вместо това, вие прекарвате 
по-голямата  част  от  живота  си  в  търсене  на  набор  от 
правила  или  на  група  хора  (религиозна  или  политическа 
общност, ако щете), които да ви кажат какво е правилно и 
какво не. А след това прекарвате остатъка от живота си в 
опити да се вкарате в граници, поставени от другите и да 
внедрите  тези  стари  правила  -  понякога  написани  преди 
хиляди  години  -  в  един  нов  живот.  Резултатът,  както 
виждате, е най-вече чувство за безсилие или в най-добрия 
случай на объркване. Прави ни впечатление също, че всяка 
година много от вас умират, докато спорите за това чий 
набор  от  правила  е  по-подходящ.  Ние  ви  казваме:  Този 
пълен, вездесъщ, непроменим и абсолютно правилен набор от 
правила, които търсите, не съществува - защото вие сте 
вечно променящи се, вечно израстващи Същества.

Ако къщата ти гори, пожарникарите дойдат с пожарната 
си кола и с големите си маркучи, от които пръскат големи 
струи вода, започнат да поливат къщата ти, за да изгасят 
пламъците, ти би казал: "Наистина, това е най-уместното 
поведение". Но ако къщата ти не гори и същите пожарникари 
дойдат и започнат да пръскат вода с маркучите си, ти би 
казал: "Ама, наистина това е крайно неуместно!" 



Същото е и със законите, които си предавате един на 
друг: По-голямата част от старите ви правила и закони не 
са  подходящи  за  живота,  който  живеете  сега.  Ако  не 
искахте  да  израствате,  нямаше  да  сте  тук,  в  този 
физически  свят.  Вие  сте  тук  в  качеството  си  на 
еволюиращи,  вечно  променящи  се,  вечно  израстващи 
Същества, защото искате да прибавите към това, което вече 
разбирате. Искате да добавите към Всичко, Което Е... Ако 
истините,  открити  преди  хиляди  години  бяха  абсолютни, 
нямаше да има причина за вашето съществуване тук в този 
момент. 

Как привличам нещата, които идват при мен?
Отначало,  нашето  твърдение,  че  вие  сте  творци  на 

собствената  си  действителност,  бива  прието  с  радост, 
защото  хората  копнеят  за  контрол  върху  собствения  си 
живот. Когато обаче, разберете, че всичко, което идва при 
вас,  е  привлечено  от  собствените  ви  мисли  (получаваш 
това, за което мислиш, независимо дали го искаш или не), 
някои от вас започват да се притесняват, защото ви се 
струва, че от вас се иска непрекъснато да наблюдавате 
мислите си, да ги сортирате и да мислите само тези, които 
ще ви донесат неща, които искате. 

Аз съм единственият творец на живота си
Големият  въпрос,  който  обикновено  изниква  в  тази 

точка на разговора, е:
"Абрахам, откъде да знам, че мога да имам доверие на 

това, което извира от мен? Няма ли някой по-голям от мен, 
който създава правилата и иска от мен да мисля и да правя 
точно определени неща? ".

А ние отговаряме, че ти си творец на собствения си 
живот и си дошъл в това физическо тяло със силата на 
собственото си желание. Не си тук, за да докажеш, че си 
достоен за нещо друго. Не си тук, защото търсиш спасение 
на  някакво  друго  ниво  на  съществуване.  Тук  си  с 
определена цел. Искал си да бъдеш Съзнателен творец и си 
избрал това физическо измерение, където съществуват време 
и   пространство,  за  да  можеш  да  настроиш  по-фино 
разбирането си и да се радваш на това, което създаваш с 
мислите си, като му позволяваш да дойде в живота ти. Ти 
добавяш  към  разширяването  на  самата  Вселена  и  Всичко, 
Което Е печели от това, че живееш, от физическия ти живот 
тук на земята и от твоето израстване.

Всичко, което правиш, радва онова, което искаш да 
зарадваш. Няма списък с неща, които са правилни и друг 



списък с неща, които са грешни - има само неща, които са 
в хармония с истинските ти цели и стремежи и неща, които 
не са в хармония с тях. Можеш да разчиташ на вътрешното 
Напътствие, което извира от теб самия, да ти каже кога си 
в хармония с естественото си състояние на Благополучие.
 

Като  магнит  привличам  мисли,  чиято  вибрация  е  в 
хармония с моята

Законът за Привличането е отговорен за огромната част 
от нещата, които виждаш в живота си. Имате много фрази, 
които изразяват частичното ви разбиране на този Закон. 
Казвате: "Злото никога не идва само". Казвате: "Колкото 
повече, толкова повече". Казвате: "Денят се познава от 
сутринта". Но дори казвайки тези неща, повечето от вас не 
разбират колко силен е всъщност Законът за Привличането. 
Той  привлича  хората  един  към  друг.  Всяко  събитие  и 
обстоятелство  е  резултат  от  него...  Мислите,  които  са 
сходни една с друга, се привличат като магнит по силата 
на Закона за Привличането, а хората, които се чувстват по 
определен начин, биват привлечени един към друг отново, 
благодарение на Закона. Собствените ти мисли се натрупват 
една връз друга, докато това, което някога е било съвсем 
мъничка и незначителна идейка, не се превърне в силно 
убеждение единствено под влияние на вниманието, което си 
насочвал към него.

Благодарение на Закона за Привличането всеки от вас 
е като силен магнит, който привлича повече от това, което 
чувствате във всеки момент.
    

Когато мислим и говорим, ние творим.
Никой друг не твори в живота ти. Всичко около теб се 

случва заради теб. Когато гледаш собствения си живот и 
живота на хората около теб, искаме да разбереш, че няма и 
най-малко доказателство, което да обори силните Закони, 
за които ти говорим. Като започнеш да забелязваш пряката 
връзка между това, което мислиш и говориш и това, което 
получаваш,  ще  започнеш  да  разбираш  по-пълно  Закона  за 
Привличането.  Тогава  и  желанието  ти  да  използваш 
Системата си за Напътствие, за да насочваш мислите си 
съзнателно, ще стане по-силно. И, естествено, ще разбираш 
много  по-добре  живота  на  хората  около  теб.  (Всъщност, 
често  е  дори  по-лесно  да  видиш  тази  зависимост  у 
другите).

Забелязал ли си, че онези, които най-много говорят за 
болести, се разболяват все повече и повече? Забелязал ли 



си, че онези, които говорят за бедност, живеят все по-
бедно,  а  тези,  които  говорят  за  благосъстояние, 
забогатяват все повече? Мислите ти са магнит и вниманието 
ти към тях ги прави все по-силни, докато накрая онова, 
което си мислел, става част от живота ти. Когато разбереш 
това, желанието ти да се съобразяваш с начина, по който 
се  чувстваш,  ще  се  увеличи  и  това  ще  ти  помогне  да 
избираш посоката на мислите си по-съзнателно.

Лесно е да видиш действието на Закона за Привличането 
в разговор с друг човек. Представи си, например, че твоя 
приятелка  говори  за  нещо,  което  преживява  и  тъй  като 
искаш  да  си  съпричастен,  ти  се  съсредоточаваш  върху 
думите  й  и  слушаш  примерите,  които  ти  дава,  за  да 
илюстрира  това,  което  й  се  случва.  Не  след  дълго  в 
собствената  ти  глава  започват  да  изникват  примери  за 
подобни ситуации. Когато и ти се включиш в разговора и 
разкажеш случки от своя опит на същата тема, мисловната 
вибрация става още по-силна. С достатъчно внимание към 
тези теми и с достатъчно разговори  за нещата, които са 
ти се случвали, още от същите неща ще дойдат при теб. 
Когато още и още мисли, свързани с това, което не искаш, 
изникват в съзнанието ти, накрая ще се намериш притиснат 
отвсякъде от мисли, думи и преживявания, които те водят 
все  по-сигурно  към  това,  което  не  искаш.  (Така  ти  и 
приятелката ти ще имате още повече неприятни истории за 
разказване.)

Ако обаче, обърнеш внимание на начина, по който се 
чувстваш, когато разговора започне да клони към нещата, 
които не искаш, ще усетиш неприятно чувство в стомаха си. 
Ще разпознаеш това Напътствие, което ти казва: "Мислиш и 
говориш  за  неща,  които  не  желаеш".  Причината  за  този 
сигнал,  за  този  "сигнал  за  тревога",  е  разминаването 
между  истинската  ти  същност,  истинското  ти  желание  и 
мислите, върху които си се съсредоточил в този момент. 
Емоциите ти показват липсата на хармония. Системата за 
Напътствие  ти  сигнализира,  че  докато  мислиш  и  говориш 
тези нежелани неща, ти си като магнит, който привлича 
сходни обстоятелства, събития и други Същества към теб, и 
скоро ще ти се наложи да преживееш точно това нежелано 
нещо, за което мислиш и говориш в момента. 

По същият начин, ако говориш за нещата, които искаш, 
мислите  ти  ще  бъдат  привлечени  именно  към  тях.  Ще 
привличаш към себе си повече хора, които ще говорят за 
исканото от теб. И през цялото време, през което говориш 
за  исканото  от  теб,  Вътрешното  Аз  ще  ти  изпраща 



положителни емоции, за да ти покаже, че ти и това, което 
в  момента  привличаш  към  себе  си,  сте  във  вибрационна 
хармония с онова, към което се стремиш.
       

Деликатното равновесие между искането и допускането
Науката  за  Съзнателното  Сътворяване  е  много  фино 

балансиран Закон. Той се състои от две части: от едната 
страна е мисълта за това, което искаш, а от другата - 
очакването, вярата или допускането в живота ти на нещата, 
които създаваш с мисълта си.

Когато кажеш: "искам нова червена кола", с тази мисъл 
ти буквално си започнал да сътворяваш тази червена кола в 
живота си. И сега, колкото повече внимание отделяш на 
тази мисъл, толкова ти е по-лесно да си представиш как я 
караш и толкова повече се вълнуваш при мисълта за нея. А 
колкото  повече  се  вълнуваш,  колкото  по-силна  емоция 
изпитваш, когато мислиш за червената си кола, толкова по-
бързо тя ще дойде в живота ти. Когато я сътворяваш с 
мислите си и изпитваш положителната емоция на радостното 
очакване, тя вече е на път към теб. Била е създадена, 
вече съществува и за да дойде в живота ти, трябва само да 
я допуснеш. Това става като я очакваш и като вярваш, че 
ще се появи в живота ти. 

Когато се съмняваш в способността си да имаш тази 
нова червена кола, ти пречиш на творението си. Ако кажеш: 
"Искам  нова  червена  кола",  ти  вече  си  започнал  да  я 
създаваш,  но  ако  след  това  добавиш:  "...но  е  твърде 
скъпа", ти се задържаш настрана от творението си. Като си 
поискал,  ти  си  изпълнил  първата  част  от  творческия 
процес, но сега сам си пречиш да получиш това, което 
желаеш, защото не вярваш, не очакваш, не допускаш. За да 
сътвориш нещо и то да се появи в живота ти, е необходимо 
да изпълниш и двете части на процеса.

Това, че говориш за обекта на сътворяването си, не 
непременно  означава,  че  го  допускаш.  Когато  мислиш  за 
новата си червена кола и изпитваш радостно вълнение, ти я 
допускаш. Но когато мислиш за нея и се тревожиш, че не 
можеш да я имаш, или си обезсърчен, защото все още не е 
дошла  при  теб,  ти  всъщност  се  съсредоточаваш  върху 
липсата й и не я допускаш в живота си.

Понякога, в ранните етапи на сътворяването на нещо 
желано, ти си на път да го получиш, защото си въодушевен 
и си изпълнен с радостно очакване, но след това споделяш 
желанието си с друг, който започва да ти изрежда безброй 
доводи за това как не можеш да го имаш или защо не бива 



да го имаш. Отрицателното влияние на приятеля ти не ти 
прави  добра  услуга,  защото  когато  си  бил  съсредоточен 
върху самото желание, ти си привличал, но сега, когато си 
съсредоточен върху липсата на това, което желаеш, ти го 
отблъскваш от себе си.

Как се чувствам - добре или зле?
Когато казваш: "Искам нова червена кола и знам, че тя 

идва към мен", това е така, но когато казваш: "Ама къде 
е? Чакам от толкова дълго време. Повярвах на Абрахам, но 
това, което искам, не идва", ти вече не си съсредоточен 
върху  това,  което  искаш.  Сега  си  съсредоточен  върху 
отсъствието  на  това,  което  искаш  и  Законът  за 
Привличането ти носи това, за което мислиш.

Ако  се  съсредоточаваш  върху  това,  което  искаш, 
каквото и да е то, ще го получиш. Ако се съсредоточаваш 
върху липсата на това, което искаш, ще получиш още липса. 
Всяко нещо има две страни - това, което искаш и липсата 
на това, което искаш. Ако обръщаш внимание на чувствата 
си, винаги ще знаеш дали си съсредоточен върху желаното 
или върху липсата му, защото когато мислиш за желаното, 
ти се чувстваш добре, а когато мислиш за липсата му, се 
чувстваш зле. 
Когато  казваш:  "Искам  пари,  за  да  живея  добре",  ти 
привличаш пари, но когато мислиш за нещата, които искаш, 
а  не  можеш  да  си  позволиш  и  забелязваш  липсата  им, 
отблъскваш изобилието от себе си.

Едно упражнение за Съзнателно сътворяване
Едно  упражнение,  което  ще  ти  помогне  да  твориш 

съзнателно:
Вземи три листа хартия и най-отгоре на всеки от тях 

напиши по едно нещо, което искаш. Сега вземи първия лист 
и под желанието, което си написал, добави: "Искам това, 
защото...". Напиши всичко, което ти хрумне, нещата, които 
ти идват отвътре, не се насилвай. Когато идеите ти спрат 
да се леят, спри да пишеш. Засега е достатъчно.

Сега обърни листа и от другата му страна, най-отгоре, 
напиши:

"Вярвам, че желанието ми ще се изпълни, защото..."
Едната страна на листа набляга на това, което искаш 

(първата  страна  на  Съзнателното  Сътворяване).  Другата 
страна усилва вярата ти, че ще го получиш (втората част 
на Съзнателното Сътворяване). Когато си се съсредоточил и 
си  активирал  във  вибрациите  си  и  двете  страни  на 



уравнението, ти си в състояние да получиш проявлението на 
желанието си, защото успешно си изпълнил и двата етапа от 
Съзнателния Процес. Сега е необходимо само да го искаш и 
да продължаваш да вярваш, че ще го получиш и то ще стане 
твое. 

Няма ограничение на нещата, които можеш да сътвориш 
едновременно, защото не е трудно да искаш нещо и в същото 
време да вярваш, че ще го получиш. В началото, докато все 
още се учиш да фокусираш мислите си, може би е по-добре 
да  се  съсредоточаваш  върху  две  или  три  неща,  защото 
колкото  по-дълъг  е  списъкът  с  нещата,  върху  които 
работиш,  толкова  по-голяма  е  опасността  в  теб  да  се 
промъкне съмнение при вида на всичко, което все още не си 
постигнал. Колкото по-дълго го правиш, толкова по-добре 
ще можеш да съсредоточаваш мислите си, докато след време 
причината да ограничаваш списъка си ще отпадне.

Преди да привлечеш каквото и да било в живота си, 
първо трябва да помислиш за него. Мисълта ти е покана и 
без нея то не може да дойде при теб. Ние ти препоръчваме 
съзнателно  да  определиш  какво  искаш  и  след  това 
целенасочено  да  мислиш  за  нещата,  които  искаш. 
Същевременно,  умишлено  избягвай  да  мислиш  за  нещата, 
които не искаш. Предлагаме ти също така да отделяш по 
няколко минути всеки ден, за да сядаш и съзнателно да 
рисуваш с мислите си един вид картина на това какъв искаш 
да  бъде  живота  ти.  Наричаме  това  Работилница  за 
Съзнателно Сътворяване.

Мислите,  които  предизвикват  силна  емоция,  се 
проявяват по-бързо

Казвали  сме,  че  мислите  ти  са  магнетични.  Искаме 
обаче, да направим пояснение: въпреки че всяка мисъл има 
творчески потенциал, мислите, които не предизвикват силни 
емоции, не привличат нищо в живота ти. Когато мислиш за 
нещо, което те кара да изпитваш силни емоции, независимо 
дали  положителни  или  отрицателни,  то  бързо  се 
материализира. Емоцията, която изпитваш, е послание от 
Вътрешното Аз, което ти показва, че си получил достъп до 
силата на Вселената.

Например, отиваш на кино с приятел и гледате филм на 
ужасите. Докато си там, ти се съсредоточаваш върху всички 
страховити  подробности,  които  се  появяват  на  екрана, 
съпроводени от реалистични цветове и звуци. В този момент 
ти си в Работилницата, която създава отрицателни неща. 
Защото  емоцията,  която  изпитваш,  докато  гледаш  това, 



което не желаеш да видиш в живота си, е всъщност твоето 
Вътрешно Аз, което ти казва: Образът, който виждаш, е 
толкова жив и реалистичен, че сега Вселената го зарежда с 
още енергия.

За щастие, на излизане от киното ти си казваш: "Това 
беше само един филм" и няма да очакваш да се появи в 
живота ти. Не вярваш, че може да ти се случи, така че не 
изпълняваш втората част от процеса. Мислил си за него и 
си изпитвал силна емоция, така че си го създал, но не го 
допускаш в живота си, защото не го очакваш. Ако обаче, на 
излизане от киното приятелят ти каже: "Може да е само 
филм,  но  веднъж  и  на  мен  ми  се  случи  нещо  подобно", 
тогава може да се замислиш по-сериозно и да започнеш да 
вярваш или да очакваш, че може да се случи и на теб - и 
така ще стане. Мисълта за нещо, от една страна, и вярата 
или очакването, че то ще се случи, от друга, са причина 
за всичко, което идва в живота ти.

Ако го искаш и го очакваш, съвсем скоро то ще е твое. 
Често обаче, искането и очакването не са еднакво силни. 
Понякога искаш много силно, но вярата отстъпва напълно. 
Например в историята за жената, чието дете било затиснато 
от автомобил, тя не вярва, че може да повдигне тежката 
кола от детето си, но желанието й е толкова силно, че 
успява. От друга страна светът е пълен с примери, в които 
вярата е силна, а желанието - не. Сътворяването на болест 
като рака например е един от тези примери, в които вярата 
е огромна, а желанието - не.

Много от вас навлизат в това, което бихме нарекли 
Работилница с отрицателни резултати, по няколко пъти на 
ден. Когато седиш на бюрото си с купчина сметки в ръка и 
изпитваш напрежение или дори страх, че нямаш достатъчно 
пари да ги платиш, ти си в  Работилница с отрицателни 
резултати.  Защото  докато  седиш  и  мислиш  за  това  как 
парите не ти стигат, ти правиш точно необходимото, за да 
създадеш още от това, което не искаш. Начинът, по който 
се чувстваш, е сигнал от Вътрешното Аз, който ти казва, 
че мислите ти не са в хармония с това, което искаш.
 

Обобщение на процеса Съзнателно сътворяване
Нека обобщим всичко, което сме казали до тук, за да 

имаш  ясен  и  конкретен  план,  който  да  ти  помогне  да 
контролираш съзнателно собствения си живот. Първо трябва 
да осъзнаеш, че в теб има повече, отколкото виждаш тук 
във физическото си тяло и че има една по-голяма, по-мъдра 
и със сигурност по-стара част от теб, която помни всичко, 



което си преживял. А най-важното е, че тази част от теб 
знае  какво  представляваш  сега  и  от  своята  всеобхватна 
гледна точка може да ти предложи ясна и пълна информация, 
събрана от всичките ти преживявания, относно това доколко 
нещата, които правиш, казваш или мислиш в даден момент 
или пък си на път да кажеш или направиш, са подходящи.

И  ако  сега  определиш  ясно  какви  са  намеренията  и 
стремежите ти за момента, Системата ти за Напътствие ще 
бъде дори още по-ефективна. Защото тя има възможност да 
обхване  цялата  информация,  събрана  от  всичките  ти 
преживявания  (всичките  ти  намерения,  всички  желания  и 
убеждения) и да я сравни с това, което правиш или си на 
път да направиш, за да те насочи възможно най-добре. 

През целия ден обръщай внимание на начина, по който 
се чувстваш. И когато откриеш, че изпитваш отрицателна 
емоция, спри да правиш това, което я предизвиква, защото 
отрицателната емоция означава, че точно в този  момент 
създаваш  нещо  отрицателно.  Отрицателната  емоция  се 
появява, само когато сътворяваш нещо отрицателно. Когато 
усетиш,  че  изпитваш  отрицателна  емоция  -  без  значение 
защо, без значение как се е стигнало дотам, без значение 
каква  е  ситуацията  -  престани  да  правиш  това,  което 
правиш и съсредоточи мислите си върху нещо, което те кара 
да се чувстваш по-добре.

Отделяй  за  Съзнателно  Сътворяване  по  15-20  минути 
всеки ден, през което време седни спокойно и без да се 
разсейваш  и  да  се  притесняваш  от  нищо,  започни  да 
фантазираш какъв искаш да бъде живота ти, какъв искаш да 
виждаш  себе  си  и  си  представяй,  че  си  заобиколен  от 
нещата, които ти доставят удоволствие.
   

Вниманието към това, което е, привлича още от това, 
което е

Законът за Привличането откликва на теб. На твоята 
точка  на  привличане,  а  тя  е  такава,  каквато  е, 
благодарение  на  мислите  ти.  Начинът,  по  който  се 
чувстваш, зависи от това, за което мислиш.  Така че това, 
което чувстваш,  е твоята силна и магнетична точка на 
привличане. 
Когато  се  чувстваш  беден,  не  можеш  да  привлечеш 
богатство.  Когато  се  чувстваш  дебел,  не  можеш  да 
привлечеш  слабо  тяло.  Когато  се  чувстваш  самотен,  не 
можеш да привлечеш другар - това противоречи на Закона. 
Много от околните искат да ти изтъкнат "реалността". Те 
казват: "Погледни фактите. Погледни това, което е." А ние 



ти казваме, че ако можеш да видиш само това, което е, 
тогава под влияние на Закона за Привличането ще създаваш 
единствено още от това, което е... за да привлечеш нещо 
различно или нещо повече, трябва да можеш да погледнеш 
отвъд това, което е.

Емоциите,  предизвикани  от  това,  което  е,  ще  те 
заковат като с пирон за мястото ти. Само емоционалната 
(щастлива) фантазия за това, което би искал да започнеш 
да привличаш, ще ти донесе желаната промяна. Голяма част 
от това, което съществува в живота ти, ти харесва, така 
че продължавай да мислиш за него и ще го задържиш при 
себе си. Но трябва да отклониш вниманието си от всичко, 
което не желаеш.
    

Благодарността за нещо го привлича към мен
Мислите, които извикват емоция, са именно тези, които 

бързо предизвикват промяна в живота ти. Мислите, които не 
предизвикват  емоция,  само  поддържат  това,  което  вече 
съществува.  И  така,  начинът  да  задържиш  нещата,  които 
вече си създал и цениш високо, е като продължиш да бъдеш 
благодарен за тях. А за нещата, които все още нямаш, но 
много искаш да получиш (и то скоро), трябва да мислиш 
ясно, целенасочено и емоционално.

Особено полезно е да мислиш за положителните страни 
на нещата, които са най-важни за теб. Всеки път, когато 
се  върнеш  към  дадена  мисъл,  вниманието  ти  към 
подробностите ще се изостря все повече и повече. Колкото 
повече подробности забелязваш, толкова по-силна емоция ще 
изпитваш. Като използваш Творческата Работилница по този 
начин, ти правиш всичко, което се иска, за да твориш 
съзнателно  -  мислиш  за  нещо,  което  искаш  и  изпитваш 
положителна  емоция,  с  което  позволяваш  на  това,  което 
желаеш, да се материализира. Ако ходиш често в своята 
Работилница, ще забележиш явна зависимост между нещата, 
за които мислиш, докато си в нея и това, което се случва 
в живота ти.

Действат ли Вселенските Закони, дори когато не вярвам 
в тях?

Джери: Абрахам, тези Закони, за които говорите, тези 
Вселенски Закони важат ли, ако ние не вярваме в тях? 

Абрахам: Разбира  се,  ти  излъчваш  вибрация,  дори 
когато не го осъзнаваш и ние точно това наричаме "да 
твориш неосъзнато". Не можеш да изключиш своя Творчески 
механизъм,  той  работи  винаги,  а  Законите  винаги  му 



откликват. Точно затова е толкова важно да разбираш как 
действат. Ако не ги разбираш, сякаш играеш игра без да 
знаеш правилата. Като играеш играта по този начин, не 
разбираш защо резултатите ти са такива, каквито са. Да 
играеш  така  е  доста  обезсърчаващо  и  на  повечето  хора 
бързо им се отщява.

Как да не привличам това, което не желая?
Джери: Абрахам,  какво  трябва  да  направим,  за  да 

престанем да привличаме неща, които не желаем?
Абрахам: Не  мислете  за  това,  което  не  искате.  Не 

обръщайте внимание на това, което не искате - вниманието 
ви го привлича. Колкото повече мислиш за нещо, толкова 
по-силна  става  самата  мисъл  и  толкова  по-силна  емоция 
изпитваш. Ако обаче, кажеш: "няма вече да мисля за това", 
всъщност в този момент продължаваш да мислиш за него. 
Тайната е да мислиш за нещо друго - нещо, което искаш. 
Ако се упражняваш, след време, по начина, по който се 
чувстваш, ще можеш да познаеш дали мислиш за нещо, което 
искаш или за нещо, което не искаш.
   

В това цивилизовано общество сякаш не достига радост
Джери: Според  мен  живеем  в  много  цивилизовано 

общество,  в  икономически  и  социален  аспект  сме  доста 
добре и въпреки това не виждам много радостни хора около 
себе си - по улиците, в градския транспорт и т.н. И това 
ли  се  дължи  на  факторите,  за  които  говорихте...,  че 
хората имат слабо желание и силни убеждения? 

Абрахам: Повечето  хора  настройват  вибрацията  си 
предимно  към  това,  което  наблюдават  около  себе  си. 
Затова, когато видят нещо, което ги кара да се чувстват 
добре, те изпитват радост, а когато видят нещо, което ги 
кара да се чувстват зле, не изпитват радост. Повечето 
хора не вярват, че могат да контролират начина, по който 
се  чувстват,  защото  не  си  представят,  че  могат  да 
контролират  обстоятелствата,  които  извикват  тази 
емоционална  реакция  у  тях.  Именно  убеждението  им,  че 
нямат власт над собствения си живот, е причина за липсата 
на радост, която забелязваш. И трябва да ти напомним, че 
ако  продължаваш  да  обръщаш  внимание  на  това,  твоята 
радост също ще изчезне.

Искам да желая по-страстно
Джери: Казвали сте ни също така, че ако искаме нещо 

много силно, не е задължително вярата ни да е толкова 



голяма.  Как  да  създадем  страстно  желание  в  тази 
Работилница, за която говорите? 

Абрахам: Всичко  трябва  да  има  начало.  Много  от 
хората, които общуват с нас, казват: "Абрахам, разбирам 
какво се опитвате да ми кажете, но не знам какво искам".А 
ние отговаряме:  "Започни като си кажеш: Искам да знам 
какво искам". Защото като формулираш това желание, ти ще 
се  превърнеш  в  магнит,  който  ще  привлече  всяка 
информация, която да ти помогне да разбереш какво искаш. 
Започни отнякъде и позволи на Закона за Привличането да 
ти донесе примери и избори, и колкото повече мислиш за 
тези избори, толкова по-горещо ще желаеш.

Към каквато и мисъл да насочиш вниманието си, тя ще 
стане по-силна и съответната емоция също ще се усили. 
Когато  мислиш  за  това,  което  искаш  и  продължаваш  да 
добавяш подробности в тази картина, самата мисъл става 
по-силна. А когато мислиш за нещо, което желаеш и после 
за това, че то все още не е дошло при теб.., а после за 
това колко хубаво би било да го имаш, но след това си 
спомниш,  че  е  много  скъпо  и  не  можеш  да  си  го 
позволиш..., това  лутане напред-назад притъпява емоциите 
и намалява силата на мислите ти.

Мога ли да се освободя от вредните убеждения?
Джери: Можем ли да творим в точно определена желана 

от нас посока, въпреки че от други хора сме научени да 
вярваме, че съдбата ни е съвсем различна?

Абрахам: Ако  го  искате  достатъчно  силно  -  да. 
Майката, за която споменахме по-рано, е била научена от 
обществото и от собствения си опит да вярва, че не може 
да повдигне толкова тежка кола и въпреки това, когато 
желанието й е било достатъчно силно (когато детето й е 
било в опасност), е успяла да го стори. Така че, ако 
искането  е  достатъчно  силно,  то  може  да  надделее  над 
убежденията. 

Убежденията  са  силно  нещо  и  не  е  лесно  да  бъдат 
променени,  но  е  възможно.  Като  продължаваш  да  търсиш 
мисли, които те карат да се чувстваш все по-добре, ти ще 
ги намираш и ще ги активираш, а Законът за Привличането 
ще откликва и след време новият ти живот ще отразява тези 
промени в мисленето ти. Ако се придържаш към схващането, 
че може да се вярва само на онова, което е подкрепено от 
очевидни "факти", за теб нищо не може да се промени. Ако 
обаче, разбираш, че като пренасочиш мислите си, откликът 
на  Закона  за  Привличането  ще  ти  донесе  нови  "факти", 



значи разбираш силата на Съзнателното Сътворяване.     

Могат ли убежденията от минали животи да повлияят 
върху сегашния ми живот?

Джери: Има ли мисли (или вярвания) от минали животи, 
които  все  още  създават  или  са  способни  да  създават 
обстоятелства в сегашния живот?

Абрахам: Ти си вечно израстващо Същество, а твоето 
Вътрешно Аз е кулминацията на всичко, което някога си 
преживял. То не само вярва, а със сигурност знае колко 
скъпоценно  и  достойно  Същество  си  и  затова,  когато 
избираш мисли, които съвпадат с тези на Вътрешното ти Аз, 
ти усещаш яснотата на това знание.

Подробностите  от  минали  животи  не  могат  да  ти 
повлияят в този. По този въпрос има голямо объркване, 
защото мнозина от вас не могат да приемат, че сами творят 
живота си. Те казват: "В този живот съм дебел, защото в 
миналия съм умирал от глад". А ние казваме: "Няма нищо от 
твоите минали животи, което да може да повлияе на това, 
което сега правиш, освен ако по някакъв начин не узнаеш 
за  него  и  не  започнеш  да  насочваш  вниманието  си  към 
него."

Могат ли моите отрицателни очаквания да повлияят на 
Благополучието на други?

Джери: Ако  в  загрижеността  си  за  някого,  когото 
обичаме, насочим мислите си към нещо лошо, което може да 
му се случи, възможно ли е с това, че мислим за някакъв 
проблем в неговия живот, всъщност да му навредим? 

Абрахам: Не можеш да твориш в живота на друг, защото 
не  можеш  да  настройваш  неговата  вибрация  (която  е  и 
неговата точка на привличане), вместо него. Но ако се 
съсредоточаваш върху нещо толкова дълго, че мисълта ти за 
него да стане силна и започнеш да изпитваш силни емоции, 
можеш да повлияеш на мислите на другия човек за него.

Помни, че повечето хора излъчват по-голямата част от 
вибрациите си в отговор на това, което наблюдават около 
себе си. Така че ако гледат теб и виждат загриженост в 
погледа ти или долавят страх в думите ти, могат да се 
наклонят в нежелана посока. 
Ако искаш да бъдеш от полза за другите, виждай ги такива, 
каквито искаш да бъдат. Това е влиянието, което искаш да 
им оказваш.
  

Мога ли да променя убежденията, внушени ми от други?



Джери: Ако умът на даден човек е бил "програмиран" от 
други да вярва в нещо и той реши, че това убеждение вече 
не му е полезно, как може да промени това, в което вярва? 

Абрахам: В тази ситуация ти пречат две неща: едното е 
влиянието  на  другите,  а  другото  -  влиянието  на 
собствените  ти  навици...  Ти  вече  си  развил  определени 
мисловни модели и лесно можеш да попаднеш в клопката на 
старите си навици, вместо да се насочиш към новите мисли, 
които  са  в  хармония  с  новото  ти  желание.  Трябва 
съзнателно да приложиш малко сила, или както казвате вие 
- воля, за да отклониш вниманието си в нова посока. 

"Програмирането", за което говориш, е само резултатът 
от това, че си се съсредоточил върху нещо и Законът за 
Привличането  е  откликнал  на  мислите  ти.  Всичко,  върху 
което се съсредоточаваш, става по-силно. Част от това, 
което  може  би  наричаш  "програмиране",  е  просто 
здравословна интеграция в сегашното общество, но друга 
част наистина пречи на личното ти израстване. След време 
и с упражнения ще можеш да правиш разлика между двете и 
да насочваш мислите си в посока на собствените си лични 
избори. Точно това е Съзнателното Сътворяване.
 

Моята силна точка е настоящето
Джери: Абрахам, има една фраза в книгите от серията 

Сет, която гласи: Вашата силна точка е в тук и сега. 
Какво значи това, според теб?  

Абрахам: Независимо дали мислиш за нещо, което се 
случва в този момент, нещо, което се е случило в миналото 
или нещо, което би искал да ти се случи в бъдещето, ти 
мислиш  сега.  Излъчваш  вибрацията  на  мисълта  си  в 
настоящето, а Законът за Привличането й откликва, така че 
твориш точно сега.

Полезно  е  също  така  да  разбереш,  че  емоциите  ти 
реагират  на  сегашната  ти  мисъл,  независимо  дали  тя  е 
отнася за миналото, настоящето или за бъдещето. Колкото 
по-силна е емоцията, която изпитваш, толкова по-силна е 
самата ти мисъл и толкова по-бързо привличаш в живота си 
неща, чиято вибрация съвпада с нея.

Може да си спомняш спор, който си провел преди много 
години или с човек, който отдавна е мъртъв, но като си 
спомняш  за  него  сега,  ти  активираш  вибрацията  му  в 
настоящето и точката ти на привличане се влияе от него в 
този момент.
 

Как се е появило първото отрицателно нещо?



Джери: Често се чудя как се е появила първата болест 
или първото отрицателно нещо. Вярно ли е, че всяко нещо 
се появява първо като мисъл? Като с първата електрическа 
крушка - първо се е появила мисълта за нея, а после е 
последвала и самата тя. Така че натрупването на повече 
болести или на повече хубави неща е само една стъпка 
отвъд нещо, което е било помислено в миналото?

Абрахам: Всички неща, независимо дали ги определяте 
като добри или лоши, са просто стъпки в дадена посока от 
мястото, където се намирате в момента.

Прав си в схващането си, че мисълта идва първа. Първо 
идва мисъл, след нея следва мисъл - форма, а след това - 
проявление.  Животът  ти  в  момента  е  платформа,  която 
вдъхновява следващата ти мисъл, както и тази след нея.

Когато  осъзнаеш,  че  независимо  дали  очакваш 
положителни или отрицателни неща, Законът за Привличането 
ще добавя сила към мисълта ти, докато накрая тя не се 
материализира,  може  би  ще  станеш  по-внимателен  към 
посоката на мислите. Нищо не се проявява само от първата 
незначителна мисъл за него. Необходимо е време и внимание 
преди  дадена  мисъл  да  стане  толкова  силна,  че  да  се 
материализира.  Точно  затова  всички  неща,  желани  или 
нежелани, се множат. С други думи, болестите стават все 
повече и по-тежки, защото хората насочват все по-голяма 
част от вниманието си към тях.
  

Въображението не е ли същото като визуализацията?
Джери: Абрахам,  как  бихте  дефинирали  думата 

въображение? Какво значи тя според вас?
Абрахам: Въображението е смесването и подреждането на 

мисли  в  най-разнообразни   комбинации.  То  наподобява 
наблюдаването  на  реална  ситуация.  Във  въображението 
обаче, не наблюдаваш нещо, което се случва в света около 
теб,  а  сам  рисуваш  образи.  Някои  използват  думата 
визуализация,  но  според  нас  има  тънка  разлика  между 
значението на двете думи. Визуализацията често е просто 
спомен за нещо, което някога си видял.  Под въображение 
имаме  предвид  съзнателно  да  съчетаваш  в  ума  си 
елементите, които искаш, за да създадеш желаната картина. 
С  други  думи,  съсредоточаваш  се  с  намерението  да 
предизвикаш  положителна  емоция.  Когато  казваме 
въображение, ние имаме предвид Съзнателно Сътворяване на 
собствената ти действителност.

Джери: Как  може  човек  да  визуализира  или  да  си 
представи нещо, което все още не е виждал, като например 



другар в живота, когото още не познава, дете, което още 
не се е родило, или професия, за която никога не се е 
замислял? 

Абрахам: Когато  наблюдаваш  света  около  себе  си, 
съзнателно  събирай  и  се  замисляй  за  нещата,  които  ти 
харесват. Забележи нечия красива усмивка или нечий хубав 
дом. Запомняй или си записвай нещата, които ти харесват в 
света и след това ги използвай, за да рисуваш с ума си 
картини на живота, които ти харесват. Не търси хора, на 
които  да  подражаваш,  защото  ти  си  уникален  и  твориш 
собствената си реалност.

След време ще откриеш или ще си спомниш, че това 
изкуство  на  въображението  кара  много  хубави  неща  да 
дойдат в живота ти, но дори само по себе си то е нещо 
много  приятно  и  забавно.  Когато  в  началото  си  кажеш: 
"Искам  да  знам  какво  искам",  по  силата  на  Закона  ще 
започнеш да привличаш всякакви примери. И като събираш 
информацията, която всеки ден идва при теб, нека всеки 
ден основната ти цел да бъде да търсиш неща, които искаш. 
След  това  можеш  да  се  огледаш  и  да  видиш  у  другите 
положителните черти, които искаш да притежава собствения 
ти партньор, приятел или работодател. Идеалният пример за 
подражание не съществува - ти го създаваш.

Понякога  ни  казват:  "Исках  да  бъда  богат,  но  се 
запознах с богат човек, който имаше разклатено здраве и 
рушащ се брак, затова започнах да асоциирам богатството с 
лошо здраве и съсипан брак, и престанах да го искам". А 
ние  отговаряме:  "Запази  за  себе  си  само  мисълта  за 
богатството,  ако  го  искаш   и  остави  настрани  лошото 
здраве и лошия брак".

Джери: Значи можем във въображението си да сглобим в 
един  образ  всички  черти,  които  искаме  да  притежава 
партньорът, детето или работата ни?

Абрахам: Да. Точно тази е целта на Работилницата. Тя 
е  място,  където  можеш  да  отидеш  и  да  започнеш 
необезпокояван да рисуваш картини в ума си. 

Джери: Значи не е задължително да бъде нещо, което 
някога е съществувало, а само това, което човек чувства, 
че иска да преживее?

Абрахам: Да, и докато работиш в Работилницата си, ще 
откриеш, че в повечето случаи то няма да дойде при теб 
веднага.  Ще  познаеш  кога  образът  се  е  избистрил  по 
вълнението, което ще изпиташ... случвало ли ти се е да 
работиш по някакъв проект и да мислиш за него, много да 
мислиш, и накрая да извикаш: "Имам чудесна идея!"? Точно 



това усещане на "Имам чудесна идея" е моментът, в който 
творението ти е завършено. С други думи, натрупвал си 
мисли в ума си, докато накрая картината е станала толкова 
ясна, че когато си намерил идеалната комбинация от мисли, 
Вътрешното  Аз  ти  е  изпратило  емоция,  с  която  ти  е 
доказало: Да, това е! Получи се! Целта на Работилницата е 
да мислиш за всякакви неща, докато накрая усетиш, че си 
попаднал на добра идея. 

Джери: Ако нещо, което желая силно и което съм си 
представял, все още не се е материализирало, каква е най-
вероятната причина за това? 

Абрахам: Ако ясно си си представял това, което искаш, 
то  трябва  да  дойде  при  теб  и  то  скоро.  Чистотата  на 
визуализацията е ключът към сбъдването на желанието ти и 
като казваме това, имаме предвид да мислиш само по посока 
на  това,  което  искаш.  Когато  си  казваш:  "Искам  това, 
но...", със своето „но“ ти го отменяш, унищожаваш го в 
зародиш.  Често  мислиш  също  толкова  и  дори  повече  за 
отсъствието  на  това,  което  желаеш.  Ако  нещото,  което 
желаеш, се бави, причината може да бъде само една: мислиш 
повече за отсъствието му, отколкото за присъствието му. 

Ако  можеш  да  определиш  какво  искаш  и  след  това 
съзнателно мислиш за него и си го представяш ясно, докато 
накрая го получиш, всяко твое желание ще се изпълнява 
много  бързо.  Ако  можеш  да  прекарваш  повече  време  в 
състоянието,  в  което  си  представяш  ясно  нещата,  които 
искаш, вместо да обръщаш внимание на това, което е, ще 
привличаш повече от това, което искаш, а не повече от 
това,  което  е.  Всичко  е  въпрос  на  промяна  в 
магнетичността на точката ти на привличане.
    

Търпението не е ли добродетел?
Джери: Абрахам, бихте ли казали на някого: "Просто 

бъди търпелив!"?
Абрахам: Когато  разбираш  Закона  за  Привличането  и 

започнеш  съзнателно  да  насочваш  мислите  си,  нещата, 
които искаш, ще потекат бързо и сигурно в живота ти - 
няма да има нужда от търпение. 

Ние не бихме посъветвали когото и да е да се учи на 
търпение, защото това предполага, че на нещата по принцип 
им отнема много време, за да се проявят в живота ти, а 
това не е вярно. Бавят се, само когато в мислите ти има 
противоречие. Ако се движиш напред, а после назад и после 
пак напред и пак назад, е възможно никога да не стигнеш 
до мястото, където искаш да бъдеш. Но когато спреш да се 



връщаш назад и продължаваш само напред, ще стигнеш бързо. 
А за това не ти е необходимо търпение.

Искам да направя великанска крачка
Джери: Добре, лесно е да направя малка крачка отвъд 

това, което съм и да правя малко повече, отколкото съм 
правел  до  този  момент,  да  бъда  малко  по-близо  до 
истинската си същност и да имам мъничко повече, отколкото 
имам сега. А ако искам да направя "великанска крачка", 
т.е. да постигна нещо, което е едва ли не отвъд всичко, 
което някога съм бил? Как мога да сътворя нещо подобно?

Абрахам: Браво. Налучка верния тон. Причината да ви е 
добре да правите малки крачки е, че ви е по-лесно да 
запазите  убежденията,  които  вече  имате  и  само  да  ги 
поразширите малко. Така ти не променяш вярванията си, а 
само  малко  ги  разширяваш.  "Великанската  крачка"  често 
предполага напълно да се освободиш от убеждението си и да 
го замениш с ново.

Великанските крачки се правят като сложиш повече вяра 
или  повече  допускане  в  уравнението.  Трябва  да  добавиш 
повече искане.

Не си ли съгласен, че майката, която е повдигнала 
колата  от  детето  си,  е  направила  такава  "великанска 
крачка"? Ако беше вдигала тежести, щеше да й отнеме много 
дълго  време  да  се  убеди  малко  по  малко,  че  може  да 
повдигне  нещо  толкова  тежко.  Но  точно  в  този  момент 
силното  й  желание  е  станало  причина  за  "великанската 
крачка".

Ние не сме привърженици на този вид скокове, защото 
за тях е необходим много силен контраст, който да причини 
огромен тласък в желанието ти и да може да даде смайващ 
резултат.  Но  този  резултат  почти  винаги  е  временен, 
защото  трайните  ти  убеждения  накрая  ще  те  върнат  към 
мястото,  от  което  си  тръгнал.  Постепенната  промяна  на 
вярванията по посока на това, което желаеш, е много по-
задоволяваш начин да твориш.   

Джери: Кажете ми още веднъж: как можем да разпалим 
желанието си? Как можем да се накараме да искаме повече?

Абрахам: Концентрирай мислите си върху това, което 
вярваш, че искаш и Законът за Привличането ще привлече 
още информация, примери и обстоятелства към творението 
ти. 

Разбираш ли, естествено е, когато гледаш това, което 
искаш,  да  изпитваш  силна,  положителна  емоция.  Така  че 
въпросът  е  да  задържиш  мислите  си  върху  това,  което 



желаеш. Ако е възможно, иди там, където са нещата, които 
искаш,  за  да  можеш  съзнателно  да  навлезеш  в  това 
състояние,  в  което  се  чувстваш  чудесно.  И  като  се 
чувстваш  добре,  всички  неща,  които   (според  теб)  са 
добри, ще започнат да идват в живота ти. 

Когато  се  съсредоточиш  върху  нещо,  Законът  за 
Привличането сам ще разпали желанието ти. Така че, ако ти 
се  струва  много  трудно  да  усилиш  желанието  си  и 
положителната си емоция, то е, защото първо мислиш за 
това,  което  искаш,  а  след  това  за  неговата 
противоположност,  което  ти  пречи  да  се  движиш  сигурно 
напред.
  

По-големите неща не се ли материализират по-трудно?
Джери: Тогава, според вас каква е причината почти 

всеки да усеща, че може да накара малките си желания да 
се сбъднат, но не и по-големите?

Абрахам: Това е така, защото не разбирате Закона и 
поставяте основите на това,  което може да бъде върху 
това, което е било... Когато разбираш Законите, знаеш, че 
не е по-трудно да сътвориш замък, отколкото копче. Те са 
равни.  Не  е  по-трудно  да  сътвориш  десет  милиона, 
отколкото  сто  хиляди.  Става  въпрос  за  едно  и  също 
приложение  на  един  и  същ  Закон  към  две  различни 
намерения.
   

Мога  ли  да  докажа  на  други,  че  тези  принципи 
действат?

Джери: Когато някой иска да изпробва тези Закони или 
принципи, за да докаже тяхната валидност на някой друг, и 
каже: "Нека ти покажа какво мога с тях", това влияе ли 
върху ефективността на Закона за Привличането?

Абрахам: Проблемът с опитите да докажеш нещо е това, 
че в повечето случаи се бориш срещу нещо, което не искаш. 
И  като  правиш  това,  ти  активираш  именно  него  във 
вибрацията си, с което си пречиш да постигнеш това, което 
искаш. Това може също така да те обезкуражи, защото ако 
другият  човек  изпитва  силни  съмнения,  той  може  да 
предизвика съмнения и у теб.

Няма нужда да доказваш с думи каквото и да било на 
когото  и  да  било. Нека  това,  което  си,  това,  което 
изживяваш,  да  бъде  примерът,  с  който  да  вдъхновяваш 
другите.

Защо изпитваме нужда да оправдаваме желанията си?



Джери: Абрахам, защо толкова много от нас, хората, 
имат  нужда  да  доказват,  че  заслужават  доброто,  което 
получават?

Абрахам: Една част от причината се крие в това, че 
хората  неправилно  смятат,  че  ресурсите  на  Земята  са 
ограничени  и  затова  изпитват  нужда  да  обясняват  на 
другите защо именно те получават дадено хубаво нещо. Друг 
фактор е убеждението, че "не заслужават". Тук, във вашето 
физическо измерение съществува една много силна мисъл: 
"Ти не си достоен и си изпратен тук, за да докажеш, че си 
достоен".

Но ти не си тук, за да доказваш подобно нещо. Ти си 
достоен! Ти  си  дошъл,  за  да  преживееш  радостно 
израстване. Със силата на желанието и на допускането си - 
точно така, със силата на същите тези Закони, за които 
говорим в тази книга - си се появил в тази пространствено 
- времева реалност. Разбираш ли, самото ти присъствие тук 
е доказателство, че си достоен и че заслужаваш да бъдеш, 
да правиш или да имаш всичко, което поискаш.

Ако можеш да разбереш, че мисълта, че не си достоен, 
е толкова неприятна, защото е в разрез с разбирането на 
Вътрешното Аз, може би ще се опиташ да промениш посоката 
на мислите си по този въпрос. Но ако не разбираш това, 
дълго ще се луташ в опити да угодиш на другите и тъй като 
всеки иска от теб различни неща, накрая ще се загубиш. 

Когато  се  оправдаваш,  ти  си  настроен  отрицателно, 
защото не си съсредоточен върху това, което искаш. Вместо 
това, се опитваш да убедиш околните, че имаш право да 
желаеш, а това е излишно. Ти си в правото си.

Как се вписват действието или работата в рецептата на 
Абрахам?

Джери: Много  хора  около  мен,  които  са  постигнали 
невероятни успехи в живота си - хора, при които радостта 
идва  под  формата  на  материални  придобивки,  хармонични 
връзки  и  добро  здраве  -  изглежда  не  влагат  много 
физическа енергия в постигането на тези неща. Всъщност ми 
се  струва,  че  работят  много  по-малко  от  други,  които 
влагат повече усилия, а получават много по - малко. Как 
се вписва физическата работа или действието във вашата 
рецепта за сътворяване на нещата, които искаме? 

Абрахам: Ти не идваш в този свят, за да твориш с 
действие. Напротив, действието е начин да се наслаждаваш 
на  това,  което  вече  си  създал  с  мисълта  си.  Когато 
отделиш време, за да насочваш ума си и откриеш силата в 



това да подкрепяш мислите си за нещата, които желаеш, със 
съответните вярвания и очаквания, Законът за Привличането 
ще  ти  даде  резултатите,  които  търсиш.  Ако  обаче,  не 
отделиш необходимото време да наредиш мислите си, в целия 
свят няма да намериш такова действие, което да компенсира 
тази липса на хармония.

Действието, вдъхновено от мисли, които са в хармония 
с  желанието  ти,  е  пълно  с  радост.  Действието, 
предизвикано  от  противоречиви  мисли,  е  тежка  и  не 
удовлетворяваща работа, която не ти носи добри резултати. 
Когато наистина ти се иска да се впуснеш в действие, това 
е ясен знак, че вибрацията ти е чиста и че не излъчваш 
мисли,  които  противоречат  на  собственото  ти  желание. 
Когато ти е трудно да се накараш да вършиш нещо, или 
когато  действието,  което  извършваш,  не  ти  дава 
резултатите, които търсиш, причината за това винаги е, че 
мислите ти противоречат на желанието ти.

На  този  етап  вие  сте  ориентирани  към  действието, 
защото все още не разбирате силата на мисълта. Когато 
станете  по-добри  в  това  да  мислите  целенасочено,  вече 
няма да има толкова  физическа работа, която да се налага 
да вършите.
  

Аз подготвям бъдещето си
Хората често ни казват: "Абрахам, аз трябва да работя 

- не мога по цял ден да седя и да мисля". И ние се 
съгласяваме, че животът си тече и изисква действие. Но 
ако бяхме на твое място, щяхме още днес да започнем да 
мислим колкото е възможно повече и по-осъзнато за нещата, 
които са важни за нас. И когато усетим, че мислим за 
нещо, което не желаем (тези мисли винаги са съпроводени с 
отрицателна емоция), щяхме да спрем и да положим усилие 
да пренасочим мисълта си по начин, който ни кара да се 
чувстваме по-добре. Така, след време, нещата щяха да се 
подобрят във всички аспекти на живота ни.

Да речем че когато си вървиш по улицата, виждаш как 
един голям (според теб) грубиян бие друг, по-слаб човек. 
Трябва  да  предприемеш  някакво  действие  веднага! 
Възможностите на този етап са две: или да си отидеш и да 
оставиш по-слабия човек да бъде пребит, или да се намесиш 
и  да  рискуваш  сам  да  бъдеш  наранен.  Нито  една  от 
възможностите не ти харесва. 

Затова действай така, както сметнеш за правилно и не 
оставяй  мислите  си  там,  където  са  сега.  Събери 
положителни образи на хора, които живеят по-хармонично и 



отнеси тях в Работилницата си. Нека тези мисли бъдат най-
активни във вибрацията ти. Така, след време, Законът  за 
Привличането  ще  престане  да  те  въвлича  в  ситуации,  в 
които не виждаш добри варианти за действие.

Човек,  който  вижда  себе  си  като  "герой",  който 
спасява по-слабите от по-силните, често попада на хора, 
които имат нужда да бъдат спасени... И ако желаеш да имаш 
такива преживявания, тогава можеш да продължиш да мислиш 
за тях и Законът за Привличането ще продължи да ти ги 
доставя. Но ако предпочиташ нещо различно, мисли за него 
и Законът за Привличането ще ти го донесе. Това, за което 
мислиш, подготвя бъдещите ти преживявания.
  

Как Вселената изпълнява различните ни желания?
Джери: Преди често казвах, че по мои наблюдения тези, 

които работят най-много през живота си, имат най-малко, а 
тези, които работят най-малко, имат най-много. И все пак, 
някой трябва да копае, да дои кравите, да сондира за 
петрол и да върши това, което наричаме тежка работа. Така 
че кажете ми, Абрахам, как могат нещата да се наредят 
така, че всеки да може да бъде, да прави и да има това, 
което иска, независимо каква работа трябва да се върши?

Абрахам: Във Вселената, в която живеете, има идеално 
равновесие. Вие сте като готвачи в добре заредена кухня, 
където  има  изобилие  от  всички  необходими  съставки,  за 
които  някой  някога  си  е  помислял,  за  да  можете  да 
сготвите каквото си поискате. Когато наистина не искате 
да правите нещо, ви е трудно да си представите, че има 
някой,  който  може  би  иска  или  който  не  би  имал  нищо 
против да го върши. 

Ние знаем със сигурност, че ако вашето общество реши, 
че вече не иска да прави нещо, със силата на желанието си 
ще намерите друг начин да го вършите или ще се научите да 
се оправяте без него. Често се случва дадено общество да 
достигне етап, в който вече няма желание да върши нещо и 
то престава да съществува, като бива заменено с нова, 
подобрена версия.

С какво се отличава физическият живот от Нефизическия?
Джери: Какви са основните разлики между нашия живот 

тук във физическия свят и вашия във вашето Нефизическо 
измерение? Какво имаме ние на Земята, което го няма при 
вас?

Абрахам: Тъй като сте физическо продължение на това, 
което  сме  ние,  преживяваме  много  от  нещата,  които 



преживявате  и  вие.  Но  ние  не  си  позволяваме  да  се 
съсредоточаваме върху неща, които ни носят дискомфорт. 
Съсредоточаваме се върху това, които желаем и затова не 
изпитваме отрицателните емоции, които изпитвате вие. Вие 
сте способни да изпитвате същите чувства, които изпитваме 
и  ние  и  всъщност,  когато  изпитвате  благодарност  или 
любов, самата емоция ви показва, че виждате живота така, 
както го виждаме ние.

Няма  разделение  между  това,  което  познавате  като 
физически  свят  и  това,  което  виждате  като  Нефизически 
свят, а разликата е само в това, че нашите мисли са по-
чисти.  Ние  не  се  борим  срещу  това,  което  не  желаем. 
Отдаваме цялото си внимание на нашите вечно разгръщащи се 
желания.

Вашият физически свят, Земята, е добра среда за фино 
настройване на желанията, защото тук мислите ви не се 
материализират веднага - вие разполагате с времеви буфер. 
Когато мислите за това, което искате, мислите ви трябва 
да бъдат много ясни (толкова ясни, че да извикат емоция) 
преди  да  започнете  да  го  привличате.  И  дори  тогава, 
трябва първо да го допуснете и да го очаквате, преди ти 
да се материализира в живота ви. Този времеви буфер ви 
дава възможност да осъзнаете съвсем ясно дали въпросната 
мисъл ви кара да се чувствате наистина добре.

Ако се намирахте в измерение, където мислите ви се 
материализираха веднага, щяхте да прекарвате по-голямата 
част  от  времето  си  в  опити  да  поправите  грешките  си 
(както въпреки всичко правят много от вас), отколкото в 
това да създавате нещата, които искате.
 

Твърде конкретни ли са желанията ми?
Джери: Да речем, че искам да бъда учител. Ще бъде ли 

добре да си кажа: "Е, тогава трябва да реша дали искам да 
преподавам история, математика или философия и дали искам 
да преподавам в гимназия или някъде другаде?".

Абрахам: Когато мислиш за причините да искаш да бъдеш 
учител, например: "Искам да покажа и на другите радостта, 
която  ми  дава  тази  конкретна  наука",  положителната  ти 
емоция показва, че тази мисъл помага на творението ти. Но 
ако  след  това  помислиш:  "Но  аз  не  съм  добър  по  този 
предмет"  или  "Системата  на  обучение  не  предлага 
достатъчно свобода на учениците" или "Помня колко зле се 
чувствах  в  училище"  или  "Никога  не  съм  харесвал 
преподавателите  си",  тези  мисли  не  те  карат  да  се 
чувстват добре и тяхната конкретност пречи на радостното 



ти творение. 
Въпросът не е дали трябва да си по - конкретен или 

по-обобщаващ в желанията си. Въпросът е каква е посоката 
на мислите ти. На теб ти трябват мисли, които да те карат 
да се чувстваш добре. Така че търси такива мисли, като 
знаеш, че ще ти е по-лесно да ги намираш, ако не си много 
конкретен.  Но  ако  вече  си  ги  намерил  и  изпитваш 
положителна  емоция,  продължавай  да  добавяш  още  и  още 
подробности,  докато  накрая  стигнеш  до  момент,  в  който 
картината в главата ти е достатъчно ясна и продължаваш да 
се чувстваш добре. Това е най-добрият начин да твориш.

Джери: По-добре ли е за нас просто да си представяме 
крайния  резултат  и  да  оставим  подробностите  да  се 
погрижат сами за себе си?

Абрахам: Това е добър подход. Прескочи с мисълта си 
до  щастливия  момент  в  бъдещето,  в  който  ще  получиш 
желаните  резултати.  Представяй  си,  че  вече  си  получил 
това, което желаеш. Това ще те накара да се чувстваш 
добре и ще ти помогне да привлечеш точните мисли, хора, 
обстоятелства и събития, които да накарат желанието ти да 
се сбъдне. 

Джери: Тогава колко конкретни трябва да бъдем, за да 
постигнем крайните резултати, които желаем?

Абрахам: Бъдете толкова конкретни, колкото е възможно 
да бъдете, без да преставате да се чувствате добре.
   
Мога ли да изтрия неблагоприятните мисли, които съм имал 

в миналото?
Джери: Има ли начин човек да изтрие отпечатъка от 

всички минали преживявания, мисли и убеждения, които му 
пречат да твори радостно в този момент?

Абрахам: Не можеш да погледнеш нещо нежелателно и да 
обявиш, че вече няма да мислиш за него, защото дори в 
този момент то е в мислите ти. Но можеш да мислиш за нещо 
друго. Като насочиш вниманието си в друга посока, тази 
нежелана мисъл от миналото ти ще започне да губи силата 
си и след време напълно ще престане да те тормози. Вместо 
да  полагаш  усилия  да  изтриеш  миналото,  мисли  за 
настоящето. Мисли за това, което искаш сега.
 

Как можем да разрушим порочния кръг?
Джери: Ако човек се окаже затворен в порочен кръг, в 

който всичко, което е било важно за него, изчезва или 
губи очарованието си, как може да преобърне живота си и 
да започне да се движи в положителна посока?



Абрахам: Отличен  въпрос.  Този  "порочен  кръг"  е 
Законът  за  Привличането  в  действие.  Всичко  започва  с 
незначителна отрицателна мисъл. След това към нея биват 
привлечени  още  мисли,  още  хора,  още  разговори,  докато 
накрая  човек  бъде  засмукан  в   мощен  водовъртеж  от 
негативност. Иска се много силно Същество, за да успееш 
да отклониш мислите си от нежеланото, когато то е толкова 
силно. С други думи, трудно е да мислиш за здрав крак, 
когато  пръстът  ти  пулсира  от  болка.  В  такива  особено 
негативни ситуации е по-добре да се разсееш, отколкото да 
се опитваш да промениш посоката на мислите си. Иди да си 
легнеш  или  гледай  хубав  филм,  слушай  музика,  погали 
котката си... прави нещо, което да отвлече съзнанието ти 
от проблема. 

Дори когато всичко се проваля, все пак някои неща в 
живота ти са по-добри от други. Като се съсредоточаваш 
върху  най-доброто  от  това,  което  имаш,  дори  то  да  е 
съвсем малка част от реалността, Законът за Привличането 
ще започне да ти носи хубави неща. Можеш да се освободиш 
от порочния кръг и да го замениш със стремглаво движение 
нагоре, просто като насочваш мислите си към все повече и 
повече неща, които искаш да ти се случват.
    
Какво става, когато двама души се борят за една и съща 

награда?
Джери: В ситуации, в които хората се състезават за 

една  и  съща  награда,  когато  единият  спечели,  това 
означава, че другият губи. Как може всеки да получи това, 
което иска?

Абрахам: Като  осъзнае,  че  има  безброй  много 
"награди". Когато обаче, сам се поставиш в ситуация, в 
която има само една награда, ти автоматично приемаш, че 
само един ще я получи. Този, чиито мисли са най-ясни, 
чието желание е най-силно и чиято вяра в победата е най-
голяма, ще спечели...

Конкуренцията може да бъде полезна, защото стимулира 
желанието,  но  не  и  ако  намалява  вярата  ти  в  успеха. 
Намери начин да се забавляваш в състезанието. Мисли за 
ползите,  които  ти  носи  то,  дори  и  да  не  спечелиш 
наградата.  Когато  се  чувстваш  добре,  независимо  от 
обстоятелствата, печелиш най-ценната от всички награди. 
Печелиш  Свързване  с  Първоизточника.  Печелиш  яснота. 
Печелиш жизненост. Печелиш връзката със своето Вътрешно 
Аз. Като гледаш на нещата по този начин, ще печелиш по-
често. 



В  тази  безкрайна  Вселена  не  е  необходимо  да  се 
състезавате за ресурси, защото те са неограничени. Можете 
сами да ограничите достъпа си до тях и така да създадете 
в себе си впечатлението за липса, но това е всъщност само 
плод на вашето възприятие.
   

Ако мога да си го представя, значи е възможно
Джери: Има ли според вас желание, което според вас е 

нереалистично?
Абрахам: Ако можеш да си представиш нещо, значи не е 

"нереалистично". Ако, намирайки се в тази  пространствено 
- времева действителност, в теб е могло да се породи 
желание, значи тя разполага с ресурсите да го изпълни. 
Необходимо е само да си вибрационно настроен към това, 
което желаеш.

Джери: Ако  мога  по  някакъв  начин  да  видя  нещо  в 
съзнанието си, това означава ли, че съм си го представил? 

Абрахам: Когато виждаш себе си в обстоятелства, които 
си представяш, ти привличаш към себе си средствата, с 
които да ги създадеш.
 

Можем ли да използваме тези принципи за "зли" цели?
Джери: Може ли човек да използва принципите, на които 

ни учите, за да сътвори нещо, което някои биха сметнали 
за "зло", например да отнеме живота на друг или да вземе 
нещо от друг против волята му. 

Абрахам: Възможно ли е някой друг да сътвори нещо, 
което той иска, въпреки че ти не го искаш? 

Джери: Да.
Абрахам: Точно така. Защото всеки може да привлече 

това, което иска.

По-силни ли сме, когато творим заедно с други?
Джери: Можем  ли  да  увеличим  силата  си  или 

способността  си  да  сътворим  нещо,  като  се  събираме  в 
групи?

Абрахам: Предимството на това да се събирате в групи, 
за  да  сътворите  нещо,  е,  че  по  този  начин  можете  да 
стимулирате  и  усилите  желанието  си.  Недостатъкът  е  в 
това,  че  когато  сте  повече,  е  по-трудно  да  се 
съсредоточите  върху  едно  единствено  желание...  Сам  по 
себе си всеки човек има достатъчно сила, за да сътвори 
всичко, което може да си представи. Следователно, не е 
необходимо да се събирате в групи. Но пък може да бъде 
забавно!



    
Ако някой желае аз да не успея?

Джери: Възможно  ли  е  да  творим,  когато  сме 
заобиколени от хора, които силно се противопоставят на 
това, което желаем?

Абрахам: Като се съсредоточиш  върху желанието си, 
можеш да игнорираш тяхната съпротива. Ако обаче, им се 
противопоставяш, няма да си съсредоточен върху желанието 
си и няма да сътвориш нищо. По-лесно е да се оттеглиш 
някъде, където няма да се налага да се съсредоточаваш 
върху нечия съпротива и ще можеш да насочиш цялото си 
внимание върху това, което желаеш. Но ако се налага да 
бягаш  от  някого,  защото  те  е  страх  от  неговото 
неодобрение, то ще трябва да избягаш и от града, защото 
почти сигурно ще има хора, които не са напълно съгласни с 
идеите ти. Ще трябва да напуснеш и страната, ако не  и 
самата планета. Не е необходимо да бягаш от тези, които 
не са съгласни с теб. Просто се съсредоточи върху това, 
което искаш и със силата на собствената си яснота ще 
можеш да твориш при всякакви обстоятелства.  

Джери: Искате да кажете, че получаваме всичко, за 
което мислим, независимо дали то е нещо, което искаме или 
е нещо, което не искаме, стига то да предизвика емоция?

Абрахам: Ако останеш съсредоточен върху една мисъл 
достатъчно дълго, Законът за Привличането ще привлече към 
нея и други, докато накрая тя стане достатъчно силна, за 
да  предизвика  емоция.  Всяка  мисъл,  която  задържиш  в 
съзнанието  си  достатъчно  дълго  време,  накрая  става 
толкова силна, колкото е необходимо, за да привлече в 
живота ти нещата, които съвпадат с нея.
 

Как мога да използвам потока на инерцията си, за да 
израствам?

Джери: Абрахам, как можем да навлезем в състояние, в 
което  инерцията,  която  сме  създали,  да  ни  помага  да 
израстваме - т.е. да се движим напред?

Абрахам: Като намерите нещо малко, което ви прави 
щастливи и съсредоточавате мислите си върху него, докато 
Законът за Привличането започне да ви носи още и още, и 
още. Колкото повече мислиш за това, което искаш, толкова 
по-силна  положителна  емоция  ще  изпитваш...,  а  колкото 
повече положителна емоция изпитваш, толкова по-сигурно е, 
че мислиш за нещо, което желаеш. Всичко е въпрос на това 
съзнателно да вземеш решение в каква посока искаш да се 
движиш. 



Всеки,  без  изключение,  сам  привлича  всичко,  което 
идва в живота му. Но когато съзнателно избираш посоката 
на мислите си, и насочваш вниманието си към нещата, които 
те карат да се чувстваш добре, ти вече няма да привличаш 
нежелани  преживявания.  Осъзнаването  на  Закона  за 
Привличането, съчетано с решителност да обръщаш внимание 
на емоциите си и желание да се чувстваш добре, ще те 
накара да изпиташ радостта от Съзнателното Сътворяване.

ЧАСТ ЧЕТВЪРТА: ИЗКУСТВОТО НА ДОПУСКАНЕТО
Изкуството да допускаш: дефиниция
Джери: Абрахам,  следващата  тема  оказа  най-силно 

влияние  върху  разбиранията  ми,  защото  никога  не  съм 
мислил за нея от гледна точка на мъдростта и яснотата, 
които имате вие. Става въпрос за Изкуството да Допускаш. 
Бихте ли говорили по-подробно за него?

Абрахам: За нас е много важно да си спомниш своята 
роля  в  Изкуството  да  Допускаш,  защото  разбирането  и 
съзнателното прилагане на този Закон е последната стъпка 
към  Съзнателното  Сътворяване.  Законът  за  Привличането 
просто съществува, независимо дали го разбираш или не. 
Той винаги откликва на мислите ти и ти носи точно това, 
което им съответства. Обаче, за съзнателното прилагане на 
Изкуството да Допускаш е необходимо да обръщаш внимание 
на начина, по който се чувстваш, за да можеш да избираш 
посоката на мислите си. От това дали разбираш този Закон, 
зависи дали твориш съзнателно или неосъзнато. 

Поставяме Изкуството да Допускаш на трето място след 
Закона  за  Привличането  и  Науката  за  Съзнателното 
Сътворяване, защото този Закон не може да бъде разбран, 
ако не са схванати първите два. 

Ние разбираме Изкуството да Допускаш така: Аз съм 
това, което съм и това ме изпълва с радост и задоволство. 
Ти също си това, което си и то също е добро, въпреки че 
може би е различно от това, което съм аз... Защото мога 
да  се  съсредоточавам  върху  това,  което  искам.  Дори  и 
между нас да има големи различия, аз не страдам от това, 
защото съм достатъчно мъдър да не се съсредоточавам върху 
неща, които ме карат да се чувствам зле. Аз съм Същество, 
което прилага Изкуството да Допускаш и разбирам, че не 
съм дошъл в този физически свят, за да накарам всички 
останали да следват моята истина. Не съм дошъл, за да се 
боря  за  това  всички  да  бъдем  еднакви,  защото  имам 
мъдростта да разбера, че именно разликите между нас са 
причина за разнообразието, което ни стимулира да творим. 



Когато  се  стремя  към  еднаквост,  аз  се  стремя  към 
завършеност, а не към продължаване на творческия процес.

Изкуството  да  Допускаш  е  крайно  необходимо  за 
развитието на Всичко, Което Е, за оцеляването на този 
вид, на тази планета и на Вселената. От своята по-широка 
перспектива Първоизточникът приема своето разширяване и 
развитие. Ти, от своята физическа перспектива, може би не 
допускаш  собственото  си  израстване  и  това  те  кара  да 
усещаш,  че  тъпчеш  на  едно  място.  Когато  не  допускаш 
различността, ти не се развиваш.

Когато  видиш  нещо,  което  те  притеснява  и  вземеш 
решение, че няма да предприемаш нищо, за да го промениш, 
ти го понасяш. Не това имаме предвид, когато говорим за 
допускане. Допускането е изкуството да гледаш на нещата 
така, че същевременно да запазваш връзката си с твоето 
Вътрешно  Аз.  Това  умение  се  постига  като  пресяваш 
информацията от своята пространствено - времева реалност 
и се съсредоточаваш върху нещата, които те карат да се 
чувстваш  добре.  Това  означава  да  използваш  своята 
Емоционална  Система  за  Напътствие,  за  да  избираш 
съзнателно посоката на мислите си.

Не трябва ли да се предпазвам от мислите на другите?
Джери: Има  един  въпрос,  на  който  не  мога  да  си 

отговоря. Как можем да се защитим от хората, които мислят 
различно от нас, толкова различно, че могат по един или 
друг начин да попречат на щастието ни?

Абрахам: Добре. Точно затова казахме, че за да можеш 
да разбереш и усвоиш Изкуството да Допускаш, трябва първо 
да  разбираш  Закона  за  Привличането  и  Науката  за 
Съзнателното Сътворяване. Съвсем естествено е да се боиш 
от нещо, ако не разбираш как то идва в живота ти. Ако не 
разбираш, че никой не може да дойде при теб, освен ако не 
го  поканиш  с  мислите  си,  съвсем  естествено  е  да  се 
притесняваш за това какво правят другите. Нищо не може да 
дойде в живота ти, освен ако сам не го поканиш с мисъл - 
мисъл,  съпроводена  от  силна  емоция  и  очакване.  Не 
получаваш  нищо  преди  да  си  постигнал  това  деликатно 
творческо равновесие. 
Когато разбереш тези силни Вселенски Закони, вече няма да 
изпитваш  нужда  от  стени,  барикади,  армии  и  затвори. 
Защото ще осъзнаваш, че имаш свободата да твориш света си 
такъв, какъвто искаш да бъде и изборите на другите, които 
творят  своя  свят  такъв,  какъвто  те  го  искат,  не 
представляват заплаха за теб. Без това знание, не можеш 



да се радваш на абсолютната си свобода.
В този физически свят има неща, които са в абсолютна 

хармония  с  теб,  както  и  неща,  които  са  в  абсолютна 
дисхармония с теб, а по средата има по малко от всичко. 
Ти обаче, не си дошъл, за да разрушиш или да ограничиш 
нещата, с които не си съгласен, защото те непрекъснато се 
променят. Напротив, ти си тук, за да определяш минута 
след минута, ден след ден, година след година какво искаш 
и  да  използваш  силата  на  мисълта  си,  за  да  се 
съсредоточаваш върху него и да позволяваш на Закона за 
Привличането да го извика при теб.

Ние не сме уязвими от поведението на другите
Повечето  хора  не  желаят  да  приемат  и  да  позволят 

действията  на  други,  защото  не  разбират  Закона  за 
Привличането  и  неправилно  смятат,  че  нежеланите  неща 
могат по някакъв начин да се прокраднат в собствения им 
живот.  Когато  преживяват  нещо  нежелано  или  виждат  как 
някой друг го преживява, те приемат, че над тях дебне 
реална заплаха, тъй като никой не би избрал съзнателно 
подобно  преживяване.  Боят  се,  че  ако  на  другите  бъде 
позволено да се държат по неприемлив за тях начин, тези 
действия  могат  да  повлияят  на  собствения  им  живот.  В 
своето  неразбиране  на  Закона  за  Привличането  те  се 
чувстват уязвими и заемат отбранителна позиция. Строят се 
стени,  събират  се  армии,  но  без  резултат.  Защото 
съпротивлението срещу нежелателните неща само ги кара да 
се умножават. 

Не казваме тези думи, за да можеш да освободиш света 
си от неговите контрасти и разнообразие, защото именно те 
подхранват разширяването на Всичко, Което Е. Казваме ги, 
защото разбираме, че е възможно да живееш в радост в този 
свят,  изпълнен  с  контрасти.  Тези  думи  целят  да  ти 
помогнат  да  откриеш  личната  свобода,  която  можеш  да 
изпитваш  само  когато  разбираш  и  прилагаш  Законите  на 
Вселената.

Докато не проумееш и не започнеш да прилагаш първите 
два Закона, не можеш да усвоиш и Изкуството да Допускаш. 
Не е възможно да пожелаеш и да позволиш на другите да 
бъдат  такива,  каквито  са,  ако  не  разбираш,  че  не  е 
задължително това, което те правят и казват, да влияе на 
твоя  живот.  Защото  чувството  ти  за  самосъхранение  - 
чувство, което извира от самото ядро на твоето Същество - 
е  толкова  силно,  че  не  можеш  и  не  искаш  да  допуснеш 
никой, който би могъл да бъде заплаха за теб. 



Законите, за които говорим, са Вечни, а това значи, че 
никога няма да загубят силата си. Те са Вселенски, а това 
значи, че важат навсякъде. Те са Абсолютни, независимо 
дали ти разбираш това. Те съществуват, независимо дали ти 
го приемаш. Те влияят върху живота ти, независимо дали ти 
го знаеш.   

Правилата в Играта на живота
Когато използваме думата Закон, ние не говорим за 

земните споразумения, които много от вас наричат закони. 
Имате закон за гравитацията, закон за пространството и 
времето, както и много други закони. Имате дори закони, с 
които  контролирате  пътното  движение  и  поведението  на 
гражданите  в  своите  държави.  Когато  обаче,  ние 
употребяваме думата Закон, говорим за вечните и всесилни 
Вселенски  Закони.  А  те  не  са  толкова  много,  колкото 
мнозина от вас смятат. 

Ако се научиш да разбираш и да прилагаш тези три 
основни Закона, ще разбереш как функционира Вселената. Ще 
разбереш как идва всичко, което виждаш в живота си. Ще 
разбереш, че ти си този, който кани, сътворява и привлича 
всички неща, които идват при теб и тогава наистина ще 
имаш съзнателен контрол над собствения си живот. Тогава и 
само  тогава,  когато  постигнеш  всичко  това,  ще  се 
почувстваш свободен, защото свободата идва от разбирането 
за това как получаваш нещата, които идват в живота ти. 

Тук ще ви дадем правилата на вашата игра на физически 
живот и ще го направим с радост, защото тези правила са 
едни и същи както за физическия, така и за Нефизическия 
свят. 

Най-силният  Закон  във  Вселената  -   Законът  за 
Привличането  -  гласи  просто,  че  "сходните  неща  се 
привличат". Може би си забелязал, че когато в живота ти 
започнат да се случват лоши неща, сякаш всичко тръгва 
наопаки.  Когато  сутрин  се  събудиш  в  добро  настроение, 
целият ти ден е по-радостен. Когато обаче, още сутринта 
се скараш с някого, забелязваш, че и остатъкът от деня е 
отрицателен в много отношения. Така осъзнаваш Закона за 
Привличането. И действително, всичко, което преживяваш - 
от най-очевидните до най-дребните неща - се влияе от този 
всесилен  Закон...  Когато  мислиш  за  нещо,  което  не  те 
радва,  Законът  за  Привличането  извиква  още  и  още 
неприятни мисли и в един момент откриваш, че си започнал 
да се ровиш в миналото си в търсене на подобни спомени и 
ги споделяш с други, докато накрая се окажеш заобиколен 



от  непрекъснато  нарастващ  и  сгъстяващ  се  облак  от 
негативизъм. И колкото по-голяма част от съзнанието ти 
заема тази мисъл, толкова по-голяма инерция набира... и 
толкова по-силно привлича. Разбирането на този Закон ще 
ти позволи да избереш да се съсредоточаваш само върху 
нещата,  които  искаш  да  привлечеш  в  живота  си  и  да 
отклоняваш вниманието си от нещата, които не искаш да 
преживееш. 

Науката за Съзнателното Сътворяване може да се опише 
така: Това, за което мисля, идва при мен. Това, за което 
мисля,  докато  изпитвам  силна  емоция,  идва  по-бързо. 
Когато  сътворя  нещо  с  мисъл,  която  предизвиква  силна 
емоция и очаквам то да дойде при мен, го получавам. 
За да се случи Съзнателното Сътворяване, е необходимо да 
има равновесие между два елемента. От едната страна е 
мисълта,  а  от  другата  -  очакването  или  вярата, 
Допускането.  И  така,  когато  сега  си  съсредоточил 
вниманието си върху нещо и го очакваш и вярваш, че то ще 
дойде при теб, вече си създал необходимите условия, за да 
го получиш. Точно затова получаваш това, за което мислиш, 
независимо дали го искаш или не. Мислите ти са силни 
магнити,  които  привличат  подобни  мисли.  Мислите  се 
привличат взаимно, а ти привличаш мислите си с вниманието 
си, което насочваш към тях.

Обикновено  е  по-лесно  да  видиш  тези  Закони  в 
действие,  когато  наблюдаваш  живота  на  другите.  Ще 
забележиш, че тези, които най-много говорят за богатство, 
забогатяват. Тези, които най-много говорят за здраве, са 
здрави.  Тези,  които  най-много  говорят  за  болести,  се 
разболяват. Тези, които най-много говорят за бедност, са 
бедни.  Такъв  е  Законът.  Не  може  да  бъде  другояче. 
Начинът,  по  който  се  чувстваш,  е  твоята  точка  на 
привличане. Най-лесно ще разбереш Закона за Привличането 
като гледаш на себе си като на магнит, който привлича още 
и още от това, което чувства. Когато се чувстваш самотен, 
ти привличаш още самота. Когато се чувстваш беден, ти 
привличаш  още  бедност.  Когато  се  чувстваш  болен, 
привличаш  още  болести.  Когато  се  чувстваш  нещастен, 
привличаш още нещастие. Когато се чувстваш здрав, жизнен 
и преуспял, ти привличаш всичко това.                
Не думите, а преживяванията дават разбиране

Ние сме учители и нашият дълъг опит ни е показал нещо 
много  важно:  Думите  не  учат.  Не  те,  а  преживяванията 
дават разбиране. Затова ти предлагаме да се вгледаш в 
собствения си живот, да си припомниш нещата, които са ти 



се  случвали  в  миналото  и  да  започнеш  от  този  момент 
нататък да търсиш безспорното съответствие между думите, 
които четеш в тази книга и нещата, които се случват в 
живота  ти.  Тогава  и  само  тогава,  когато  започнеш  да 
забелязваш, че наистина получаваш онова, за което мислиш, 
ще  пожелаеш  да  обръщаш  внимание  на  мислите  си  и 
съзнателно да ги контролираш. 

Ще ти бъде по-лесно да контролираш мислите си, когато 
вземеш решение за това. Мислиш за нещата, които не искаш, 
най-вече  защото  не  осъзнаваш  колко  пагубно  е  това  за 
живота ти. За онези от вас, които не желаят да привличат 
отрицателни  преживявания  и  за  онези,  които  желаят  да 
творят положително и радостно, ще кажем следното: Когато 
осъзнаеш, че мисълта за нещо, което не желаеш, само го 
привлича към теб, няма да ти бъде трудно да контролираш 
мислите си, защото ще осъзнаваш тяхната сила.  
Вместо да следя мислите си, ще чувствам

Не е лесно да следиш мислите си, защото докато го 
правиш, нямаш време да ги мислиш. Така че вместо това, 
можеш да насочиш усилията си в друга посока. Само малцина 
знаят, че макар да си физическо същество, съсредоточено 
във физическо тяло, една част от теб - по-всеобхватна, 
по-мъдра  и  със  сигурност  по-стара  част  от  теб  - 
съществува и извън него. Тази част (ние я наричаме твое 
Вътрешно Аз или твоя Вътрешна Същност) общува с теб. Това 
общуване се осъществява под много различни форми. Може да 
дойде под формата на ясна, образна мисъл или дори дума, 
но във всички случаи идва при теб като емоция. 

Още преди да се появиш в този физически свят, ти си 
установил канал за комуникация със своето Вътрешно Аз. 
Взел си решение, че връзката ви ще се осъществява под 
формата на чувства, които не могат да ти убягнат, а не 
чрез  мисли  или  думи,  на  които  може  и  да  не  обърнеш 
внимание. Защото докато си зает със собствените си мисли, 
може и да не успееш да получиш мисловното послание, което 
ти се изпраща в същия момент. Точно както, когато си 
потънал  в  размисъл,  не  винаги  чуваш  какво  ти  казва 
човекът, който се намира в една и съща стая с теб. По 
тази причина, чувствата, емоциите са много добър канал за 
комуникация. 

Съществуват  два  вида  емоции:  положителни  и 
отрицателни. Взел си решение, че положителните емоции ще 
ти  бъдат  изпращани,  когато  мислиш,  говориш  или  правиш 
неща,  които  са  в  хармония  с  това,  което  искаш,  а 
отрицателните - когато мислиш, говориш или правиш неща, 



които не са в хармония с намеренията ти. Затова не е 
необходимо да следиш мислите си. Просто обръщай внимание 
на  начина,  по  който  се  чувстваш  и  всеки  път,  когато 
изпитваш  отрицателна  емоция,  знай,  че  в  този  момент 
твориш нещо, което не желаеш. Когато се чувстваш зле, 
това означава, че мислиш за нещо, което не искаш и по 
този  начин  го  привличаш  в  живота  си.  Сътворението  е 
процес, основан на привличане - когато мислиш за нещо, ти 
го привличаш.       

Когато понасям другите, аз не допускам
Искаме да разбереш, че никой не представлява заплаха 

за теб. Ти контролираш собствения си живот. Изкуството да 
Допускаш,  което  гласи:  Аз  съм  това,  което  съм  и 
позволявам на другите да бъдат това, което са, е Законът, 
който ще ти даде абсолютна свобода - свободата да не 
преживяваш нищо, което не желаеш и свободата да не се 
съпротивляваш срещу нещата, които не одобряваш. 

Когато казваме, че е добре да се научиш да допускаш 
или  да приемаш, мнозина от вас ни разбират погрешно, 
защото  мислят,  че  да  допускаш  означава  да  понасяш. 
Смятате, че ще бъдеш това, което си,  (което според теб е 
правилно) и ще позволяваш на всички останали да бъдат 
това, което са, дори да не ти харесва. Това ще те накара 
да изпитваш отрицателни емоции, може би дори страх, но 
въпреки това ще им позволяваш да бъдат такива, каквито 
са, т.е. ще ги понасяш.

Когато понасяш, ти не допускаш. Това са две различни 
неща. Човек, който понася, изпитва отрицателна емоция. 
Човек, който допуска, не изпитва отрицателна емоция. Има 
огромна  разлика,  защото  именно  липсата  на  отрицателна 
емоция дава истинска свобода. Не можеш да бъдеш свободен, 
когато изпитваш отрицателна емоция. 
Може да ти се струва, че като понасяш другите, ти им 
правиш добро, защото не им пречиш да правят това, което 
искат. Така обаче, не правиш добро на себе си, защото 
когато  понасяш  нещо,  ти  изпитваш  отрицателна  емоция  и 
следователно привличаш отрицателни неща. Когато започнеш 
да допускаш, т.е. да приемаш, вече няма да привличаш в 
живота си тези нежелателни неща и ще постигнеш истинска 
свобода и радост.   
Какво правя: търся решение или задълбавам в проблема?

Мнозина биха казали: "Абрахам, да не би да искаш да 
кажеш, че трябва да заровя главата си в пясъка? Че не 
трябва да виждам тези, които са в беда? Че не трябва да 



търся възможности да им помагам?". А ние отговаряме, че 
ако искаш да им помогнеш, погледът ти не трябва да е 
насочен  към  бедата,  а  към  помощта,  което  е  съвсем 
различно.  Когато  търсиш  решение,  изпитваш  положителна 
емоция.  Когато  се  задълбаваш  в  проблема,  изпитваш 
отрицателна емоция.

Можеш много да помогнеш на другите, като ги виждаш 
такива,  каквито  те  искат  да  бъдат  и  с  думите  и  с 
вниманието си ги вдъхновяваш да вземат това, което искат 
да  имат.  Но  ако  видиш  някой,  на  когото  късметът  е 
изневерил,  или  някой,  който  е  много  беден  или  много 
болен, и изпълнен със съжаление и съчувствие му говориш 
за  това,  което  той  не  желае,  ще  изпиташ  отрицателна 
емоция, защото допринасяш за задълбочаването на проблема. 
Когато говориш на другите това, което знаеш, че не искат, 
ти им помагаш да го творят, защото усилваш вибрацията му.

Ако  видиш  болен  приятел,  опитай  се  да  си  го 
представиш здрав. Обърни внимание, че когато мислиш за 
болестта  му,  се  чувстваш  зле,  но  когато  мислиш  за 
евентуалното му оздравяване, се чувстваш добре. Като се 
съсредоточиш  върху  неговото  Благополучие,  ти  допускаш 
свързването  си  със  своето  Вътрешно  Аз,  което  също  го 
вижда здрав и така можеш да му помогнеш да оздравее.
Когато си свързан със своето Вътрешно Аз, влиянието ти е 
много  по-силно.  Разбира  се,  приятелят  ти  може  въпреки 
това  да  избере  да  мисли  по-скоро  за  болестта  си, 
отколкото  за  здраве  и  поради  това  да  продължи  да 
боледува. Ако му позволиш да те накара да мислиш за неща, 
от които се чувстваш зле, неговото отрицателно влияние ще 
бъде по-силно от твоето усилие да му помогнеш. 

Моето Благополучие вдъхновява другите
Няма  да  ободриш  никого  с  думи  за  тъга.  Няма  да 

ободриш никого, като му съчувстваш, че преживява не това, 
което иска. Ще го ободриш, като му покажеш, че ти самия 
преживяваш нещо различно. Ще го вдъхновиш със силата на 
собствения си ярък пример. Като вижда, че ти си здрав, 
това може да стимулира желанието му той също да бъде 
здрав. Като види, че преуспяваш, това може да стимулира 
желанието  му  той  самият  да  преуспее.  Вдъхнови  го  с 
примера  си.  Вдъхнови  го  с  радостта  в  сърцето  си.  Ще 
помогнеш  на  друг,  когато  мислите  ти  те  карат  да  се 
чувстваш добре. Когато мислите ти те карат да се чувстваш 
зле, само ще го депресираш и ще му помогнеш да твори 
нещата,  които  не  желае.  По  вътрешното  си  усещане  ще 



познаеш дали помагаш или не. 
Ще знаеш, че си постигнал състояние на допускане, 

когато  позволяваш  на  другите  да  бъдат  такива,  каквито 
искат, дори те да не са склонни да ти позволят същото, 
когато  можеш  да  бъдеш  такъв,  какъвто  си,  дори  когато 
другите не го одобряват, когато можеш да бъдеш себе си и 
да  не  изпитваш  отрицателна  емоция  от  това,  което  те 
мислят за теб. Ако можеш да погледнеш света и да изпиташ 
единствено радост, значи допускаш. Ако можеш да прецениш 
в  кои  преживявания  ще  намериш  радост  и  в  кои  не,  и 
проявяваш дисциплината да участваш само в тези, които ще 
те направят щастлив, значи си се научил да допускаш. 

Тънката разлика между желанието и нуждата
Точно  както  разликата  между  положителната  и 

отрицателната емоция може понякога да бъде много тънка, 
така и разликата между желанието и нуждата понякога е 
неуловима. 
Когато се съсредоточаваш върху това, което искаш, твоето 
Вътрешно  Аз  ти  изпраща  положителна  емоция.  Когато  се 
съсредоточаваш  върху  това,  от  което  се  нуждаеш, 
Вътрешното Аз ти изпраща отрицателна емоция, защото не 
мислиш за това, което искаш. Напротив, мислиш за липсата 
на  това,  което  искаш,  а  твоето  Вътрешно  Аз  знае,  че 
привличаш това, за което мислиш. То знае, че ти не искаш 
липса. То знае какво искаш и ти дава насоки, за да можеш 
да видиш разликата. 

Мога да творя съзнателно, преднамерено и радостно
Допуска онзи, който е усвоил Науката за Съзнателното 

Сътворяване и е престанал да твори неща, които не желае. 
Той твори съзнателно, преднамерено и радостно. Разбираш 
ли,  има  само  един  начин  да  изпиташ  задоволство  -  да 
поискаш,  след  това  да  допуснеш  и  накрая  да  получиш. 
Когато живееш този физически живот като удържаш мислите 
си  в  посоката  на  това,  което  желаеш  и  позволяваш  на 
силния Закон за Привличането да работи в твоя полза, и да 
ти  носи  още  и  още  събития,  обстоятелства  и  други 
Същества, които са в хармония с теб, тогава ще усетиш, че 
се движиш напред и нагоре към съществуване, изпълнено с 
радост и свобода. 

Имаш ли въпроси, свързани с Изкуството да Допускаш? 
Аз изживявам Изкуството да Допускаш
Джери: Наистина  имам  въпроси,  Абрахам.  За  мен 

Изкуството да Допускаш е най-интересната от всички теми, 
обсъждани досега.



Абрахам: Ти си дошъл в този свят, за да учиш другите 
да допускат. Но преди да започнеш да учиш другите, трябва 
сам да разбираш. По принцип тази тема изниква с изречение 
от сорта: "Някой прави нещо, което не ми харесва. Как 
мога да го накарам да прави нещо, което ми харесва?". 
Трябва  да  разбереш  следното:  вместо  да  се  опиваш  да 
накараш целия свят да прави едно и също или да върши 
това,  което  ти  харесва  на  теб,  много  по-добре  е  да 
приемеш, че всеки има право да бъде, да прави или да има 
всичко, което поиска и че ти със силата на мисълта си ще 
привличаш към себе си само това, което е в хармония с теб 
самия.  

Как мога да различа правилното от грешното?
Джери: Не знаех за Изкуството да Допускаш преди да ви 

срещна, затова преценявах какво е правилно за мен и какво 
не, по сления начин: когато се колебаех дали да правя 
нещо или не, се опитвах да си представя какъв би бил 
светът, ако всеки го правеше. И ако ми се стореше, че 
светът би бил хубав и изпълнен с радост, го правех. Ако 
смятах, че не бих искал да живея в свят, в който всички 
правят това нещо, аз самият се отказвах да го правя.

Ще ви дам един пример. Преди ми харесваше да ловя 
пъстърва. В началото го правех като всички останали - 
хващах всичката риба, която ми се отдаваше да уловя. В 
един  момент  започнах  да  се  замислям  доколко  това  е 
правилно и се запитах: Какво щеше да се случи, ако целия 
свят правеше това? И като си го представих, осъзнах, че 
ако всички ловят риба като мен, в реките няма да остане 
пъстърва и много хора ще бъдат лишени от удоволствието на 
риболова. Затова взех решение да не убивам рибата, която 
хващам. Реших да ловя рибите на примамки без кука и след 
това да ги освобождавам, като вадя риба от водата, само 
когато някой ме е помолил да я наловя за храна.

Абрахам: Браво. Най-ценното, което всеки от нас може 
да  предложи,  е  личния  пример.  Думите,  мислите  и 
действията  ни  несъмнено  могат  да  го  подчертаят,  но 
тайната за всеки от нас, който желае да направи света по-
добър, е да вземе по-ясни решения за това какъв иска да 
бъде във всеки един момент, и да ги следва.

Това, което  си направил ти, е в хармония с това, на 
което  ви  учим  ние.  Защото  когато  си  определил  какво 
искаш, твоето Вътрешно Аз ти е изпратило емоция, за да ти 
помогне да разбереш дали това, което си решил да правиш, 
е правилно за теб. С други думи, когато веднъж си решил, 
че искаш да направиш този свят по-хубав и не искаш да 



вземаш повече, отколкото даваш, след това всяко действие, 
което не е в хармония с това намерение, те кара да се 
чувстваш дискомфортно.

Ти си онагледил желанието си за по-добър свят, като 
си си представил, че всички правят това, което правиш ти 
и така си предизвикал по-ясно вътрешно напътствие. Това е 
добър подход. Ти не си се опитвал да накараш всички да 
правят едно и също, а само си си го представил, за да си 
изясниш дали то е добро за теб или не.  
А когато виждам, че другите вършат неправди?

Джери: Това  се  оказа  сполучлив  подход  и  от  този 
момент нататък риболовът започна да ми носи още по-голяма 
радост. Но продължих да се чувствам зле, когато виждах 
как  други  хора  убиват  рибите  просто  ей  така  за 
забавление. 

Абрахам: Добре. Тук стигаме до много важен момент. 
Тъй като твоите действия са били в хармония с твоите 
намерения, ти си изпитвал радост. Сега е необходимо да 
излъчиш друго намерение, което да се отнася до другите. 
Ето един добър пример: Те са такива, каквито са, творци 
на собствения си живот, които привличат към себе си, а аз 
творя своя живот и привличам към него. Това е Изкуството 
да Допускаш... Когато си го повтаряш отново и отново, 
накрая ще осъзнаеш, че те всъщност не объркват твоя свят, 
както може би ти се струва. Те творят свой собствен свят 
и в техните очи той може би не е объркан.

Трудното идва, когато приемеш, че в твоя свят няма 
изобилие...,  когато  започнеш  да  броиш  рибите  или  да 
мислиш за това колко богатства и ресурси има в него. 
Защото тогава започваш да се тревожиш, че някой друг ще 
ги пропилее и няма да остане достатъчно за останалите или 
за теб самия.

Когато  разбираш,  че  тази  Вселена...  всъщност  дори 
физическата реалност, в която твориш, е изобилна и това 
изобилие е неизчерпаемо, тогава не се тревожиш. Тогава 
позволяваш на другите да творят и да привличат в техния 
си свят, докато ти самия също твориш и привличаш в своя. 

Ще допусна ли желаното, като игнорирам нежеланото?
Джери: Аз лично, реших този въпрос, като през 1970 г. 

Напълно  изключих  връзката  си  с  външния  свят.  В 
продължение  на  девет  години  не  гледах  телевизия,  не 
слушах радио, не четях вестници и не общувах с хора, 
които говореха за неща, които не исках да чувам. Това 
решение  се  оказа  много  сполучливо  и  през  тези  девет 
години  постигнах  невероятни  резултати.  Установих 



прекрасни взаимоотношения с много други хора, успях да си 
върна и да задържа доброто физическо здраве и натрупах 
значително благосъстояние. Животът ми беше по-щастлив от 
всякога.  Но  като  съм  се  затворил  по  този  начин  за 
негативни  влияния  отвън  и  съм  се  фокусирал  върху 
намеренията  си,  аз  по-скоро  съм  заровил  главата  си  в 
пясъка,  вместо  да  постигна  това,  което  вие  наричате 
Допускане. 

Абрахам: Има  огромна  полза  в  това  да  насочваш 
вниманието си към нещата, които са важни за теб. Като си 
заровил, така да се каже, главата си в пясъка и си се 
откъснал от негативните външни влияния, ти си могъл да се 
съсредоточиш  върху  това,  което  е  било  важно  за  теб. 
Разбираш ли, към каквото и да насочиш мислите си, ти 
привличаш към  него сила, яснота и резултати. И това ти 
носи удовлетворение, което може да дойде единствено като 
поискаш, допуснеш и накрая постигнеш.

Що се отнася до това, че си "заровил главата си в 
пясъка" и си игнорирал това, което идва отвън, вместо да 
допускаш, може би тези две неща се съчетават по-добре, 
отколкото си мислиш... Да мислиш за това, което е важно 
за теб, е начинът да позволиш на другите да бъдат такива, 
каквито искат да бъдат. Да насочваш вниманието си към 
себе си, докато им позволяваш и те да правят същото, е 
много важна част от Изкуството да Допускаш... 

Джери: Т.е., тъй като съм очаквал (макар че тогава не 
съм  си  служил  с  тази   терминология)  Законът  за 
Привличането  и  Науката  за  Съзнателното  Сътворяване  да 
подействат,  аз  един  вид  автоматично  съм  преминал  в 
състояние на допускане? 

Абрахам: Точно така. Ти си насочвал вниманието си към 
това, което е било важно за теб, като по този начин си 
привличал още и още, и вече нито ти е било интересно да 
гледаш  телевизия,  нито  ти  се  е  струвало  интересно  да 
четеш вестници. Не си се лишавал от нещо, което искаш, а 
напротив, благодарение на Закона за Привличането си бил 
привлечен към това, което си искал най-много. Като гледаш 
по телевизията или четеш по вестниците за неща, които те 
карат да изпитваш отрицателна емоция, защото не искаш да 
ти се случват, ти си пречиш да допуснеш това, което искаш 
да ти се случи.    
Всички ли искаме радост?

Джери: Всички хора по света ли искат да разберат това 
Изкуство  да  Допускаш?  Или  искате  да  кажете,  че  само 
онези, които говорят с вас, се стремят към това знание?



Абрахам: Всички, които в този момент живеят на Земята 
и  обитават  физически  тела,  преди  раждането  си  са 
възнамерявали  да  допускат.  Но  от  новата  си  земна 
перспектива повечето от вас са много далеч от това да го 
разбират и да го искат. Предпочитате да се контролирате 
едни други, отколкото да допускате. Не е трудно да се 
научиш  да  контролираш  посоката  на  мислите  си,  но  е 
абсолютно невъзможно да контролираш друг човек.  

Ами ако другите преживяват нещо отрицателно?
Джери: От  това  състояние  на  Допускане,  което  се 

стремим да постигнем на някакво ниво, ще можем ли да 
виждаме  и  да  осъзнаваме  отрицателните  неща  (или  тези, 
които според нас са отрицателни) и въпреки това да бъдем 
радостни?  Или  просто  няма  да  гледаме  на  тях  като  на 
отрицателни неща? 

Абрахам: И двете. Когато си бил съсредоточен върху 
това, което е важно за теб, не си гледал телевизия и не 
си  чел  вестници  -  наслаждавал  си  се  на  това,  което 
правиш. Насочвал си вниманието си към това, което искаш и 
Законът за Привличането е добавял все повече яснота и 
сила към тази мисъл. Другите неща просто са престанали да 
идват  в  живота  ти,  защото  не  са  били  в  хармония  с 
намерението ти да израстваш. 

Когато ясно знаеш какво искаш, не е необходимо да се 
насилваш  да  го  постигнеш,  защото  съгласно  Закона  за 
Привличането, то просто се случва. И така, не е трудно да 
допускаш.  То  става  лесно  и  естествено,  защото  ти  не 
обръщаш никакво внимание на нещата, които нямат връзка с 
твоя стремеж. 

Въпреки че предлага и много ценна информация, вашата 
телевизия изобилства с неща, които никой от вас не би 
искал да преживее. Много хора седят и гледат телевизия, 
само защото я има и защото не са взели друго решение. 
Затова,  гледането  на  телевизия  обикновено  не  е 
съзнателно, а по-скоро е неосъзнато. А в това състояние 
на неосъзнатост, в това състояние на неустременост, човек 
се открива към влиянието на всичко, което му се предлага. 
И така той буквално бива обстрелван с мисли за нежеланите 
неща, които се случват по света и тъй като не е определил 
за какво иска да мисли, той приема в живота си много 
неща, които не би избрал. 

Това  имаме  предвид,  когато  говорим  за  неосъзнато 
сътворяване - да насочваш мислите си към нещо, без да си 
осъзнат и така да го привличаш, независимо дали го искаш 



или не.   
Ще търся само това, което искам

Джери: Абрахам, как мога да постигна и да се задържа 
в  състоянието  на  допускане,  което  искам,  въпреки  че 
виждам около себе си много хора, които изпитват болка или 
преживяват неща, които според мен са негативни?

Абрахам: Бихме те посъветвали да вземеш решение, че 
независимо  какво  правиш  през  деня,  независимо  с  кого 
общуваш, независимо къде се намираш, преобладаващото ти 
намерение  ще  бъде  да  търсиш  нещата,  които  искаш  да 
виждаш. По този начин, Законът за Привличането ще ти носи 
само нещата, които искаш да привличаш и ще виждаш само 
онова, което искаш да виждаш.
Този, който пресява информацията, привлича избирателно

Когато преобладаващото ти намерение е да привличаш 
само това, което желаеш, ти ще започнеш да пресяваш. Ще 
започнеш да привличаш избирателно. Ще започнеш да виждаш 
избирателно. В началото ще продължаваш да привличаш някои 
неща,  които  не  ти  харесват,  заради  инерцията  на 
предишните си мисли и убеждения. Но ако в продължение на 
30  до  60  дни  всяка  сутрин  правиш  Благополучието  свое 
преобладаващо намерение, ще забележиш, че в живота ти са 
останали  съвсем  малко  неприятни  за  теб  неща  -  защото 
силата на мисълта ти ще те е отвела отвъд онова, което се 
случва в момента. 

Не е лесно да допускаш, когато виждаш как някой около 
теб прави неща, които застрашават теб или някой друг. 
Затова казваш: "Абрахам, не разбирам какво имате предвид, 
когато казвате, че мога да се справя с това нежелано нещо 
единствено  чрез  мислите  си,  без  да  е  необходимо  да 
предприемам  някакво  действие".  А  ние  отговаряме,  че 
мислите ти привличат и това, което преживяваш сега, е 
резултат от това, което си мислил в миналото, точно както 
бъдещето ти е резултат от това, което мислиш в момента. С 
мислите си сега подготвяш бъдещето си и ще дойде момент, 
в който ще изживееш това, за което мислиш днес, точно 
както днес изживяваш това, за което си мислил преди. 
Миналото, настоящето и бъдещето като едно цяло

Ти  мислиш  непрекъснато.  Не  можеш  да  разделиш 
миналото, настоящето и бъдещето, защото те са едно цяло, 
мисълта ги свързва. Да си представим, че както си вървиш 
по улицата, виждаш как огромен побойник пребива друг, по-
дребен  човек  и  тази  гледка  те  изпълва  с  отрицателна 
емоция. Ако си помислиш: Няма да гледам, ще си подмина и 
ще се преструвам, че това не се е случвало, ти ще се 



чувстваш  ужасно,  защото  не  искаш  по-слабия  човек  да 
пострада. Ако си помислиш: Ще му се притека на помощ, ти 
пак ще се чувстваш зле, защото не искаш да ти разбият 
носа  или  дори  да  отнемат  живота  ти.  Затова  питаш: 
"Абрахам, какво да правя?". И ние те разбираме. В този 
случай  няма  избор,  който  да  ти  се  струва  абсолютно 
правилен. Страдаш от това, че не си мислил позитивно в 
миналото. 

Ако в миналото си започваше всеки ден с намерение за 
безопасност, хармония и срещи с хора, които да ти носят 
положителни  емоции,  сега  със  сигурност  нямаше  да  се 
намираш в това неудобно положение. Затова ти казваме : 
Справи се със ситуацията както смяташ за правилно, но ако 
от този ден нататък започнеш да мислиш за нещата, които 
искаш да изживяваш в бъдещето, вече няма да ти се налага 
да избираш между две злини. 

Трябва ли да допускам неправдите, на които ставам 
свидетел?

Докато не разбереш как идват при теб нещата, които 
получаваш, ще ти бъде много трудно да приемеш мисълта, че 
трябва да допускаш, защото в света около себе си виждаш 
толкова много неща, които не ти харесват и си казваш: 
"Как да допусна тази неправда?". А ние ти казваме просто 
да приемеш, че тя не е част от твоя живот. Затова в 
повечето случаи тя изобщо не ти влиза в работата. Тя не е 
твое творение. Тя е дело на други, привлечена е от други 
и е част от живота на други. 

Вместо да се мъчиш да контролираш живота на всички 
останали (което и без това е невъзможно, колкото и да се 
опитваш),  вземи  решение  да  контролираш  собственото  си 
участие в него. И като се съсредоточаваш върху ясната 
представа за живота, който искаш да живееш, ще подготвиш 
за себе си светло бъдеще, изпълнено с радост.   
Вниманието,  което  насочвам  към  това,  което  не  искам, 
привлича още от него

Ти привличаш с мисълта си. Получаваш това, за което 
мислиш, независимо дали го искаш или не. Затова, като 
обръщаш внимание на невъзпитаните шофьори, ти привличаш 
още  от  тях  в  живота  си.  Когато  обръщаш  внимание  на 
некачествените  услуги  на  тази  или  на  онази  фирма,  ти 
привличаш повече такива преживявания към себе си. Това, 
на което обръщаш внимание - особено, ако е съпроводено с 
емоция - е това, което привличаш в живота си. 

Изкуството да допускаш влияе ли на здравето ми?



Джери: Ще ми се да обсъдим няколко ежедневни ситуации 
от реалния живот и ако е възможно да ми кажете как мога 
да приложа Изкуството да Допускаш за всяка от тях. Първо, 
що се отнася до физическото здраве, спомням си, че като 
малък много боледувах. След това, дойде момент, в който 
пожелах да бъда здрав и оттогава се радвам на прекрасно 
физическо здраве. Как се вписва Изкуството да Допускаш в 
тези две ситуации - от много лошо до много добро здраве? 

Абрахам: Когато си взел решение за нещо, което искаш, 
ти  си  изпълнил  първото  условие  за  неговото  Съзнателно 
Сътворяване. Мислил си за него, изпълнен с емоция, което 
е същността на искането. Второто условие за Съзнателното 
Сътворяване е да допускаш, да очакваш или да го приемеш 
при себе си... и така, когато кажеш: Искам и допускам, 
следователно ще получа!, много бързо ще сътвориш това, 
което искаш. Ти буквално го допускаш при себе си, като не 
се съпротивляваш срещу него и не го отблъскваш с други 
мисли. 

Казвали сме, че когато си в състояние на допускане, 
ти  не  изпитваш  отрицателна  емоция.  Допускането  е 
освобождаване от всичко отрицателно. Следователно, когато 
съзнателно  възнамеряваш  да  имаш  нещо  и  изпитваш  само 
положителна  емоция,  мислейки  за  него,  тогава  ти  го 
допускаш. И ще го получиш. 

За да бъдеш здрав, а не болен, трябва да мислиш за 
здраве. Когато тялото ти е болно, е по-лесно да мислиш за 
болестта си, затова е необходимо желание, съсредоточаване 
и воля да гледаш отвъд това, което се случва в момента. 
Когато си представяш по-здраво тяло в бъдещето или си 
спомняш момент от миналото, в който си бил здрав, в този 
момент мисълта ти ще е в хармония с това, което желаеш, и 
тогава ще допускаш подобрение на състоянието си. Тайната 
е да търсиш мисли, които те карат да се чувстваш по-
добре.  

Допускането от крайна бедност до финансово 
Благополучие

Джери: Следващата тема, която бих искал да обсъдим, е 
тази за богатството и успеха. Като дете живеех в бедност, 
спал съм в курници, палатки, пещери и т.н. И тогава, през 
1965 г. намерих книгата Мисли и забогатявай, която ми 
даде  различна  гледна  точка  за  нещата  и  от  този  ден 
нататък  финансовото  ми  състояние  започна  бързо  да  се 
подобрява. Когато прочетох тази книга, спях в буса, с 
който се придвижвах, но не след дълго започнах да си 
докарвам  шестцифрен,  а  по-късно  и  седемцифрен  годишен 



доход. 
Абрахам: Какво според теб се е случило, когато си 

променил гледната си точка, благодарение на тази книга?
Джери: Това, което си спомням най-ясно, е, че за пръв 

път в живота си започнах да се съсредоточавам само върху 
това, което искам, като в по-голяма или по-малка степен 
изключвах всичко останало. Но ми се ще да чуя и вашата 
гледна точка по този въпрос. 

Абрахам: Успял си да осъзнаеш, че можеш да имаш това, 
което  искаш.  Благодарение  на  живота,  който  си  живеел, 
желанието вече е било налице, но като си прочел книгата, 
си повярвал, че е възможно то да се изпълни. Книгата те е 
накарала  да  започнеш  да  допускаш  желанието  ти  да  се 
сбъдне. 

Допускането  при  взаимоотношенията  между  хората  и 
изкуството да бъдеш егоист

Джери: Друга  важна  тема,  за  която  бих  искал  да 
поговорим, е темата за взаимоотношенията между хората. 
Много пъти ми е било трудно да допусна приятелите ми да 
си имат своите мисли и убеждения и да вършат "неправилни" 
неща.      
Абрахам: Какво имаш предвид като казваш "да допусна"?

Джери: Смятах, че трябва да мислят и да се държат по 
начин,  който  аз  смятах  за  правилен.  И  когато  не  го 
правеха, това ме разстройваше и често дори ме ядосваше. 

Абрахам: Когато си слушал какво говорят и си виждал 
какво правят, ти си изпитвал отрицателна емоция - сигнал, 
че не си в състояние на допускане. 

Изкуството да бъдеш егоист не е ли неморално?
Джери: Тогава смятах, че съм много самоотвержен и 

даващ човек. С други думи, не бях егоист и очаквах те 
също  да  бъдат  по-малко  егоистични  и  повече  даващи. 
Фактът, че не бяха такива, много ме притесняваше. Тогава 
открих  книгата  на  Дейвид  Сийбъри  "Изкуството  да  бъдеш 
егоист", която ми помогна да видя егоизма от друг ъгъл и 
да се справя с голяма част от негативизма си. 

Абрахам: Важно е да си позволяваш да обръщаш внимание 
на това, което искаш. Някои биха нарекли това егоизъм с 
осъждане и неодобрение. Ние казваме, че ако нямаш здраво 
осъзнаване за себе си, ако не си позволяваш да искаш и 
ако не очакваш да получиш това, което искаш, никога няма 
да твориш осъзнато и животът ти няма да бъде особено 
щастлив. 

Неприемането  на  другите  често  е  резултат  от 



неприемане на себе си. По принцип, този, който изпитва 
най-силно  неодобрение  към  дадена  черта  у  себе  си,  я 
забелязва  у  другите  и  изразява  неодобрение  към  тях. 
Затова,  приемането,  одобряването,  оценяването  и 
допускането на себе си (т.е. умението да си позволим да 
бъдем  такива,  каквито  сме)  е  първата  стъпка  към 
оценяването, одобрението и допускането на другите. Това 
не означава, че трябва да изчакаш, докато станеш идеален 
така,  както  го  виждаш  ти  или  докато  другите  станат 
идеални  според  своето  разбиране  за  това,  защото  този 
момент никога няма да настъпи - всички вие сте вечно 
променящи се, вечно израстващи Същества. Това означава да 
гледаш с намерението да видиш това, което искаш да видиш 
в себе си или в другите.

Често ни обвиняват, че учим хората на егоизъм, но ние 
не отричаме това. Всичко, което виждаш, ти го възприемаш 
от  гледната  точка  на  собственото  си  его  и  ако  не  си 
достатъчно  голям  егоист,  за  да  търсиш  връзката  или 
хармонията със своето по-всеобхватно, по-мъдро Вътрешно 
Аз, няма да имаш какво да предложиш на другите. Като си 
достатъчно  голям  егоист,  за  да  обръщаш  внимание  на 
начина,  по  който  се  чувстваш,  можеш  да  използваш 
Емоционалната си Система за Напътствие, за да се свържеш 
с енергията на Първоизточника и тогава всеки, който има 
късмета да бъде обект на вниманието ти, ще спечели.  

Тяхното неодобрение е техен проблем
Ако  някой  вижда  в  теб  нещо,  което  не  му  харесва,  ти 
виждаш неодобрението в очите му и най-често това те кара 
да чувстваш, че си сбъркал някъде. А ние ти казваме, че 
не ти си сбъркал, а той. Причината за отрицателната му 
емоция  е  в  неговата  неспособност  да  допуска,  а  не  в 
твоите недостатъци. По същия начин, когато ти изпитваш 
отрицателна емоция, защото виждаш у друг нещо, което не 
искаш да виждаш, това не е негов проблем, а твой. 

Когато вземеш решение да виждаш само нещата, които ти 
харесват, ще започнеш да виждаш само тях. Тогава всички 
твои преживявания ще извикват само положителна емоция, 
защото по Закона за Привличането ще привличаш към себе си 
само онова, което е в хармония с твоите желания. Когато 
разбираш  силата  на  емоциите  си,  ще  можеш  да  насочваш 
мислите  си  и  тогава  няма  да  изпитваш  нужда  от  това 
другите  да  се  държат  различно,  за  да  се  чувстваш  ти 
добре.    

А когато един човек нарушава правилата на друг?
Джери: Друга  тема,  която  ме  занимава  отдавна,  е 



темата  за  правата  на  отделните  хора:  право  на 
собственост,  териториални  права,  право  на  лично 
спокойствие. В миналото много съм се възмущавал, когато 
един  човек  нарушава  правата  на  друг,  като  упражнява 
физическо насилие или отнема собствеността му без негово 
съгласие. Много съм се тормозил и за териториалните права 
и за това на кого трябва да бъде позволено да влиза в 
страната  ни  и  на  кого  не.  Но  след  като  ви  срещнах, 
започнах да гледам на нещата, които хората си причиняват 
един на друг, като на "игра", която играят - нещо като 
"споразумения",  които  сключват  помежду  си,  гласни  или 
негласни. Вече сякаш по-лесно ми се отдава да не усещам 
чуждата болка. Но възможно ли е да постигна състояние, в 
което да не изпитвам отрицателно чувство, когато видя как 
някой нарушава правата на друг? Мога ли просто да гледам 
какво правят хората и да си мисля: "Вие си причинявате 
един на друг това, което сами сте избрали по някакъв 
начин"?

Абрахам: Можеш. Когато осъзнаеш, че всеки привлича с 
мислите си, ще изпитваш радост, а не болка, защото ще 
разбираш,  че  те  жънат  положителната  или  отрицателната 
емоция,  която  сами  са  посели  с  избора  си  на  мисли. 
Разбира се, в повечето случаи те не осъзнават, че сами 
привличат  нещата,  които  идват  в  живота  им.  Това  е 
причината да има толкова много хора, които се смятат за 
жертви.  Те  вярват  в  това,  защото  не  разбират  как 
получават нещата, които идват в живота им. Не знаят, че 
сами ги канят с мислите и вниманието си. За теб самия ще 
е  добре  да  осъзнаеш,  че  всяко  преживяване  предизвиква 
избистряне на желанието.  

Няма такова нещо като недостиг
Ти  спомена  териториални  права.  Ние  гледаме  на 

територията по съвсем различен от вас начин, защото вие 
продължавате  да  виждате  ограничения  в  своя  физически 
свят. Смятате, че разполагате с ограничено пространство, 
което  накрая  ще  бъде  заето  и  според  вас  то  не  е 
достатъчно. 

Като виждате ограничения, като усещате липса, а не 
изобилие, като смятате, че няма достатъчно пространство, 
пари или здраве, вие изпитвате нужда да се предпазвате. 
От наша гледна точка няма ограничение на нищо, има само 
вечен поток от изобилие на всички неща. Има достатъчно от 
всичко  за  всички  вас.  Когато  разберете  това,  всяко 
усещане  за  ограничение  или  липса,  всяка  нужда  да  се 



пазите или да браните териториални права, ще изчезне. 
Ние сме се събрали по Закона за Привличането. Тук, в 

нашата Нефизическа обител, това "Семейство на Абрахам" е 
заедно, защото в същността си ние сме еднакви - и заради 
тази еднаквост сме привлечени едни към други. Няма стражи 
на вратата. Няма пазители, които да възпират тези, които 
не  са  в  хармония  с  нас,  защото  ние  не  насочваме 
вниманието си към тях и те не са привлечени към нас. При 
вас е същото. Въпреки че не го осъзнавате толкова ясно, 
Законите действат със същата сила при вас, както и при 
нас. Просто вие имате толкова много физически обяснения 
за нещата, обяснения, които може би отчасти са правилни, 
но  не  съдържат  цялата  истина.  С  други  думи,  като  си 
обяснявате  как  водата  попада  в  чашата  като  посочвате 
кранчето на чешмата, това далеч не е цялата истина. И 
така, като ни казвате, че на тази Земя живеят хора, които 
искат да ви отнемат всичко, което имате, ние отвръщаме, 
че не могат. Те не могат да станат част от живота ви, 
освен  ако  вие  не  ги  поканите  с  мислите  си.  Такъв  е 
Законът,  както  в  Нефизическия,  така  и  във  физическия 
свят.      

Има ли полза от това да загубиш живота си?
Джери: Казвате,  че  когато  преживяваме  нещо,  ние 

научаваме урок. А когато в някое от тези преживявания 
човек изгуби физическия си живот по насилствен начин, той 
научава ли нещо?

Абрахам: На вас не ви се изпращат "уроци". Тази дума 
не  ни  харесва  особено,  защото  предполага,  че  има 
определени неща, които трябва да научите, а това не е 
вярно. По-скоро животът ви носи знание, благодарение на 
което израствате и ставате по-мъдри. 

Преди да можеш да оцениш стойността на човешкия живот 
и дори ползата от това да го загубиш, трябва да разбереш, 
че  ти  добавяш  към  нещо  по-голямо  и  по-всеобхватно  от 
това, което в своето физическо тяло познаваш като земен 
живот.  Всичко,  което  преживяваш,  добавя  към  това 
разбиране. Дори това тяло да загине, всичко, което си 
преживял  в  него,  ще  стане  част  от  твоето  по-широко 
разбиране. Така че да, има полза дори от преживяване, 
което те отделя от физическото ти тяло. Нищо не отива на 
вятъра.  
Аз съм кулминацията на дълга поредица от животи

Джери: Искате да кажете, че дори загубата на живот е 
преживяване, което по някакъв начин добавя към това по-



голямо Същество?
Абрахам: Точно така. Ти си губил физическия си  живот 

много пъти. Имал си хиляди животи. Точно затова жаждата 
ти за живот е толкова голяма. Не бихме могли да ти кажем 
с  думи  колко  животи  си  имал,  камо  -  ли  да  ти  дадем 
подробности за всеки от тях. Преживял си толкова много 
неща, че самият спомен за всичко това би те объркал и би 
ти попречил да се радваш на живота си тук и сега. Когато 
си се родил в това тяло, ти си забравил всичко, което си 
преживял преди, защото не си искал спомена за него да те 
разсейва.  Ти  имаш  нещо  много  по-ценно  -  Вътрешно  Аз, 
което е кулминацията от всичките твои животи. 

Точно както това, което си сега, е кулминацията от 
всичко, което си преживял, така и няма полза от това да 
седнеш и да говориш за нещата, които си правил, когато си 
бил на три, десет или дванайсет години. Разбира се, ти си 
такъв, какъвто си именно поради факта, че си преживял 
всичко това..., но като се ровиш в миналото, не добавяш 
кой знае колко към това, което си сега.

Като  приемеш,  че  си  великолепно,  силно  развито 
Същество  и  обръщащ  внимание  на  начина,  по  който  се 
чувстваш, ще можеш да използваш Емоционалната си Система 
за Напътствие, за да определиш по начина, по който се 
чувстваш, дали дадено действие е правилно за теб или не.

Вие сте физически Същества и познавате физическия си 
образ, но повечето от вас не познават своето Вътрешно Аз. 
Твоята физическа личност е великолепна и много важна, но 
тя е само продължение на едно по-всеобхватно, по-голямо, 
по-мъдро и със сигурност по-старо ти. И това Вътрешно Аз 
е взело решение да се съсредоточи в това тяло, защото е 
искало да добави опита от този живот към своето знание. 
Защо не си спомням миналите животи?

Още преди да дойдеш на Земята, ти си взел решение да 
нямаш спомени от предишните си преживявания, защото те 
биха те объркали и биха ти попречили да твориш. Решил си 
да имаш само усещане, Напътствие, което извира отвътре. 
Определил си, че това Напътствие ще идва под формата на 
емоция, която ще усещаш. Твоето Вътрешно Аз не може да ти 
отвърне с мисъл в момента, в който ти излъчващ мисъл и 
затова ти изпраща чувство, с което ти показва дали това, 
което мислиш, говориш и правиш, съответства на твоето по-
голямо, по-висше намерение. 

Всеки път, когато излъчваш съзнателно намерение за 
нещо, което искаш, твоето Вътрешно Аз го взема предвид. 
Когато си по-осъзнат за това, което излъчваш под формата 



на намерение: "Аз искам, аз възнамерявам, аз очаквам", 
твоето Вътрешно Аз има възможност да вземе предвид всичко 
това,  за  да  ти  даде  по-ясно,  по-точно  и  по-конкретно 
Напътствие.
Понеже не осъзнават, че сами творят живота си, повечето 
хора не излъчват съзнателни намерения. Те се ограничават 
с това да приемат всичко, което идва при тях, защото не 
разбират, че сами го привличат. При тези обстоятелства 
обаче, е трудно да допускаш, защото гледаш на себе си 
като на жертва. Чувстваш се уязвим, усещаш, че не можеш 
да контролираш това, което идва при теб, затова чувстваш 
нужда да се предпазваш от всичко, което би могло да те 
сполети, без да осъзнаваш, че сам каниш това, което идва 
в живота ти. Точно затова казваме, че преди да пожелаеш 
да приемеш (да допуснеш) себе си или някой друг, трябва 
първо да разбереш как получаваш нещата, които идват при 
теб.   

А когато сексът се превърне в насилие?
Джери: Друга тема, която ме притеснява, е моралът в 

секса. Вече съм се научил да позволявам на другите да 
правят собствените си избори що се отнася до секса, но 
продължавам  да  се  чувствам  зле,  когато  някой  използва 
насилие срещу друг във всяка област. Има ли начин да 
постигна състояние, в което каквото и да правят другите, 
независимо дали употребяват сила или не, това да не влияе 
върху собственото ми мислене?

Абрахам: Независимо за какво става въпрос е важно да 
разбереш, че няма жертви. Има само хора, които творят 
съвместно. 
Всички  вие  като  магнити  привличате  това,  за  което 
мислите. Ако някой често говори или мисли за изнасилване, 
то е много вероятно той да стане "жертва" на подобно 
преживяване. Защото по Закон всеки привлича към себе си 
това, за което мисли.

Като  мислиш  за  нещо  и  изпитваш  емоции,  ти  даваш 
начало  на  творението  си.  Когато  го  очакваш,  ти  го 
преживяваш.  Много  хора  сътворяват  неща,  които  не 
преживяват,  защото  е  налице  само  първата  част  на 
уравнението. Те ги създават с мисълта си и дори изпитват 
емоция, но не ги очакват и затова не ги получават. Това 
важи както за нещата, които искаш, така и за нещата, 
които не искаш.  

Какво очаквам по този въпрос?
Дадохме примера за филма на ужасите, който стимулира 

в теб ясни, образни мисли чрез картините и звуците, които 



идват  от  екрана.  Мисълта  ти  за  нещата,  които  виждаш, 
обикновено е съпроводена от силна емоция и ги създава, но 
когато излезеш от киното, си казваш: "Това беше само един 
филм,  подобно  нещо  не  може  да  ми  се  случи."  Така  не 
изпълняваш второто условие, очакването.

Обърни  внимание,  че  във  вашето  общество  колкото 
повече се говори за нещо, толкова по-голямо е очакването 
то да се случи. По същия начин, колкото по -  голямо е 
очакването  на  отделните  хора,  толкова  по-голяма  е 
вероятността да го привлекат.

Не мисли за нещата, които не искаш и няма да ти се 
налага да ги преживееш. Не говори за нещата, които не 
искаш и няма да ги привлечеш в живота си. Когато разбереш 
това, няма да изпитваш такава отрицателна емоция, като 
виждаш как хората около теб преживяват неща, които не 
искат. Ти ще осъзнаеш, че по този начин те получават 
разбиране за това как привличат нещата, които идват при 
тях.

Вярно, никой от нас не изпитва радост като вижда как 
друг бива изнасилен, ограбен или убит. Тези преживявания 
не са приятни. Когато обаче разбереш как хората привличат 
подобни събития в живота си, повече няма да мислиш за 
такива неща и вече дори няма да ги виждаш.

Привличаш  в  живота  си  нещата,  за  които   мислиш. 
Телевизията  обърква  творенията  ти,  защото  включваш 
телевизора с намерението да се забавляваш, но предаването 
се прекъсва на всеки час от новини за това или онова 
ужасно  събитие. Но  когато  възнамеряваш  да  виждаш  - 
независимо какво правиш - само нещата, които искаш да 
виждаш...,  тогава  нещо  ще  отвлече  вниманието  ти  от 
телевизора преди новинарската емисия. 

Точно в този момент аз подготвям бъдещето си
Когато отвориш вестник или списание и прочетеш нещо, 

което  предизвиква  в  теб  малко  отрицателна  емоция,  по-
добре е веднага да го оставиш, вместо да продължиш да 
четеш и да оставиш отрицателната емоция да се засили, 
защото  Законът  за  Привличането  действа  на  всичко,  за 
което мислиш. Но дори отвъд всичко това, дори в този 
момент, в който вземаш решение да привличаш само това, 
което искаш, ти започваш да подготвяш бъдещето си, така 
че  не  се  налага  да  полагаш  това  усилие  и  занапред. 
Телевизията няма да те привлича. Вестниците няма да са ти 
интересни. Вместо това, съгласно Закона за Привличането 
ще  бъдеш  притеглен  към  това,  към  което  е  насочено 



съзнателното ти намерение. 
Причината толкова много от вас да бъдат привлечени 

към обекти на неосъзнато намерение е в това, че нямате 
осъзнати  намерения.  Не  казвате  достатъчно  често  какво 
искате и затова привличате само част от него. Колкото по-
добре осъзнаваш какво искаш, толкова по-добро бъдеще ще 
подготвяш за себе си и толкова по-малко усилия ще трябва 
да  полагаш,  за  да  отстраняваш  нежелателните  неща  от 
живота  си.  Така  вече  няма  да  падаш  в  клопката  на 
телевизията или на хищниците във вашето общество - защото 
Вселената ще ти е подготвила неща различно. 

Ами невинното дете?
Джери: Абрахам,  много  хора  приемат  вашата  основна 

идея за сътворяване чрез мисъл, но за мнозина е трудно да 
приемат  учението  ви,  когато  се  замислят  за  невинните 
дечица. Те питат: "Ами малките деца? Как могат бебетата 
да  имат  мисли,  които  да  им  донесат  физически  недъзи, 
крехко здраве или външно посегателство?"

Абрахам: Тези неща се случват, защото бебетата са 
заобиколени от хора, които мислят за тези неща и така те 
самите получават съответствието на тези мисли. 

Джери: Нещо като телепатия?
Абрахам: Точно така. Разбираш ли, децата започват да 

мислят дълго преди да се научат да говорят. Ти не можеш 
да разбереш колко ясна е мисълта на детето, защото то още 
не се е научило да комуникира вербално с теб. То все още 
не може да изразява гласно мислите си.

Джери: Детето не мисли с думи. Аз мога да усетя, че 
то мисли, дълго преди да започне да говори.

Абрахам: Детето наистина мисли и улавя вибрациите на 
чуждите мисли от мига, в който се появи  на земята. Точно 
затова убежденията се предават толкова лесно от родител 
на дете. Детето улавя вибрациите на твоите страхове и 
вярвания, дори без да ги изразяваш с думи. Ако искаш да 
бъдеш възможно най-полезен на детето си, мисли само за 
нещата, които искаш и то ще получава само тях.

   
Не трябва ли другите да изпълняват уговорките си с 

мен?
Джери: Абрахам, що се отнася до Допускането, в ума ми 

се  прокрадва  една  стара  приказка:  Другите  могат  да 
размахват  ръцете  си  колкото  искат  (което  за  мен  е 
същината  на  допускането),  стига  да  не  ми  пречат  да 
размахвам своите и да не ме удрят по носа. 



С  други  думи,  да  приемем,  че  живея  живота  си  и 
позволявам и на другите да бъдат, да правят и да имат 
всичко, което искат. Ако обаче по този начин те нарушават 
някаква предишна тяхна уговорка с мен, понякога е много 
трудно да не изисквам от тях поне да се придържат към 
споразумението си с мен или да изпълнят отговорностите, 
които са поели. 

Абрахам: Щом  се  притесняваш,  че  друг  може  да  се 
намеси  в  живота  ти  или  да  те  цапне  по  носа,  докато 
размахва ръцете си, значи все още не разбираш напълно как 
получаваш  нещата,  които  идват  при  теб.  Можеш  днес  да 
започнеш да мислиш само за това, което искаш и така от 
този ден нататък да привличаш само желани неща. Задаваш 
ни този въпрос, защото вчера или някога в миналото не си 
разбирал тази закономерност и с мисълта си си поканил 
някого, който размахва ръцете си пред лицето ти. И затова 
сега, в този момент питаш: "Какво мога да направя по 
въпроса?"

Ако в живота ти има хора, които размахват ръцете си 
по начин, който ти пречи, отклони вниманието си от тях и 
те ще си отидат, а на тяхно място ще дойдат хора, с които 
се чувстваш комфортно и които са в хармония с теб. Но 
обикновено, когато някой друг размахва ръцете си и върши 
неща,  които  ти  пречат,  ти  обръщаш  внимание  на  това. 
Ядосваш се, разстройваш се и Законът за Привличането ти 
носи още такива емоции, докато накрая и други подобни 
хора не дойдат в живота ти. Може да са двама, трима или 
дори повече... Отклони вниманието си от това, което не ти 
харесва, насочи го към това, което ти харесва и по този 
начин ще промениш посоката на инерцията си. Може би не 
веднага, но пак ще е някакво начало.

Ако през следващите 30 дни всяка сутрин си казваш: 
“Независимо  с  кого  работя,  независимо  какво  правя, 
възнамерявам  да  виждам,  искам  да  виждам,  очаквам  да 
виждам,  само  това,  което  ми  харесва”, ще  промениш 
инерцията на живота си и всички неща, които в момента те 
дразнят, ще изчезнат от живота ти и ще бъдат заменени от 
други,  по-приятни.  Това  е  абсолютно  сигурно.  Такъв  е 
Законът”. 

Никога няма да сбъркам ... нито ще го довърша до край
Когато казваме, че от своята Нефизическа перспектива, 

от перспективата на това, което си бил още преди да се 
появиш  в  това  физическо  тяло,  си  имал  намерение  да 
разбираш и да прилагаш Изкуството да Допускаш, това е 
самата  истина.  Това,  което  искаме  да  разбереш,  е,  че 



никога  няма  да  постигнеш  завършеност.  Ти  не  си  маса, 
която е проектирана, след това изработена и завършена. Ти 
непрекъснато сътворяваш себе си. Непрекъснато израстваш. 
Но винаги си това, което си в този момент.

За  теб  е  важно  да  разбереш  Законите  на  Вселената 
толкова добре, че те да се превърнат в част от теб. Важно 
е да разбереш как идват при теб различните неща, за да не 
се  чувстваш  жертва  и  уязвим  за  капризите  на  другите, 
които размахват ръцете си.

Трудно  е  да  проумееш  тези  неща,  когато  сякаш  се 
намираш  по-средата  между  два  свята:  този,  който  си 
сътворил преди да разбереш нещата, за които говорим в 
тази  книга  и  този,  който  започваш  да  създаваш  сега, 
когато  вече  разбираш  всичко  много  по-ясно.  Някои  от 
нещата, които са дошли в живота ти заради мислите, които 
си имал в миналото, не се вписват в това, което искаш 
сега.  Разбираме,  че  този  етап  на  преход  не  е  много 
приятен,  но  колкото  по-ясно  определяш  какво  искаш, 
толкова по-малко дискомфорт ще изпитваш. Голяма част от 
безпорядъка,  създаден  от  инерцията  на  миналото,  сега 
започва да се оттегля от живота ти. 

Когато  изпитваш   положителна  емоция  и  обръщаш 
внимание само на собствените си мисли, думи и действия, 
ти  допускаш  (приемаш)  себе  си.  Когато  изпитваш 
положителна  емоция  по  отношение  на  преживяванията  на 
друг, ти допускаш (приемаш) него. Толкова е просто... И 
така,  не  можеш  да  се  допускаш,  когато  изпитваш 
отрицателна емоция при мисълта за себе си.

Да допускаш означава да изпитваш положителна емоция, 
а за това е необходимо да подбираш нещата, към които 
насочваш вниманието си. Това не означава, че всичко и 
всички в живота ти идват точно такива, каквито ги искаш. 
Означава, че имаш възможност да видиш и следователно да 
извикаш от Вселената, от света и от приятелите си това, 
което е в хармония с теб, като оставяш останалото да 
отмине, без да го забележиш - и съответно, без да го 
привлечеш живота си. Това е да допускаш. 

Приятели, знайте, че допускането е най-великолепното 
състояние на Съществуване, което може да се постигне в 
продължителен аспект. Когато допускаш, ти се движиш и се 
извисяваш  по  спирала  нагоре,  защото  няма  отрицателна 
емоция, която да нарушава равновесието ти и да те спъва. 
Махалото не се връща назад. Ти се движиш непрекъснато и 
радостно все по-напред и по-нагоре!



ЧАСТ ПЕТА: ПЛАНИРАНЕ НА ОТРЯЗЪЦИТЕ
Вълшебният процес "Планиране на отрязъците"

Джери: Абрахам, струва ми се ,че комбинацията между 
Закона  за  Привличането,  Науката  за  Съзидателното 
Сътворяване, Изкуството да Допускаш и, накрая, процеса 
Планиране на отрязъците е рецепта, с която човек може да 
накара нещата да се случат. Би ли поговорил малко за този 
процес? 

Абрахам: Когато разбереш, че си творец на собствения 
си живот, ще поискаш  да определиш по-ясно какво желаеш, 
за да можеш да го допуснеш в живота си. Защото докато не 
се спреш и не определиш какво наистина искаш, няма да 
имаш поле за  Съзнателно Сътворяване.

Ти не искаш едно и също във всеки отрязък от живота 
си.  Всъщност,  дори  в  рамките  на  един  ден  има  много 
отрязъци, които носят различни намерения. Целта на това 
изложение за Планиране на отрязъците е да ти помогне да 
разбереш ползата от това по няколко пъти на ден да се 
спреш и да определиш какво искаш най-много, за да можеш 
да избистриш и да усилиш желанието си. 
Много  малка  част  от  преживяванията  ти  през  деня  са 
резултат само от това, което си мислил през него. Но 
когато  спираш  в  началото  на  всяка  нова  ситуация  и 
определяш какво искаш да преживееш в нея, ти излъчваш 
мисли,  които  започват  да  подготвят  бъдещите  ти 
преживявания в подобни моменти.

Например, качваш се в колата си и си сам, така че в 
този  момент  за  теб  не  е  много  важно  намерението  да 
комуникираш с друг или да се вслушваш в това, което някой 
се  опитва  да  ти  каже.  Но  намерението  да  пътуваш 
безопасно, да не попадаш в задръствания и да пристигнеш 
навреме е съвсем подходящо за този отрязък, в който се 
придвижваш от едно място към друго. Когато, при навлизане 
в този отрязък, определяш намерението си, ти влияеш не 
само на него, но и подготвяш бъдещето, така че следващия 
път, когато влезеш в колата си, ти вече ще си създал 
обстоятелствата, които ти харесват. 

Въпреки че определяш желанията си за всеки отрязък от 
време, в началото е възможно да продължаваш да виждаш 
продължението на мислите, които си имал в миналото. Но 
след известно време ще установиш, че по този начин си 
подготвил  за  себе  си  преживявания,  които  ти  харесват 
много  повече.  И  тогава  вече  няма  да  ти  се  налага  да 
полагаш толкова усилия, за да нареждаш нещата по начина, 
по който искаш.



    
Аз мога да планирам успеха си отрязък по отрязък

Реално цялата ти творческа сила е съсредоточена в 
този момент. Но творенията ти продължават да съществуват 
и  в  бъдещето  и  колкото  по-склонен  си  да  спреш  и  да 
определиш желанията си за този отрязък време, толкова по-
хубаво, ясно и изпълнено с радост ще бъде бъдещето ти. И 
всеки следващ момент ще става все по-хубав и по-хубав. 

Целта на това изложение е да предложи на тези, които 
искат, практически процес, с помощта на който да могат 
веднага да приложат основните Закони на Вселената, за да 
установят абсолютен съзнателен контрол над живота си. И 
въпреки  че  на  някои  това  може  да  им  се  струва  силно 
преувеличено, защото смятат, че не е възможно напълно да 
контролират живота си, ние искаме да ви кажем, че това е 
напълно постижимо.

Ние сме дошли, за да помогнем на тези от вас, които 
са  тук,  съсредоточени  в  своите  физически  тела,  за  да 
разберат точно по какъв начин привличат различните неща в 
живота си и че нищо не може да дойде при вас, освен ако 
не го поканите с мислите си. И когато започнете да се 
вглеждате в собствения си живот, и забелязвате връзката 
между това, което мислите, това, което говорите и това, 
което получавате, тогава наистина ще осъзнаете, че вие 
сте  тези,  които  канят,  привличат  и  сътворяват  всичко, 
което идва при вас.

Най-хубавият момент е настоящият
Вие живеете в прекрасно време, в общество, което е 

постигнало  забележителен  технологичен  напредък  и  имате 
достъп до мисловни стимули от всички краища на света. 
Достъпът до тази информация е огромно предимство, защото 
ви дава безкрайни възможности за израстване, но може също 
така да бъде източник на огромно объркване.

Способността  да  се  съсредоточавате  върху  тясно 
определен кръг от теми ви носи яснота, а способността да 
се  съсредоточавате  върху  много  различни  неща  наведнъж 
често  носи  объркване.  Вие  сте  силно  възприемчиви 
Същества, мисловните ви процеси текат много бързо. Когато 
се  съсредоточавате  само  върху  едно  нещо,  имате 
способността, по Закона за Привличането, да извиквате все 
повече яснота към мисълта за него, докато накрая буквално 
успеете да постигнете всичко, което има връзка с него. Но 
тъй като вашето общество предлага безброй много мисловни 
стимули, едва малцина могат да се съсредоточат само върху 



едно  нещо  достатъчно  дълго,  за  да  постигнат  сериозен 
успех. Повечето от вас се разсейват толкова много, че не 
успяват да развият нито една мисъл в достатъчно голяма 
степен.

Целта на процеса Планиране на отрязъците и ползата от 
него

Планиране на отрязъците е процес, посветен на това 
съзнателно  да  определиш  какво  искаш  за  даден  отрязък 
време. Целта му е да ти помогне да се пребориш с хаоса в 
мислите си и да осъзнаеш какво искаш най-много в даден 
момент. Като се спреш за минутка и определиш какво е 
намерението  ти,  ти  извикваш  от  Вселената  огромно 
количество енергия, която се излива в точно определения 
момент, в който се намираш. 

Гледай  на  мислите  си  като  на  магнит.  (Всъщност, 
всичко във вселената е магнит и привлича към себе си 
подобните на него неща.) Всеки път, когато мислиш или се 
съсредоточаваш  върху  негативна  мисъл,  дори  и  тя  да  е 
съвсем незначителна, Законът за Привличането я прави по-
силна. Ако се чувстваш тъжен или разочарован, привличаш 
към себе си и други, които се чувстват по същия начин, 
защото начинът, по който се чувстваш, е твоята точка на 
привличане. Ако си нещастен, ще привличаш още неща, които 
те правят нещастен. Когато се чувстваш добре, привличаш 
още неща, които смяташ за добри. 

Тъй като ти привличаш и каниш в живота си хората, с 
които общуваш, които срещаш по пътя си, които виждаш, 
докато пазаруваш, докато се разхождаш, както и темите, 
които хората обсъждат с теб, начинът, по който се държи с 
теб сервитьорът в ресторанта, както и самия сервитьор, 
парите, които идват в живота ти, начинът, по който се 
чувства и изглежда физическото ти тяло, хората, с които 
завързваш романтични връзки ... - този списък може да 
продължи още дълго - за теб е важно да разбереш силата на 
настоящия  момент.  Целта  на  процеса  Планиране  на 
отрязъците  е  да  насочиш  мисълта  си  към  нещата,  които 
искаш да преживееш, като ясно определиш какво е най-важно 
за теб в този конкретен отрязък от време. 

Когато казваме, че ти си творец на собствената си 
действителност и че не можеш да преживееш нищо, което не 
си поканил с мислите си, понякога срещаме съпротива. Тя 
се дължи на това, че мнозина от вас преживяват неща, 
които  не  искат.  Затова  казват:  "Абрахам,  аз  не  бих 
сътворил това нежелано нещо!". И ние сме съгласни, че 



никой не би го направил нарочно, но въпреки това всеки 
сам създава това, което му се случва. Получаваш всичко, 
което идва при теб, само и единствено благодарение на 
собствените си мисли. 

Но докато не си готов да приемеш, че ти си творец на 
собствената си действителност, няма да можеш да извлечеш 
голяма полза от думите ни. 
Законът  за  Привличането  ти  влияе,  независимо  дали  го 
осъзнаваш или не. Процесът Планиране на отрязъците ще ти 
помогне да осъзнаеш по-добре силата на мислите си, защото 
колкото по-дълго го прилагаш, толкова повече аспекти от 
живота ти ще се превръщат в отражение на Съзнателното ти 
намерение.       

Вашето общество предлага много мисловни стимули
Ти живееш в общество, което изобилства от мисловни 

стимули и когато си отворен и възприемчив към тях, ти 
привличаш  много  повече  мисли  и  оттам  много  повече 
обстоятелства и събития, отколкото имаш време и желание 
да поемеш. 
 
Само за един час, в който си изложен на влиянието на 
медиите, ти се предлага огромно количество стимули и не е 
чудно, че често се чувстваш засипан от информация и че 
толкова  много  хора  са  се  затворили  напълно  за  външни 
влияния, защото непрекъснато са обстрелвани от толкова 
много информация.

Процесът Планиране на отрязъците ще ти помогне да 
решиш  този  проблем,  защото  като  четеш  думите  в  тази 
книга,  объркването  ти  ще  бъде  заменено  от  кристална 
яснота; усещането за липса на контрол ще отстъпи място на 
увереност; чувството за застой ще превърне във възторжено 
движение напред.

Объркването настъпва, когато мислиш за твърде много 
неща  наведнъж,  а  яснотата  -  когато  се  съсредоточаваш 
върху едно единствено нещо и всичко това се дължи на 
Закона  за  Привличането. Когато  насочиш  мисълта  си  към 
нещо,  Законът  за  Привличането  веднага  се  задейства  и 
започва  да  привлича  още  стимули,  които  са  свързани  с 
него.  Когато  прескачаш  от  мисъл  на  мисъл,  Законът  за 
Привличането привлича още към всяка от тези мисли. И това 
е причината, поради която често усещаш, че информацията 
те  залива  -  поради  Закона  за  Привличането  си  извикал 
информация за твърде много неща. 

В много от случаите тази информация идва от миналото 



ти, в други - от близките ти, но крайният резултат е един 
и същ: мислиш за толкова много неща, че не можеш да се 
движиш в една единствена точно определена посока и тогава 
е естествено резултатът да бъде усещането ти за объркване 
и безпомощност. 
От объркване към яснота и Съзнателно сътворяване

Когато  се  спреш  върху  дадена  тема,  Законът  за 
Привличането ще ти донесе множество идеи във връзка с 
нея. Но вместо да бъдеш заливан от всички посоки с какви 
ли не мисли, които често си пречат една на друга, този 
път всички мисли и събития, които идват при теб, ще бъдат 
в  хармония  с  основната  мисъл,  върху  която  си  се 
съсредоточил. И така ще получиш яснота - и което е може 
би дори по-важното - ще усещаш, че напредваш в творенето 
си. Когато мислиш за много неща наведнъж, обикновено не 
се движиш много бързо към проявлението на нито едно от 
тях, защото силата на фокуса ти се разсейва, докато ако 
мислиш за това, което е най-важно в дадения момент от 
време, ти се движиш към него с много по-голяма скорост.

   
Как да разделям дните си на Отрязъци от намерения?
Мястото, на което се намираш сега - мястото, от което 

възприемаш  света  -  е  отрязък.  Денят  ти  може  да  бъде 
разделен на много отрязъци, които са различни за всеки 
човек. Тези отрязъци могат да бъдат различни за всеки ден 
и това не е проблем. Не е необходимо да имаш точен график 
на отрязъците. Важно е обаче, да можеш да усетиш кога се 
придвижваш от един отрязък - и следователно от един набор 
намерения - в друг. 

Например, когато се събудиш сутрин, навлизаш в нов 
отрязък. Времето, през което лежиш буден в леглото преди 
да заспиш, също представлява отделен отрязък. Времето, 
през което се приготвяш за следващата ти задача за деня, 
също. Когато се качиш в колата си, навлизаш в нов отрязък 
и т.н.

Ако, когато осъзнаеш, че навлизаш в нов отрязък от 
живота си, спреш за момент и си кажеш на ум какво най-
много искаш от него, по силата на Закона за Привличането 
ти ще започнеш да извикваш мисли, обстоятелства, събития 
и дори думи и действия на други хора, които са в хармония 
с намерението ти. 

Като  обърнеш  внимание  на  това,  че  навлизаш  в  нов 
отрязък  и  дори  отидеш  по-далеч  като  отделиш  време  да 
определиш преобладаващите си намерения за този отрязък, 
ще  избегнеш  объркването  от  това  да  бъдеш  засмукан  от 



влиянието  на  другите  и  на  собствените  си  неосъзнати 
мисли.

  
Аз творя на много равнища

Във всеки отрязък от живота си ти твориш на много 
равнища - нещата, които правиш в този отрязък (действието 
е мощно оръдие за сътворение); нещата, които казваш в 
този  отрязък  (думите  са  мощно  оръдие  за  сътворение); 
нещата,  които  мислиш  в  този  отрязък  (мисълта  е  мощно 
оръдие за сътворение). Освен това, в отделните отрязъци 
може да мислиш за това, което се случва в настоящето, за 
това, което се е случвало в миналото, или за това, което 
ще се случи в бъдещето ти. 

Когато мислиш за това какво искаш да ти се случи в 
бъдеще, ти започваш да привличаш нещата, които искаш да 
ти се случат в бъдеще. Тъй като настоящето ти не е било 
подготвено за това, малко вероятно е то да се появи в 
този момент - но ще започне да се движи към теб. И точно 
както ти се движиш напред към този момент в бъдещето, 
обстоятелствата  и  събитията,  за  които  мислиш,  също  са 
поели натам.

 
Мислите, които мисля днес, подготвят бъдещето ми
Процесът, който наричаме Подготвяне, е следният. В 

своето настояще ти мислиш за бъдещето, така че когато 
стигнеш  в  този  бъдещ  момент,  бъдещето  ти  ще  бъде 
подготвено за теб и от самия теб. Голяма част от това, 
което  преживяваш  днес,  е  резултат  от  мислите  за  този 
момент,  които  си  имал  вчера,  онзи  ден  или  миналата 
година...

Всяка твоя мисъл, която е насочена към това, което 
искаш да преживееш в бъдеще, ти носи огромна полза. Всяка 
мисъл за бъдещето, която е насочена към това, което не 
искаш да преживееш, ти вреди.

Когато  мислиш  за  здраве  и  жизненост,  искаш  ги  и 
очакваш да ги получиш, ти подготвяш такова бъдеще за себе 
си. Но когато се тревожиш, че здравето ти може да се 
влоши, ти подготвяш това за бъдещето си. 

Процесът Планиране на отрязъците ще ти бъде от полза, 
независимо  дали  мислиш  за  настоящето  или  за  бъдещето, 
защото и в двата случая ще твориш осъзнато. Това е целта 
на този процес. Независимо дали планираш какво ще кажеш 
или направиш в този момент или подготвяш даден момент в 
бъдещето, за теб ще бъде от огромна полза да го правиш 
осъзнато.



Ако,  качвайки  се  в  колата  си,  излъчиш  съзнателно 
намерение да пътуваш безопасно, ти буквално ще преживееш 
обстоятелствата,  които  ще  направят  това  възможно.  Е, 
разбира  се,  ако  преди  това  си  започвал  много  други 
пътувания  със  същото  намерение...,  ако  в  миналото  си 
искал и си очаквал безопасност, тогава тези минали мисли 
вече  ще  са  започнали  да  подготвят  бъдещето  ти  и 
Планирането на отрязъците вече ще добавя още енергия към 
това намерение... и по този начин ще го заздравява.

    
Мога съзнателно да подготвям живота си или да живея 

неосъзнато
Ако в този отрязък време не твориш осъзнато и не си 

го  подготвил  с  мислите  си  в  миналото,  значи  живееш 
неосъзнато  и  има  вероятност  да  бъдеш  засмукан  от 
объркването или от намеренията на някой друг. 

Две Същества, които карат два отделни автомобила и в 
един момент се оказват на едно и също място и преживяват 
катастрофа..., са две Същества, които не са планирали да 
пътуват  безопасно.  Те  са  живеели  неосъзнато  и  в 
объркването си са били привлечени едно към друго. 

Ако искаш и очакваш да получиш обекта на намерението 
си, така и ще стане. Но ако не отделиш време да определиш 
какво  искаш,  тогава  под  влияние  на  другите  или  на 
собствените си установени навици привличаш какви ли не 
неща,  които  може  да  искаш,  но  може  и  да  не  искаш. 
Съгласни  сме,  че  някои  от  нещата,  които  привличаш 
случайно и неосъзнато, ти харесват, точно както други не 
ти харесват, но този начин да твориш носи много по-малко 
удовлетворение.

Истинската радост идва от Съзнателното Сътворяване.
Когато чувствам, аз привличам
Ключът  към  Съзнателното  Сътворяване  е  следният. 

Гледай  на  себе  си  като  на  магнит,  привличащ  още  от 
начина,  по  който  се  чувстваш  във  всеки  един  момент. 
Когато чувстваш яснота и контрол над живота си, привличаш 
обстоятелства, които ти носят яснота. Когато се чувстваш 
щастлив,  ти  привличаш  обстоятелства,  които  ти  носят 
щастие.  Когато  се  чувстваш  здрав,  привличаш 
обстоятелства, които ти носят здраве. Когато се чувстваш 
богат, привличаш обстоятелства, които ти носят богатство. 
Когато се чувстваш обичан, привличаш обстоятелства, които 
ти носят обич. Начинът, по който се чувстваш, буквално е 
твоята точка на привличане. Ползата от процеса Планиране 



на отрязъците е в това, че много пъти през деня ще се 
спираш и ще си казваш: Ето какво искам през този отрязък 
от живота си. Искам го и го очаквам. И като изричаш тези 
думи, ти ще пресяваш действителността и ще привличаш в 
живота си нещата, които искаш. 

Разбираш ли, Вселената (и светът, в който живееш) е 
пълна с всякакви неща. Има неща, които ти харесват много 
и  други,  които  не  ти  харесват.  Но  всички  те  идват  в 
живота ти само ако ги поканиш с мислите си. И ако по 
няколко пъти на ден отделяш време, за да определиш какво 
искаш, заявявайки своето желание и очакване, ще установиш 
контрол  над  живота  си.  Вече  няма  да  бъдеш 
"жертва" (всъщност, такова нещо не съществува) и няма да 
привличаш неосъзнато. Когато започнеш да разделяш деня си 
на отрязъци и по много пъти на ден определяш какво искаш, 
ще бъдеш Съзнателен творец. А това ще ти донесе много 
радост.

    
Какво искам сега?

Причината,  поради  която  процесът  Планиране  на 
отрязъците е толкова ефективен, е в това, че можеш да 
мислиш за много различни неща, но когато се опитваш да 
мислиш  за  всички  тях  наведнъж,  това  те  затормозява  и 
обърква. Ползата от това да планираш отрязък по отрязък 
е,  че  когато  се  съсредоточаваш  по-конкретно  върху  по-
малко  неща,  позволяваш  на  Закона  за  Привличането  да 
откликне с по-голяма сила и опасността да се объркаш още 
повече с противоречиви мисли на съмнение, притеснение и 
усещане за липса е по-малка.

Например, когато телефонът иззвъни, можеш да вдигнеш, 
да  кажеш  "Добро  утро"  и  когато  разбереш  с  кого 
разговаряш, да добавиш: "Здравей, изчакай за момент, ако 
обичаш" и да си кажеш на ум: Какво искам да постигна в 
този  разговор?  Искам  да  накарам  човека  отсреща  да  се 
почувства  добре.  Искам  да  бъда  разбран.  Искам  другият 
човек  да  разбере  какво  му  казвам  и  да  откликне 
положително в посока на това, което искам. Искам думите 
ми да го стимулират и въодушевят. Искам този разговор да 
бъде успешен. След това, когато отново вземеш слушалката, 
ще си подготвил бъдещето си. Сега държанието на човека 
отсреща ще бъде в много по-голяма степен в хармония с 
твоето желание, в сравнение със случая, в който ти не би 
отделил това време за подготовка. 

Когато  друг  ти  се  обажда,  той  знае  какво  иска  и 
затова трябва да отделиш един момент, за да определиш 



какво искаш ти. Иначе е възможно той да постигне това, 
което желае, а ти - не.

Ако искаш много неща едновременно, това те обърква. 
Но когато се съсредоточиш върху най-важните подробности 
на това, което искаш в даден момент, ти извикваш яснота, 
сила и скорост. Именно това е целта на процеса Планиране 
на отрязъците - когато навлизаш в нов отрязък, да спреш и 
да се замислиш какво искаш най-много, за да можеш да се 
съсредоточиш и да привлечеш енергия към него. 

Някои от вас са съсредоточени в определени моменти от 
деня, но са много малко тези, които са съсредоточени през 
по-голямата част от него. Когато разделяш деня на части и 
определяш какво е най-важно във всяка от тях, ти ще се 
превърнеш в осъзнат творец на всеки отрязък от живота си. 
Така не само ще откриеш, че си станал по-продуктивен, но 
и  ще  се  чувстваш  много  по-щастлив.  Защото  когато 
съзнателно искаш, а след това допускаш и получаваш, това 
ще те изпълва със задоволство. 
Вие сте Същества, търсещи израстване и сте най-щастливи, 
когато се движите напред, а когато усещате, че сте в 
застой, не сте щастливи.
   

Един ден с Планиране на отрязъците
Ето един примерен ден, в който не само осъзнаваш, че 

навлизаш във всеки нов отрязък от време, но и определяш 
намеренията си за този отрязък. 

Представи си, че започваш този процес вечер, преди да 
си легнеш. Осъзнай, че като заспиш, ти ще навлезеш в нов 
отрязък от живота си. Като лежиш с глава на възглавницата 
си и се приготвяш да заспиш, заяви намерението си по 
отношение на съня: Искам тялото ми да се отпусне напълно. 
Искам да се събудя отпочинал, освежен и пълен с енергия.

Когато на сутринта отвориш очи, осъзнай, че навлизаш 
в  нов  отрязък  от  живота  си  и  че  дори  периодът  между 
събуждането  и  ставането  от  леглото  също  е  отделен 
отрязък. Заяви намерението си: възнамерявам, докато лежа 
в леглото си, да си представя ясно целия ден. Искам да се 
изпълня с енергия и въодушевление. И като лежиш в леглото 
си, ще се почувстваш освежен и в добро настроение. 

Когато станеш от леглото си, навлизаш в нов отрязък 
от  живота  си.  Това  може  да  е  времето,  през  което  се 
приготвяш за деня. Навлизайки в отрязъка, в който си миеш 
зъбите и си вземаш душ, нека намерението ти да бъде: 
Възнамерявам да се радвам на чудесното си тяло и да се 
изпълня с благодарност за това, че то функционира толкова 



добре. Искам да се погрижа добре за външния си вид и да 
изглеждам възможно най-добре.

Когато приготвяш закуска, нека намерението ти да бъде 
такова:  Ще  подбера  и  приготвя  добре  една  чудесна, 
хранителна закуска. Ще се отпусна и ще я изям с радост, 
като  позволя  на  прекрасното  си  тяло  да  я  смели  и 
преработи идеално. Ще избера храната, която е най-полезна 
за физическото ми тяло в този момент. Тя ще ме засити и 
освежи. И когато излъчиш това намерение, ще забележиш, че 
докато се храниш, се чувстваш подмладен, сит и освежен. И 
ще се наслаждаваш на храната си повече, отколкото ако не 
беше формулирал това намерение. 

Като се качиш в колата си и потеглиш към мястото, 
където искаш да отидеш, нека намерението ти да бъде да 
пристигнеш благополучно, да се чувстваш щастлив и ободрен 
от пътя и да можеш да предвиждаш действията на другите 
шофьори, за да бъде пътуването ти гладко, безопасно и 
бързо.

Когато излезеш от колата, навлизаш в нов отрязък. 
Затова  спри  за  момент  и  си  представи  как  вървиш  към 
мястото, където искаш да отидеш. Представи си колко добре 
се чувстваш докато вървиш, пожелай си да се придвижиш 
бързо и безопасно. Възнамерявай да дишаш дълбоко, като 
усещаш жизнеността на собственото си тяло и бистротата на 
ума си... Обяви намерението си за следващия отрязък, в 
който ще навлезеш. Представи си как поздравяваш колегите 
си и работодателя си... Гледай на себе си като на човек, 
който носи на другите добро настроение и винаги е готов 
да  се  усмихне.  Приеми,  че  не  всички,  с  които  ще  се 
срещнеш, са осъзнати в намеренията си, но знай, че тъй 
като  ти  самият  си  осъзнат,  контролираш  собствения  си 
живот и така няма да бъдеш засмукан от тяхното объркване, 
намерение и влияние.

Когато планираш отрязъците от деня си, ще усещаш как 
силата и инерцията на намеренията ти нараства и ще се 
чувстваш неуязвим. И като виждаш себе си отново и отново 
като човек, който има пълен контрол над живота си, ще 
усещаш, че няма нищо, което не можеш да бъдеш, да правиш 
или да имаш.      
Носи си бележник, който да ти помага в процеса Планиране 
на отрязъците

Разбира се, твоите собствени отрязъци няма да бъдат 
същите като тези от примера и ще варират от ден на ден. 
Само  след  няколко  дни  ще  можеш  съвсем  лесно  да 
разпознаваш всеки нов отрязък и да определяш какво искаш 



от  него  и  съвсем  скоро  ще  можеш  съвсем  спокойно  да 
очакваш положителни резултати от всеки етап на деня си. 

Може би  ще е  полезно да  носиш със  себе си  малък 
бележник и когато осъзнаеш, че навлизаш в нов отрязък, 
физически да се спреш и да запишеш намеренията си в него. 
Тъй като фокусът ти е по-добър, когато записваш нещо на 
хартия,  в  началото  на  процеса  Планиране  на  отрязъците 
едно бележниче може да бъде от голяма полза.

   
Няма ли някаква цел, която трябва да постигна?

Джери: Абрахам,  според  мен  процесът  Планиране  на 
отрязъците е идеално средство, чрез което можеш незабавно 
да  приложим  на  практика  (и  да  осъзнаем)  Закона  за 
Привличането,  Науката  за  Съзнателното  Сътворяване  и 
Изкуството да допускаш и като съчетаем новопридобитото си 
разбиране за Законите (които вие ни обяснихте) с процеса 
Планиране на отрязъците, всеки от нас ще може веднага да 
открие за себе си по какъв начин мислите ни влияят на 
действителността. 

Аз виждам процеса Планиране на отрязъците като серия 
от малки цели (или намерения), които можем да постигнем 
съзнателно и почти веднага. Това ме навежда на следващия 
ми  въпрос:  няма  ли  някаква  по-висша  основна  цел  (или 
намерение),  която  всеки  от  нас  трябва  да  постигне  в 
рамките на физическия си живот? 

Абрахам: Има. Планирането на отрязъците се отнася до 
намерението, което е най-близко до това, което изживяваш 
в  момента,  а  намерението,  с  което  си  дошъл  в  това 
физическо  тяло,  се  намира  "от  другата  страна".  Ти 
определяш какво искаш най-много от сегашния момент, но 
това решение се влияе и от мислите, които си имал още 
преди  да  се  появиш  в  това  физическо  тяло.  Когато  от 
своята вътрешна, по-широка перспектива си се съсредоточил 
в това физическо тяло, ти наистина си имал определени 
намерения, но осъзнатите намерения, които заявяваш сега 
от физическата си гледна точка, са доминиращи. 

Ти  не  си  марионетка,  която  върви  по  вече 
предначертаната  пътека.  Ти  имаш  избор  във  всеки  един 
момент  да  решиш  какво  е  най-важно  от  твоята  вечно 
еволюираща перспектива, защото сега ти си надраснал това, 
което  си  бил  преди  да  се  появиш  в  това  тяло  - 
преживяванията ти във физическия свят вече са започнали 
да надграждат над това, което си бил преди.

 
Може ли стремежът към щастие да се приеме като достатъчно 



важна цел?
Джери: Тъй  като  не  знам  какви  са  тези  конкретни, 

индивидуални цели, възможно ли е да има по-важна цел от 
това просто да искаш да бъдеш щастлив?

Абрахам: Открил си начин да разбереш какво е било 
намерението, с което си дошъл в този физически свят. Ти 
казваш: "Не знам какви са тези конкретни, индивидуални 
цели". Причината да не знаеш какви са тези конкретни цели 
е в това, че такива цели няма. Преди да се родиш на 
земята, ти си имал по-общи намерения, като например да 
бъдеш щастлив, да вдъхновяваш другите, да израстваш..., 
но сам избираш конкретните процеси и средства, с които да 
го направиш тук и сега. В този момент ти си творецът.

Как можем да разберем дали израстваме?
Джери: Да  вземем  намерението,  което  споменахте: 

израстване. Как можем да разберем дали израстваме?
Абрахам: Тъй като ти си Същество, което се стреми към 

израстване,  когато  еволюираш,  ще  изпитваш  положителни 
емоции, а когато си в застой - отрицателни. Разбираш ли, 
може  да  не  осъзнаваш  мислите  и  намеренията  на  своята 
вътрешна или по-широка перспектива, но разполагаш с канал 
за  комуникация.  Всички  физически  Същества  получават 
послания от своето Вътрешно Аз под формата на емоции и 
когато изпитваш положителна емоция, можеш да си сигурен, 
че си в хармония с неговите намерения.

Има ли точно мерило за успеха?
Джери: Тогава,  какво  е  според  вас,  от  вашата 

Нефизическа  перспектива,  точното  мерило  за  това  колко 
добре се справяме със задачата си? 

Абрахам: Има много начини да измериш успеха си. Във 
вашето общество доларите са мерило за успех; трофеите ви 
са мерило за успех - но от наша гледна точка най-вярното 
мерило за успеха е положителната емоция в теб самия.

Може ли процесът Планиране на отрязъците да ускори 
проявлението на желанията ми?

Джери: Процесът Планиране на отрязъците може не само 
да ускори изпълняването на желанията ни, но и да направи 
живота ни по-приятен и по-податлив на съзнателен контрол 
(и следователно по-успешен). За това ли става въпрос?

Абрахам: Да,  когато  умишлено  определяш  намеренията 
си,  животът  ти  положително  ще  стане  "по-податлив  на 
съзнателен  контрол".  Другият  вариант  е  да  не  вземаш 
решение за това какво искаш и така, в объркването си, да 



привличаш по малко от всичко; и като привличаш по малко 
от всичко, една част от това, което получаваш, ще ти 
харесва, а друга - не. Целта на процеса Планиране на 
отрязъците е винаги да привличаш това, което съзнателно 
искаш. 

Прав  си,  когато  казваш,  че  така  можеш  да  ускориш 
процеса, защото яснотата ускорява проявлението. Разбира 
се, когато местиш буци пръст от едно място на друго (или 
каквото и да правиш), ти твориш физически, но ако мислите 
ти не предизвикват емоция, ти не черпиш от силата на 
Вселената.  Когато  има  емоция  -  независимо  дали  е 
положителна  или  отрицателна  -  ти  черпиш  от  силата  на 
Вселената.

Когато наистина, ама наистина искаш нещо, то идва при 
теб бързо. Когато наистина, ама наистина не искаш нещо, 
то  също  идва  бързо.  Целта  на  процеса  Планиране  на 
отрязъците е да определиш какво искаш и да съсредоточиш 
мисъл, която е толкова ясна и конкретна, че да предизвика 
у теб силна емоция. От яснотата зависи колко бързо ще се 
изпълни желанието ти.     
Разликите между Процесите

Джери: Нека поговорим малко за терминологията. Вие 
предлагате  три  различни  Процеса.  Един  от  тях  наричате 
Планиране на отрязъците, друг - Работилница, а третият 
процес,  за  който  понякога  говорите,  е  така  наречената 
Медитация.  Бихте  ли  изяснили  какви  са  разликите  между 
тези три процеса и каква е целта на всеки от тях? 

Абрахам: Всеки  от  тези  процеси  съответства  на 
различно намерение. Въпросът ти идеално съвпада с темата 
за Планирането на отрязъците, защото преди да навлезе в 
тези процеси, човек трябва да знае защо го прави и какво 
очаква да постигне.

Времето,  прекарано  в  Медитация,  както  сами  я 
наричате, е отрязък, в който навлизаш с намерението да 
накараш съзнанието си да замлъкне, за да можеш да усетиш 
своя  Вътрешен  свят.  Това  е  време  на  разсейване  или 
откъсване от физическото, за да можеш да усетиш това, 
което е отвъд него. Това откъсване се прави по различни 
причини и е важно, когато навлизаш в този отрязък, да 
определиш  какви  са  твоите.  Причината  да  навлезеш  в 
Медитация може да бъде просто желанието да се откъснеш за 
малко от този физически свят, защото той те обърква или 
смущава и искаш малко време, за да се освежиш. Когато ние 
препоръчваме  Медитация,  го  правим  с  намерението  да  ви 
помогнем да отворите канала за комуникация, за да можете 



да се слеете с Вътрешното Аз, което обитава  Вътрешното 
измерение,  с  осъзнатата  физическа  личност,  която 
съществува  във  това  тяло.  Медитацията  означава  да 
оттеглиш фокуса си от физическия свят и да му позволиш да 
се настрои към твоя Вътрешен свят. 

Процесът Работилница, от друга страна, е отрязък, в 
който  навлизаш  с  намерението  да  мислиш  конкретно  и  в 
подробности за нещата, които искаш и с помощта на Закона 
за Привличането да им придаваш яснота. Целта е да мислиш 
за това, което желаеш, в толкова големи подробности, че 
да можеш да използваш силата на Вселената, за да ускориш 
творението си. Работилницата е процес, в който насочваш 
мислите си по посока на това, което искаш, като по този 
начин настройваш съзнанието си към конкретните желания, 
които животът е породил у теб. В този физически свят не 
можеш да преживееш нищо, ако преди това не си го сътворил 
с  мисълта  си. Работилницата  е  място,  където  насочваш 
съзнателна мисъл към това, което искаш и по този начин 
започваш да го привличаш към себе си.

Същината на процеса Планиране на отрязъците е в това 
просто  да  осъзнаеш,  че  навлизаш  в  сегмент,  който 
предполага  заявяването  на  ново  намерение  и  да  отделиш 
време  да  определиш  какво  искаш  сега.  Планиране  на 
отрязъците  е  процес,  чрез  който  можеш  да  елиминираш 
нещата, които най-много ти пречат да твориш съзнателно, 
влиянието на хората, които имат различни намерения от теб 
или на собствените си стари навици.

Как мога съзнателно да започна да се чувствам щастлив?
Джери: Казвали  сте,  че  е  най-добре  първо  да  се 

почувстваме щастливи, преди да определим намеренията си. 
Ще ни предложите ли начини съзнателно да предизвикваме 
чувство на щастие или да пробудим в себе си положителна 
емоция?

Абрахам: Да, но преди това искаме да подчертаем колко 
е  важно  да  се  чувстваш  щастлив.  Ти  си  като  магнит  и 
начинът,  по  който  се  чувстваш,  е  твоята  точка  на 
привличане. Ако се чувстваш нещастен, ако мислиш за неща, 
които не искаш (което предизвиква усещането за нещастие), 
тогава привличаш още от онова, което не искаш. Много е 
важно да се чувстваш щастлив, защото когато се чувстваш 
добре, ти привличаш нещата, които искаш, но освен това 
щастието е твоето естествено състояние на съществуване. 
Ако  не  си  позволяваш  да  бъдеш  щастлив,  ти  не  си  в 
хармония с истинската си същност. 



Когато  забележиш,  че  в  даден  момент  си  щастлив, 
отдели малко време, за да определиш кои са нещата, които 
те карат да се чувстваш така. Това може да е музика, 
която  в  този  момент  е  в  хармония  с  теб.  Може  да  се 
чувстваш щастлив, когато галиш котката си, разхождаш се, 
правиш любов или играеш с дете. Може да е пасаж от книга, 
който си прочел. Може да е среща с приятел, който те кара 
да се чувстваш добре. Има много начини да се почувстваш 
щастлив.
Добре е да намериш колкото е възможно повече неща, които 
приповдигат настроението ти, за да разполагаш с няколко 
начина да се почувстваш щастлив във всеки момент. Обръщай 
внимание  на  нещата,  които  те  правят  щастлив  и  ги 
запомняй, за да можеш да ги използваш всеки път, когато 
изпитваш нужда да си оправиш настроението.
  

А когато хората около мен са нещастни?
Джери: Казвате, че можем да бъдем щастливи при почти 

всякакви условия. Но как е възможно да изпитваме радост, 
когато  виждаме  някой,  който  преживява  нещо  много 
отрицателно?

Абрахам: Можеш да бъдеш щастлив, когато мислиш за 
нещата,  които  искаш.  Възможно  е  да  бъдеш  щастлив  при 
всякакви  обстоятелства,  ако  желанието  ти  е  достатъчно 
ясно и достатъчно силно, за да можеш да обръщаш внимание 
само на това, което искаш. 

Джери: Ами ако има хора, с които се чувствам длъжен 
да се виждам, въпреки че ме карат да се чувствам много 
дискомфортно,  но  аз  все  пак  искам  да  им  доставя 
удоволствие,  защото  се  чувствам  виновен,  ако  не  правя 
това, което те искат? Как човек може да бъде щастлив в 
подобна ситуация?

Абрахам: Наистина много по-трудно е да бъдеш щастлив, 
когато си заобиколен от хора, които са нещастни или искат 
от теб нещо различно от онова, което си склонен да им 
дадеш.  Но  в  общуването  си  с  физически  Същества  сме 
забелязали, че дори да преживеете нещо неприятно, което е 
продължило само пет, десет минути, по-голямата част от 
отрицателната  емоция  идва  не  в  няколкото  минути,  през 
които  трае  това  неприятно  преживяване,  а  в  дългите 
часове, в които предъвквате, след като то самото отдавна 
е приключило. Обикновено прекарвате много повече време в 
мисли за неприятните неща, които са се случили преди, 
отколкото за това, което преживявате сега.

По-голямата част от отрицателните ти емоции могат да 



бъдат елиминирани, като в моментите, когато си сам, се 
съсредоточаваш върху нещата, за които искаш да мислиш. И 
тогава, в тези по-краткотрайни отрицателни преживявания, 
в тези мимолетни епизоди от живота ти, в които някой 
действително те тормози, ще ти бъде по-лесно да игнорираш 
поведението му и след време Законът за Привличането вече 
няма  да  ти  носи  подобни  преживявания,  защото  тяхната 
вибрация вече няма да бъде активна в теб.

Мога ли да планирам отрязъците, когато постоянно ме 
прекъсват?

Джери: Да вземем например ситуация, в която някой 
наистина  иска  да  постигне  усещането  за  сигурно  и 
непоколебимо  движение  в  положителна  посока,  но 
намеренията  му  често  биват  осуетявани  от  различни 
фактори,  които  го  разсейват.  Как  може  този  човек  да 
приложи  процеса  Планиране  на  отрязъците  в  подобна 
обстановка?

Абрахам: Колкото  по-добре  се  научиш  да  прилагаш 
процеса  Планиране  на  отрязъците  и  колкото  по-точно 
дефинираш  намеренията  си,  толкова  повече  ще  намаляват 
разсейващите фактори. В миналото ти си насърчавал появата 
им, защото не си планирал.
Когато  сутрин  станеш  с  мисълта  за  гладко  и 
безпрепятствено протичащи житейски преживявания, ти още в 
този момент ще елиминираш една част от нещата, които биха 
осуетили плановете ти през деня. А що се отнася до тези, 
които въпреки това се появяват, с тях можеш да се справяш 
отрязък  по  отрязък,  като  просто  си  казваш:  Това 
прекъсване ще бъде кратко и няма да наруши потока на 
мисълта ми. Няма да загубя инерцията, която съм набрал. 
Ще се справя с него бързо и безпроблемно, а след това ще 
продължа заниманията си. 

Мога ли да спечеля време с Планирането на отрязъците?
Джери: През годините много пъти съм си казвал: Ще ми 

се  да  имах  достатъчно  време,  за  да  преживея  всички 
прекрасни неща, които искам да преживея. Има ли начин да 
използваме  процеса  Планиране  на  отрязъците  по  такъв 
начин, че да можем да преживеем повече неща, т.е. така, 
че да можем да правим повече от нещата, които искаме? 

Абрахам: Когато се усъвършенстваш в процеса Планиране 
на  отрязъците,  ще  откриеш,  че  в  деня  ти  остава 
предостатъчно време за нещата, които искаш да правиш. 

Много от нещата, които искаш, не са си проправяли път 



към теб, защото не си ги привлякъл с ясна, целенасочена 
мисъл. Сам по себе си процесът Планиране на отрязъците ще 
ти  даде  това,  за  което  питаш.  Когато  формулираш 
намеренията си ясно и не ги спъваш с противоречиви мисли, 
ще  позволиш  на  Законите  на  Вселената  да  си  свършат 
работата и вече няма да се налага да влагаш толкова много 
действие,  за  да  компенсираш  неподходящите  си  мисли. 
Когато излъчваш целенасочена мисъл, ти ще имаш на своя 
страна силата на Вселената и вече ще ти е необходимо 
много  по-малко  време,  за  да  постигаш  много  по-добри 
резултати.

  
Защо всички хора не творят живота си по-осъзнато?
Джери: Тъй като всеки от нас има възможност да избере 

дали да твори осъзнато това, което наистина иска, или да 
привлича  и  да  получава  както  желани,  така  и  нежелани 
неща, защо повечето хора избират да творят неосъзнато? 

Абрахам: Повечето хора творят неосъзнато, защото не 
разбират Законите и всъщност не знаят, че имат избор. Те 
вярват  в  съдбата  и  в  късмета  и  си  казват:  "Това  е 
животът, той просто си е такъв". Не осъзнават, че могат 
да контролират живота си чрез мислите си. Сякаш играят 
игра, без да знаят правилата и много скоро им омръзва, 
защото вярват, че не могат да контролират случващото се. 

Много е важно съзнателно да насочваш вниманието си 
към това, което искаш, защото иначе може да бъдеш всмукан 
във водовъртежа на онова, което те заобикаля. Мислите ти 
са бомбардирани със стимули от всички посоки. И ако не се 
съсредоточаваш съзнателно върху това, което е важно за 
теб, може да попаднеш под влиянието на чужди мисли, които 
може и да нямат отношение към това, което искаш ти. 

Ако не знаеш какво искаш, е добре да се съсредоточиш 
върху намерението си: ”Искам да знам какво искам”. И като 
идентифицираш това желание, ти ще започнеш да привличаш 
информация;  ще  започнеш  да  привличаш  възможности;  ще 
започнеш да привличаш много неща, между които да избираш 
- и този непрестанен парад от идеи, които ще потекат към 
живота ти, ще ти даде възможност да разбереш по-добре 
какво е конкретното ти желание. 
Благодарение на Закона за Привличането е много по-лесно 
да  наблюдаваш  нещата  такива,  каквито  са,  отколкото  да 
избереш  различна  мисъл.  А  когато  хората  виждат  нещата 
такива, каквито са, Законът за Привличането им донася още 
от същото и след време те започват да вярват, че нямат 
контрол върху живота си. 



Много от вас са научени, че нямат право да избират, 
че не заслужават да избират, че не могат да преценяват 
кое е правилно за тях и кое не. С времето и упражнявайки 
се,  по  начина,  по  който  се  чувстваш,  ще  можеш  да 
определяш  дали  избора  ти  е  правилен,  защото  когато 
избереш да мислиш в посока, която съвпада с твоята по-
широка  перспектива,  радостта,  която  ще  изпитваш,  ще  е 
твоето потвърждение за това, че мисълта ти е правилна.

   
Каква е ролята на искането в живота ни?

Джери: За хората, които не казват дори: "Искам да 
знам какво искам" , а само: "Не мисля, че искам нещо" или 
"Учили  са  ме,  че  желанието  е  нещо  лошо"  и  стоят 
безучастни - какво бихте им казали вие? 

Абрахам: Желанието да не изпитваш желания  - за да 
станеш по-достоен - не е ли също желание? Искането е в 
основата  на  всяко  Съзнателно  Сътворяване.  Ако  не  си 
позволяваш да искаш, отказваш да се възползваш от правото 
съзнателно да контролираш живота си. 

Наистина, вие сте физически Същества, но през вас 
протича Жизнена сила, Божествена сила, Творческа енергия, 
която  извира  от  вашето  Вътрешно  измерение.  Въпреки  че 
знаят  за  съществуването  й,  вашите  лекари  не  разбират 
същността й. Те знаят, че някои я имат, а други не. Те 
казват:  "Този  човек  е  мъртъв,  през  него  не  протича 
Жизнена сила". Съзидателната Жизнена сила е енергията, 
която протича през теб, за да сътворяваш това, към което 
насочваш  вниманието  си.  Насочването  на  твоята  мисъл 
предизвиква  сбъдването  на  желанието,  върху  което  се 
съсредоточаваш. 

Колкото повече мислиш за това, което желаеш, толкова 
повече  Законът  за  Привличането  привлича  към  него  и 
толкова по-силно усещаш инерцията на мислите си. Когато 
не мислиш за това, което желаеш, или мислиш за това, 
което  искаш,  но  след  това  насочваш  вниманието  си  към 
липсата му, ти пречиш на мисълта си да набере инерция.

Това  "безучастно  състояние",  за  което  говориш,  се 
дължи  на  непрекъснатото  възпиране  на  инерцията  с 
противоречиви мисли.

 
Защо повечето хора се задоволяват с толкова малко?
Джери: Абрахам, ние живеем в страна, в която почти 

всички се хранят редовно и разполагат с дом и дрехи. 
Почти всеки успява поне да преживява по някакъв начин. 
Срещам хора, които казват: "Знаеш ли, имам достатъчно, за 



да се оправям някак, но не успявам да усиля желанието си 
достатъчно, за да привлека в живота си нещо по-голямо или 
по-специално". Какво бихте казали на човек, който се е 
озовал в това положение? 

Абрахам: Не че не желаеш да имаш повече, а по-скоро 
по някакъв начин си успял да убедиш себе си, че не можеш 
да имаш повече. Искаш да избегнеш разочарованието от това 
да искаш нещо и да не го получиш. Получава се така не 
защото  не  го  искаш,  а  защото  се  съсредоточаваш  върху 
липсата  му.  И  по  Закона  за  Привличането  ти  привличаш 
това, за което мислиш ( в твоя случай - липсата на това, 
което искаш).
Когато поискаш нещо и после си кажеш: "Ама аз го поисках 
и после не го получих", вниманието ти отново е насочено 
към липсата на това, което искаш и така, съгласно Закона, 
привличаш липса. Когато мислиш за това, което искаш, ти 
си  изпълнен  с  въодушевление  и  изпитваш  положителна 
емоция, но когато мислиш за липсата на това, което искаш, 
изпитваш  отрицателна  емоция  и  разочарование.   Това 
разочарование е послание от Емоционалната ти Система за 
Напътствие, която ти казва: "Това, за което мислиш, не е 
това, което искаш". И затова ние казваме: позволи си да 
поискаш.  Насочи  мисълта  си   към  това,  което  искаш, 
изпитай положителната емоция, която извира винаги, когато 
наистина искаш нещо и остави разочарованието да си отиде. 
И като мислиш за това, което искаш, ти ще го привлечеш.
    

Говорете ни за подреждането на намеренията по важност
Джери: Вие предложихте на мен и на Естер процес, с 

който постигнахме чудесни резултати и искам да помоля да 
поговорим малко и за него. Става въпрос за процеса, който 
наричате Подреждане на Намеренията по важност.  

Абрахам: Въпреки  че  в  нито  един  отрязък  от  време 
човек  не  е  съсредоточен  върху  всичките  си  намерения 
наведнъж, често се случва няколко различни намерения да 
се отнасят за един и същ момент във времето. Например, 
когато общуваш с партньора си, ти искаш да комуникираш 
безпрепятствено с него, искаш да подобриш настроението 
си, искаш да подобриш настроението на партньора си... и 
може би искаш да накараш и партньора си да иска същото. С 
други думи, искаш хармония. 

Хубаво е да определиш кои намерения са най-важни за 
теб, защото когато подреждаш желанията си по важност, ти 
даваш цялото си внимание на това, което е най-важно и по 
този начин привличаш енергия към него. 



Представи си, че си започнал деня си без да си го 
разделил  на  ясно  разграничими  отрязъци.  Хукнал  си 
слепешката,  както  правят  повечето  хора,  лутайки  се  от 
едно нещо към друго, подмятан насам-натам от импулсите и 
желанията  на  други,  както  и  от  собствените  си  стари 
навици.  Телефонът  звъни,  децата  ти  те  питат  за  разни 
работи, партньорът ти задава въпроси и накрая нищо не ти 
е ясно, но продължаваш да прекарваш дните си по начин, 
който на повечето хора би им се сторил напълно нормален. 

И така, в един момент се оказваш въвлечен в спор, без 
да си отделил време да определиш какво искаш за себе си и 
се скарваш с децата си, с партньора си или с някой друг, 
без значение кой. Чуваш предупредителния сигнал, който 
идва от Вътрешното Аз. Отрицателната емоция се натрупва в 
теб по няколко причини. Малко си ядосан на себе си, че си 
допуснал да бъдеш забъркан в тази каша, защото не си 
заявил ясно намеренията си, но освен това си разстроен, 
защото не си съгласен с намеренията на другия човек, с 
това, което казва, което иска.

Ако в този отрязък време спреш и си кажеш: Какво 
искам най-много в тази ситуация?, може би ще ти направи 
впечатление, че преобладаващото ти намерение е чувство за 
хармония - да се разбираш със съпругата си, с детето си 
или с другия човек, с когото общуваш. Т.е. много по-важно 
е да имаш хармонични взаимоотношения с другия, отколкото 
да  вземеш  превес  в  този  незначителен  спор.  И  като 
осъзнаеш,  че  всъщност  това,  което  искаш  най-много,  е 
хармонията,  изведнъж  всичко  се  избистря,  отрицателната 
емоция изчезва и казваш нещо от сорта на:  “Чакай, нека 
поговорим. Не искам да се карам с теб, защото ти си най-
добрият ми приятел. Искам между нас да цари хармония. 
Искам да бъдем щастливи заедно”. И като кажеш това, ти ще 
обезоръжиш събеседника си. Ще му напомниш, че неговото 
преобладаващо  намерение  е  същото  като  твоето.  И  сега, 
когато  се  съсредоточиш  върху  това  намерение,  което  си 
поставил на първо място, а именно стремежа към хармония, 
вече  можеш  да  погледнеш  на  по-незначителния  въпрос  от 
тази гледна точка. 

Тук ще ти предложим твърдение, което ако го казваш в 
началото на всеки отрязък от живота си, той ще ти служи 
много добре:

“Като навлизам в този отрязък от живота, възнамерявам 
да виждам това, което искам да виждам”. Когато общуваш с 
другите, това твърдение ще ти помогне да виждаш, че искаш 
да си в хармония с тях, да им действаш благотворно, да 



предадеш  мисълта  си  така,  че  да  бъдеш  разбран  и  да 
стимулираш тяхното желание така, че то да бъде в хармония 
с твоето. Това твърдение ще ти помогне много.   

   
Колко подробни трябва да бъдат намеренията ми

Джери: Когато пожелаем да израстваме, колко конкретни 
трябва да бъдем в мислите си за начините или средствата и 
за резултата или проявлението на намеренията си?

Абрахам: Трябва  да  бъдеш  достатъчно  конкретен  в 
мислите  си  за  това,  което  искаш,  за  да  извикаш 
положителна  емоция,  но  не  толкова,  че  мисълта  ти  да 
извиква отрицателна емоция. Когато намерението ти за нещо 
е  бегло  и  неопределено,  мисълта  ти  не  е  достатъчно 
конкретна и съответно не достатъчно силна, за да привлече 
към себе си силата на Вселената. Но от друга страна, не е 
добре  да  бъдеш  прекалено  конкретен,  без  да  си  събрал 
достатъчно  информация,  която  поддържа  вярата  ти.  Ако 
започнеш  да  мислиш  за  подробностите,  но  това  подрива 
вярата  ти  в  изпълнението  на  желанието  ти,  може  да 
започнеш  да  изпитваш  отрицателна  емоция.  Затова  бъди 
достатъчно  конкретен  в  желанието  си,  за  да  извикаш 
положителна  емоция,  но  не  толкова,  че  да  започнеш  да 
изпитваш отрицателна емоция. 

 
Трябва ли да повтарям намеренията си за всеки отрязък от 

време?
Джери: Абрахам, нека поговорим още малко за процеса 

Планиране  на  отрязъците.  Тъй  като  би  било  много 
изморително  да  обръщаме  внимание  на  всяка  малка 
подробност във всеки един момент, не можем ли просто да 
заявяваме намерението си за безопасност сутрин като се 
събудим например? Това няма ли да бъде достатъчно, за да 
бъдем в безопасност през целия ден? 

Абрахам: Не е необходимо да повтаряш намерението си 
отново и отново, въпреки че е полезно да си припомняш 
какво е най-важно за теб в даден период от време. Когато 
идентифицираш  намерението  си  да  бъдеш  в  безопасност  и 
започнеш да се чувстваш сигурен, ти привличаш единствено 
безопасност. Ако по някаква причина усетиш, че нещо те 
застрашава, то е време отново да повториш желанието си да 
бъдеш в безопасност.

  
Може ли процесът Планиране на отрязъците да попречи на 

спонтанните ми реакции?
Джери: Може ли Планирането на отрязъците по някакъв 



начин да ни направи по-малко спонтанни или да попречи на 
способността ни да реагираме на ситуацията в момента? 

Абрахам: Процесът Планиране на отрязъците би могъл да 
попречи на способността ти да твориш неосъзнато - но само 
ще засили способността ти да реагираш осъзнато. Да си 
спонтанен  е  прекрасно,  стига  спонтанността  ти  да  е 
насочена  към  привличане  на  това,  което  искаш.  Не  е 
толкова  прекрасно,  когато  спонтанно  привличаш   неща, 
които не искаш. Ние никога не бихме заменили съзнателното 
сътворяване със спонтанно привличане без осъзнаване.   
Деликатното равновесие между вярата и желанието

Джери: Абрахам, бихте ли отделили минутка, за да ни 
разкажете по-подробно за това, което наричате деликатното 
творческо равновесие между вярата и желанието? 

Абрахам: Творческият процес се състои от две части - 
искане  и  допускане.  Можеш  да  ги  наречеш  искане  и 
очакване. Или мисъл и очакване.

Най-добрият вариант е да искаш нещо и да успееш да 
повярваш,  да  очакваш,  че  ще  ти  се  случи.  Това  е 
творчеството в най-чист вид. Ако изпитваш слабо желание 
за нещо и вярваш, че можеш да го постигнеш, равновесието 
е постигнато и то става твое. Ако имаш силно желание за 
нещо, но се съмняваш в способността си да го постигнеш, 
то не може да дойде при теб, поне не сега, защото мисълта 
за  желанието  и  мисълта  за  очакването  трябва  да  са  в 
хармония. 

Може би нещо е стимулирало в теб нежелана мисъл, но 
тъй като много пъти си чувал как се е случвало на други, 
ти вярваш, че то е възможно. Затова твоята бегла мисъл за 
това нежелано нещо, съчетана с вярата, че е възможно то 
да  ти  се  случи,  може  накрая  да  стане  причина  да  го 
изживееш. 

Колкото повече мислиш за това, което искаш, толкова 
повече неща, които му съответстват, ще ти носи Законът за 
Привличането, докато накрая повярваш, че е възможно. И 
когато  разбереш  Закона  за  Привличането  (което  не  е 
трудно,  защото  той  никога  не  се  променя)  и  започнеш 
съзнателно да насочваш мислите си, вярата, че можеш да 
бъдеш, да правиш или да имаш всичко, което поискаш, лесно 
ще дойде на мястото си.

     
Каква е връзката между Планирането на отрязъците и 

работата?
Джери: Ние сме физически Същества и сме научени да 

вярваме, че за да получим финансов резултат, трябва да 



работим  много  усилено.  Но  вие  ни  говорите  много  за 
физическото действие. Как се вписва тежката работа или 
физическото действие във вашето творческо управление?   

Абрахам: Колкото  повече  внимание  обръщаш  на  нещо, 
колкото повече мислиш за него, толкова повече откликва 
Законът за Привличането и толкова по-силна става мисълта 
ти.  Като  подготвяш  почвата,  Планираш  отрязъците  и 
фантазираш  в  своята  Творческа  работилница,  ще  бъдеш 
вдъхновен за действие. Вдъхновеното действие винаги носи 
положителни  резултати,  защото  като  го  извършваш,  ти 
позволяваш  на  Законите  на  вселената  да  те  водят.  Ако 
предприемеш действие, без преди това да си го подготвил с 
мисълта си, то често те натоварва, защото в този момент 
се опитваш да предизвикаш нещо много по-голямо, отколкото 
можеш да постигнеш само с тежък труд. 

Ако първо сътвориш онова, което желаеш, в мислите си 
и  едва  след  това  предприемеш  вдъхновено  действие,  ще 
откриеш, че бъдещето ти е подготвено и те чака, и в него 
ще можеш да използваш действието, за да се наслаждаваш на 
плодовете  на  истинската  си  творческа  сила,  вместо 
неправилно да се опитваш да твориш чрез действие. 

Кое е най-подходящото действие, което мога да избера?
Джери: А когато има много различни действия, чрез 

които мога да постигна дадена цел, как мога накрая да 
реша на кое от тях да се спра? 

Абрахам: Като си представиш как предприемаш някакво 
действие  и  обърнеш  внимание  на  начина,  по  който  този 
образ те кара да се чувстваш. Ако трябва да избираш между 
два варианта, представи си първо как опитваш по единия 
начин и прецени как те кара да се чувстваш мисълта за 
това. След това си представи как опитваш по другия и 
отново оцени емоциите, които тази мисъл извиква у теб. 
Няма  да  можеш  ясно  да  определиш  как  се  чувстваш  по 
отношение на едно или други потенциално действие, ако не 
си отделил време преди това, за да определиш намеренията 
си и да ги подредиш по важност. Когато направиш това, ще 
ти е много лесно да преценяваш какво е правилно за теб. 
Тогава  ще  използваш  своята  Емоционална  Система  за 
Напътствие.

 
Колко дълго трябва да чакам, докато желанието ми се 

сбъдне?
Джери: Да речем, че някой очаква някое негово желание 

да се сбъдне веднага и когато това не се случи, той се 



чувства обезкуражен. Колко дълго трябва да чакаме, преди 
да се появят видими признаци за успех? Какви са знаците, 
по които ще можем да познаем, че това, за което мислим, 
наистина е на път да се материализира?

Абрахам: Като си идентифицирал желанието си да имаш 
нещо и си изпълнен с радостно очакване, то вече е на път 
към теб и скоро ще започнеш да виждаш много знаци за 
това. Ще започнеш да виждаш други, които са постигнали 
нещо подобно и това ще стимулира собственото ти желание; 
ще  започнеш  да  забелязваш  отделни  елементи  от  него 
навсякъде, често ще мислиш за него и тази мисъл ще те 
въодушевява,  ще  изпитваш  много  положително  чувство  по 
отношение  на  това,  което  искаш  -  това  са  някои  от 
признаците, че желанието ти е на път да се изпълни. 

Когато осъзнаеш, че по-голямата част от творческото 
ти усилие отива за това да определиш какво искаш и след 
това да настроиш мислите си към това желание, тогава ще 
започнеш да разбираш, че по-голямата част от съзидателния 
процес се случва на вибрационно ниво. Така че творението 
ти може да е почти завършено, може да е на 99% готово, 
преди да видиш някаква следа от него във физическия свят. 

Ако  си  спомниш,  че  положителната  емоция,  която 
изпитваш, когато очакваш да получиш това, което желаеш, 
също е доказателство за неговото наближаване, ще можеш да 
се придвижваш по-бързо и по-сигурно към резултатите, към 
които се стремиш.   

Мога ли да ползвам процеса Планиране на отрязъците, за да 
творя съвместно с други?

Джери: Абрахам,  как  можем  да  приложим  процеса 
Планиране  на  отрязъците,  за  да  постигнем  някаква  цел 
заедно с друг човек?

Абрахам: Колкото по-добре се справяш със собственото 
си Планиране на отрязъците, толкова по-силни ще стават 
мислите ти за това, което искаш ти самият и толкова по-
силно ще влияеш на другите. И когато общуваш с други, за 
тях ще бъде по-лесно да приемат твоето виждане. 

Може  също  така  да  се  окаже  особено  полезно  да 
използваш процеса Планиране на отрязъците, за да извикваш 
най-доброто  у  другите.  Ако  очакваш  от  тях  да  не  ти 
съдействат  и  да  не  се  съсредоточават  ,  то  това  и  ще 
привлечеш  от  тях;  докато  ако  очакваш  да  се  държат 
блестящо и да ти помагат, то това и ще привлечеш. Ако си 
отделил време, за да настроиш мислите си и да ги направиш 
по-силни преди физическата среща с друг, това, което ще 



сътворите заедно, ще бъде много по-удовлетворяващо, както 
за теб, така и за него.

 
Как мога да предам намерението си по-ясно?

Джери: Спомням си, че много пъти в миналото си съм се 
настройвал да проведа разговор, който е много важен за 
мен, но когато съм започвал да говоря с другия човек, не 
сме си казвали нищо съществено и след края на разговора 
съм си мислил: Можех да кажа това, трябваше да кажа това, 
исках да кажа това, но не го направих. Затова, вместо да 
усещам,  че  съм  постигнал  нещо,  след  такива  разговори 
често се разстройвах. Как съм можел да избегна това? 

Абрахам: Като отделиш достатъчно време, за да мислиш 
за  желания  резултат,  преди  началото  на  разговора,  ще 
натрупаш инерция, която ще ти помогне ясно да изразиш 
това,  което  искаш  да  кажеш.  Полезно  е  също  така  да 
разбереш,  че  в  това  съчетаване  на  мисли,  идеи  и 
преживявания,  заедно  вие  имате  по-голям  творчески 
потенциал, отколкото всеки от вас поотделно. Затова, като 
се изпълниш с положително очакване за неговия принос, ще 
можеш да почерпиш от неговата яснота и сила. Като се 
настроиш да очакваш най-доброто, умът ти ще бъде бистър, 
ще извикаш яснота и у другия човек и заедно ще творите 
прекрасни неща. 

Джери: А  ако  някой  човек  не  иска  да  разстройва 
другите, да ги наранява или разгневява, въпреки че темата 
на разговора е противоречива?  С други думи, ако общуваш 
с  човек,  чиито  желания  понякога  са  в  противоречие  с 
твоите и въпреки това виждаш, че можете да си бъдете от 
полза един на друг, стига да избегнете споровете, как 
може подобна ситуация да бъде от полза за всички, които 
участват в нея? 

Абрахам: Като  навлезеш  в  този  отрязък  от  време  с 
намерението да се съсредоточаваш върху нещата, които ви 
свързват, върху точките на хармония; да обръщаш съвсем 
малко внимание на това, с което не си съгласен, а по-
голямата част от вниманието си да запазваш за нещата, с 
които  си  съгласен.  Това  е  решението  за  всички  видове 
взаимоотношения.  Проблемът  във  взаимоотношенията  между 
повечето хора е в това, че те се закачат за нещо дребно, 
което  не  им  харесва  и  насочват  по-голямата  част  от 
вниманието си към него. По този начин, поради Закона за 
Привличането , те извикват още от нещата, които не им 
харесват.

   



Може ли човек да преуспява, без да е положил никакъв 
труд?

Джери: Много  пъти  сте  казвали,  че  можем  да  имаме 
всичко. Да вземем например ситуация, в която хората искат 
богатство, но не искат да си намерят работа. Как според 
вас могат да се справят с това противоречие? 

Абрахам: Като  разглеждат  поотделно  всяко  свое 
намерение. Ако искат богатство, но живеят с убеждението, 
че  богатството  идва  само  с  тежък  труд,  те  няма  да 
забогатеят, защото не желаят да изпълнят условието, което 
според тях е необходимо, за да може желанието им да се 
изпълни. Но когато мислят единствено за богатство, без да 
го съчетават с работата, срещу която се съпротивляват, те 
ще могат да го привлекат в живота си. 

Ти напипа много важна тема - това, което ние наричаме 
противоречиви намерения или убеждения. Решението чисто и 
просто  се  състои  в  това  да  отклониш  погледа  си  от 
източника на противоречие и да го насочиш към това, което 
искаш. 

Ако искаш да бъдеш богат и вярваш, че за това се иска 
тежък  труд,  и  си  склонен  да  го  положиш,  тогава  няма 
противоречие и ще натрупаш богатство. 

Ако искаш да бъдеш богат и вярваш, че го заслужаваш и 
очакваш богатството да дойде при теб, просто защото го 
искаш,  в  мислите  ти  няма  противоречие  и  парите  ще 
потекат... 

Обръщай внимание на начина, по който се чувстваш, 
когато задържаш вниманието си върху една или друга мисъл, 
за да можеш да отсееш мислите, които са в противоречие с 
твоето  желание.  Премахвайки  от  съзнанието  си  всичко, 
което  противоречи  на  желанията  ти,  те  ще  се  сбъднат. 
Законът за Привличането ще ти ги донесе.

   
Когато предложенията за работа валят, валят като из ведро

Джери: Да речем, че даден човек не може да си намери 
работа, дори след дълги месеци на търсене и опитване, и 
когато  накрая  все  пак  получи  предложение,  което  му 
харесва, изведнъж изпадат още три или четири добри оферти 
в рамките само на една седмица. Каква е причината за 
това?

Абрахам: Причината  предложението  за  работа  да  се 
забави  толкова  дълго  е  в  това,  че  вместо  да  се 
съсредоточи върху това, което иска, а именно работата, 
той  се  е  съсредоточавал  върху  липсата  на  предложения, 
като по този начин ги е отблъсквал. Когато най-накрая е 



успял да пробие омагьосания кръг и да си намери работа, 
той е престанал да се съсредоточава върху липсата и е 
насочил вниманието си към това което иска, като от този 
момент вече е получавал още от това, което е искал. В 
примера, който даде ти, желанието е ставало все по-силно, 
въпреки че вярата е отслабвала, затова след време Законът 
за Привличането е донесъл резултатите, които този човек е 
желаел толкова силно. Като не е отделил времето, за да 
почисти съзнанието си, този човек се е мъчил ненужно.

   
Защо осиновяването често е последвано от бременност?
Джери: Затова ли в двойки, които дълго време не са 

могли да имат свое дете и накрая си осиновяват, често 
скоро след това жената забременява?   

Абрахам: Да, принципът е същият.
Какво е мястото на конкуренцията в тази картина?

Джери: Още  е  един  въпрос:  Какво  е  мястото  на 
конкуренцията в тази картина? 

Абрахам: От  наша  гледна  точка,  в  тази  обширна 
Вселена,  в  която  всички  ние  творим,  не  съществува 
конкуренция, защото има изобилие от всички неща. Вие сами 
се поставяте в условия на конкуренция, като приемате, че 
има  само  една  награда.  А  това  може  да  бъде  проблем, 
защото искате да печелите; не искате да губите, но по-
често вниманието ви е съсредоточено върху загубата, а не 
върху победата. 

Когато сами се поставите в условия на конкуренция, 
печели винаги този, чието желание е най-силно и който 
най-много  очаква  да  победи.  Такъв  е  Законът.  Ако  има 
някаква полза от конкуренцията, то тя се състои в това, 
че стимулира желанието.  

Предимство ли е силната воля?
Джери: Има ли начин човек да засили волята си, за да 

привлича  повече  от  нещата,  които  иска  и  по-малко  от 
нещата, които не иска?

Абрахам: Със  сигурност  можеш  да  го  постигнеш  с 
помощта на процеса Планиране на отрязъците. Но не става 
въпрос толкова за проява на "силна воля", колкото за това 
просто  да  се  съсредоточаваш  върху  мисли,  към  които 
Законът за Привличането след това да добави още и още. 
Думата "воля" може да се тълкува като "непоколебимост", 
което  пък  може  да  означава  "целенасочено  мислене".  Но 
всичко  това  звучи  много  по-трудно,  отколкото  е  в 
действителност. Просто бъди упорит в мислите си за онова, 



което предпочиташ да изживееш и Законът за Привличането 
ще се погрижи за всичко останало.

  
Защо повечето Същества спират да израстват?

Джери: Струва  ми  се,  че  повечето  хора  в  нашето 
общество израстват и се развиват до към 25-35 годишна 
възраст и след това спират. Към тази възраст те вече са 
определили в какъв дом ще живеят до края на живота си, 
какъв  ще  е  стилът  им  на  живот,  професията  им, 
религиозните и политическите им убеждения, житейската им 
философия, та дори и личните им преживявания.

Знаете ли каква е причината за това?
Абрахам: Не  че  са  определили  всичките  си 

преживявания, които ще имат до края на живота си, а по-
скоро  са  престанали  да  привличат  нови  преживявания. 
Новите  преживявания  носят  въодушевление  и  усилват 
желанието,  но  много  от  тях  са  престанали  да  се 
съсредоточават върху желанието си и в по-голяма или по-
малка степен се задоволяват с това, което е. 

Вниманието, насочено към това, което е, само привлича 
още от това, което е. А вниманието, насочено към обект на 
желанието,  привлича  промяна.  В  един  момент  тези  хора 
решават, че са доволни от това, което имат, просто защото 
не разбират Законите. 

Повечето хора престават да се стремят към израстване, 
защото  не  са  разбирали  Законите  на  Вселената  и 
несъзнателно  са  излъчвали  противоречиви  мисли,  поради 
което  не  са  получавали  онова,  което  искат.  Когато 
убежденията ти за това какво можеш да постигнеш са в 
противоречие с желанието ти за това, което би искал да 
постигнеш,  тогава  дори  тежкият  труд  не  дава  добри 
резултати и с времето човек просто се уморява. 

Когато осъзнаеш Законите на Вселената и започнеш да 
насочваш  мислите  си  към  нещата,  които  предпочиташ  да 
изживееш, положителните резултати ще последват незабавно. 

Джери: Ако даден човек се намира в период от живота 
си, в който всичко, което е постигнал, се руши и всичко 
му е тръгнало на зле, как може този човек да използва 
процеса Планиране на отрязъците, за да излезе от порочния 
кръг и да започне отново да се развива в положителна 
посока?

Абрахам: Настоящето е силно. Всъщност, цялата сила, с 
която  разполагаш,  е  съсредоточена  в  настоящия  момент. 
Затова, ако избереш да се съсредоточиш върху това, което 



правиш сега и определиш какво искаш от този отрязък от 
време, ще постигнеш яснота. Ти не можеш точно в този 
момент  да  определиш  какво  искаш  във  всеки  аспект  от 
живота си, но можеш да определиш предпочитанието си по 
отношение  на  това,  което  изживяваш  сега.  И  когато  го 
правиш поотделно за всеки отрязък, ще постигнеш яснота - 
и порочният кръг ще се разруши.

 
Как да се предпазим от влиянието на старите си убеждения 

и навици?
Джери: Абрахам, за повечето от нас е особено трудно 

да  се  освободят  от  старите  си  представи,  убеждения  и 
навици. Ще ни дадете ли твърдение, с чиято помощ да можем 
да се предпазим от влиянието им?

Абрахам: Аз  съм  силен  в  своето  сега.  Не  ти 
препоръчваме да се бориш със старите си убеждения, защото 
в опитите си да се освободиш от тях, ти всъщност мислиш 
за тях още повече. Пък и си струва да запазиш някои от 
старите си представи. Просто бъди по-осъзнат за посоката, 
в  която  насочваш  мислите  си  и  вземи  решение  да  се 
чувстваш добре.  “Днес, независимо къде ходя, независимо 
какво  правя,  преобладаващото  ми  намерение  е  да  виждам 
онова, което искам да видя. Нищо не е по-важно от това да 
се чувствам добре”.  

Джери: Ако човек е заобиколен от негативизъм, който 
извира от медиите и дори от хората, които го заобикалят, 
как може да се предпази?

Абрахам: Като в началото на всеки отрязък от живота 
си излъчи намерението да вижда само това, което иска да 
вижда. Така дори в най-негативния разказ ще може да види 
нещо, което иска.

Има ли ситуации, в които не е проблем да говорим за 
нежелани неща?

Джери: Има ли изобщо случай, в който не е проблем да 
говорим за нещата, които не искаме?

Абрахам: Понякога, като казваш какво не искаш, ти 
става по-ясно какво искаш. Но е добре бързо да смениш 
темата и да започнеш да говориш за нещата, които искаш.  
Има ли полза от това да се вглеждаме в отрицателните си 
мисли?

Джери: Абрахам, според теб добре ли е да се опитваме 
да идентифицираме конкретната мисъл, която е предизвикала 
дадена отрицателна реакция?

Абрахам: Може да ти бъде полезно по следната причина: 



Когато осъзнаеш, че мислиш за нещо отрицателно, трябва да 
направиш всичко по силите си, за да спреш да мислиш за 
него. Ако в теб има някакво много силно убеждение, може 
да откриеш, че една и съща отрицателна мисъл продължава 
да изниква в съзнанието ти. Затова непрекъснато ти се 
налага  да  отклоняваш  вниманието  си  от  нея  и  да  го 
насочваш  към  нещо  друго.  В  този  случай  е  добре  да 
идентифицираш тази проблемна мисъл и да я промениш, като 
я погледнеш от друга гледна точка. С други думи, промени 
тази противоречива мисъл така, че тя вече да не е в такъв 
конфликт  с  това,  което  искаш  и  тя  ще  престане  да  те 
тормози.

  
А когато околните смятат, че желанията ми са 

нереалистични?
Джери: Ако някой знае какво искаме да постигнем (а то 

е нещо наистина голямо) и ни каже, че желанието ни е 
"нереалистично", как можем да се предпазим от влиянието 
му?

Абрахам: Можеш да избегнеш влиянието на друг, като 
започнеш да мислиш за това, което е важно за теб, още 
преди да се срещнеш с него. Тук процесът Планиране на 
отрязъците  ще  ти  бъде  от  голяма  полза.  Когато  някой 
настоява да виждаш "действителността", неговото влияние 
те кара да стоиш неподвижно на едно място, без да се 
развиваш. Докато виждаш само това, което е, ти не можеш 
да го надраснеш. Трябва да можеш да виждаш това, което 
искаш да виждаш, за да привличаш това, което искаш да 
виждаш.  Вниманието,  насочено  към  това,  което  е,  само 
привлича още от това, което е.

 
Как е възможно да постигна всичко за 60 дни?

Джери: Казвате, че за 60 дни можем да направим всичко 
в живота си такова, каквото искаме да бъде. Как точно 
предлагате да го направим?

Абрахам: На  първо  място  трябва  да  разбереш,  че 
всичко,  което  изживяваш  сега,  е  резултат  от  мислите, 
които си имал в миналото. Тези мисли буквално са поканили 
или нагласили всички обстоятелства в живота ти. И ако 
днес започнеш да мислиш за бъдещето си такова, каквото 
искаш да бъде, ти започваш да привличаш обстоятелства и 
събития, които ти харесват. 

Когато мислиш за бъдещето си - бъдещето си след 10 
години, 5 години или 60 дни - ти буквално го подготвяш. И 
когато навлизаш в този предварително подготвен момент и 



бъдещето стане твое настояще, ти го настройваш още по-
фино, като казваш: “Това е, което искам сега!” И тогава 
всички тези мисли, които си имал за бъдещето си, чак до 
настоящия  момент,  в  който  избираш  какви  действия  да 
предприемеш, ще се наредят  в една обща картина, която ще 
ти донесе точно това, което искаш да изживееш. 
Трябва просто да осъзнаеш, че всеки ден се състои от 
много отделни  части. И всеки път, когато навлезеш в нов 
отрязък от време, трябва да спреш и да определиш какво е 
най-важно за теб, за да може Законът за Привличането да 
привлече  към  теб  още   мисли,  сходни  с  тази.  Колкото 
повече мислиш за нещо, толкова повече се избистря то в 
съзнанието ти; колкото по-ясно е съзнанието ти, толкова 
повече положителна емоция ще изпитваш и толкова повече 
сила ще привличаш. Затова, Планирането на отрязъците е 
ключът към бързото и Съзнателно Сътворяване.

За нас беше много приятно да разговаряме с теб по 
тези най-важни от всички въпроси. Тук има много любов за 
теб.   

Сега разбираш
Сега,  когато  започваш  да  разбираш  правилата  на 

чудната игра на Вечен живот, която играеш, животът ти 
неизбежно ще се изпълни с радост, защото вече осъзнаваш, 
че  имаш  властта  съзнателно  да  твориш  собствените  си 
физически преживявания.

Сега, когато разбираш Закона за Привличането, вече 
знаеш как се случва всичко в живота ти и защо твоите 
преживявания  и  тези  на  хората  около  теб  са  такива, 
каквито  са.  И  когато  с  малко  упражнения  усвоиш  до 
съвършенство  изкуството  да  насочваш  мислите  си  към 
нещата,  които  желаеш,  разбирането  на  Науката  за 
Съзнателното Сътворяване ще те отведе навсякъде, където 
поискаш. 

Малко по малко ще сътвориш за себе си живота, който 
искаш, като излъчваш пълни с енергия мисли за бъдещето, с 
които  да  го  подготвиш  за  своето  пристигане.  А  когато 
обръщаш внимание на начина, по който се чувстваш, ти ще 
се научиш да настройваш мислите си в хармония със своето 
Вътрешно Аз, със своята истинска същност и ще започнеш да 
Допускаш така, както винаги си възнамерявал да го правиш, 
за  да  заживееш  живот,  пълен  с  удовлетворение  и 
безгранична радост.

За нас беше огромно удоволствие да общуваме с теб по 
този начин.



Засега завършихме.       
Абрахам
http://duhmarketing.ucoz.com/
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